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trizl by any person connected to the trial or by any medium of
information including without limitation newspaper, television,
hlradio or Internet, and you ate not to form or express an
opinion on any subject connected with this case until.it's_
finally submitted to you.

We'll be in recess until 10 after 3.
" (Jury recessed 2:52 p.m.)

THE COURT: All right. The record will reflect that

the jury has departed the courtroom. | |

Are we okay to take our recess now? Was there
anything that we need to put on the record? Nothing?

MS. DPIGIACCMO: WNothing.

MS, LEMCKE: Nothing.
THE COQURT: Okay. Thank you.
(Proceedings recessed 2:53 p.m. to 3:27 p.m.)

(In the presence of the jury})

THE COURT: Thank vou. Please be seated.

And the record will reflect that we're back within

the presence of all 12 members of the jury, as well as the
three alternates. Defendant is present with his counsel. The
deputies district attorney prosecuting the case are present, as
are all officers of the court.

Will counsel so stipulate?

MR. BATEMAN: Yes, Your Honor,
MS. LEMCKE: Yes, Your Honor.

iUNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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- THE COURT: And ycu may proceed, Ms., Lemcke.

MS. LEMCKE: Thank you, Your Honor.
Defense will call Amanda Lowe.

{Defense witness Amanda Lowe sworn.)

THE CLERK: Please be seated. Please state and spell

yvour first and last name for the record, please.

THE WITNESS: Amanda, A-m-a-n-d-a. Lowe, L-o-w—e.

THE COURT: All right. Scoot your chair up.

You'll

need to speak so that —-- into the microphone so that we can

hear you.
You may proceed.
MS. LEMCKE: Thank you, Your Honor.
DIRECT EXAMINATION
BY M5, LEMCKE:

0 Ms. Lowe, where do you currently reside?

A In Utah.

Q Was there a time when you lived iﬁ Las Vegas?

A Yes.

0 Did you know an individual by the name of Bobby
Holland?

A Yes.

0 And how did you know Bobby?

A We were good friends.

- Q Okay. Would you speak up just a little bit more to

make sure the recorder picks you up on the microphone, Thank

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.
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you, my dear. When you say you guys were good friends, tell me

when did you guys all meet?

A

Q
A

About my 18th birthday.
And hcw was it that you met?

He —— T had called scmebody to come bring me a sack,

and he ended up . —-

Okay. Let me stop you for a second. What's a sack?

A A sack of methamphetamines.

Q Okay. Have you used methamphetamine in fhe past?

A Have 17

Q Yes,

A Yes.

Q Okay. So you were saying that you called somecne to
get you a sack, and then what happened?

A He was supposed to bring it, but instead ﬁhey seﬁt
Bobby.,

0 Ckay. 8o Bobby brought you a sack of
methamphetamine?

A (Unintelligible.)

Q Is that a ves?

A Yes. _

Q Sorry. We just have to say ves cor no for the court

reporter to get it down. And so was that your first meeting

with Bobby?

A

Yes.

UNCERTIFIED ROUGE DRAFT
KARR Reporting, Inc.
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Q Did you understand him tc do delivéries where sacks
of methamphetamine was concerned?

A Yes. '

0 Did he do that?

A Yes.

Q Did you guys —-- do you remember about what year this
was that you met?

)y 28 —— I'm 25. So. it was six years ago.

Q and did you guys kind of strike up a friendship at
that point?

A Yes.

Q 2nd did you get to be very good friends?

A | Yes.

0 Were you —-— did you get to be very close friends over
the course of the several years that you guys knew each other?

A Yes.

Q Like, how close were you? Like, would you guys stay
at each other's houses? Would you hang cut a iot? Explain to
the jury kind of how you guys spent your time.

A Tf we weren't asleep, we were pretty much probably
haﬁging out togethér.

0 Okay. So you spent a lot of your free‘time together?

.A Yes,

Q Is that yes?

A

Yes., Sorry.

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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Q
over the
friends?

A

Q

Did there -- did you stay over at Bobby's house a lot

course of this five years that you guys were close

Yes.

- Did you —-- and when I say house, I mean his house

here in Las Vegas?

A

Q
A

Q

Yes.

" And was that where he lived with his mom?

Yes.

And in that house that he lived with his mom, did he

live in the garage area?

& - A B

C

Yes.

He had converted that kind cf to, like, a bedroom?
Yes. . '

And that was his own perscnal space?

Yes. |

Okay. Were there times when you would be with him

over the course of your friendship where you guys would hang

out alone in his bedroom?

A
Q

Yes.

Okay. And then of course sometimes you would spend

time in the common areas of the house with his family?

A
0

Yes.

Okay. During the five years that you were friends

did vou know Bobby to use methamphetamine?

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.
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|l A Yes.
Q When Bobby would use méthamphetamine —~ we had some
testimony from his mom thaf it would sometimes make him happy.
Would that be a fair characterization?
|| A Yes. '
Q Were there times when it would affect him in

different ways?

A Yes.
Qr And how is thét?

MS. DIGIACOMO: Objection. Relevance as to the time
||period and foundation. |

THE COURT: Sustained. Let's get a time frame here.

BY MS. LEMCKE: | '

] Okay;' Let's go from —- from the time that you met
him, which was —-- which would it be fair to say that that would
be, like, in about 2007; is that right?

A T want to say 2008. That's when I turned 18.
0 2008, ockay. Did you know him to around 2008 when you

met to regularly use methamphetamine?
A Yes.
Q And were you around when you would see him both

|
F pbefore and after he did the methamphetamine?

A Yes, _ _
0 So you knew what he would look like when he was not

l under the influence of the narcotic as well as when he was

|

UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
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under the influence?

A Yes.

Q And did you notice some changes in his behavicr when
he would be under the influence?

MS. DIGIACOMC: And again, Your Honor, I'm going to
object to the relevance of what happened in 2008 when our crime
was in 2013,

MS. LEMCEE: All right. Well, I can skip -~ I was
going to take it all the way through just Lo establish the
foundaticn since they objected foundation, but I can take it —-
I can go right te 2013. That's fine.

_ THE COURT: All right. ILet's go to '13.
BY MS., LEMCKE:

Q Let's go to -- all right. $So again, if I understand
you correctly, over the entire time that you knew him, you
obsérved him, you knew him to use meth?

A Yes.,

0 QOkay. So let's go to late 2013. You were still
friends with him then?

A Yes.

Q and did you know him to use methamphetamine at that
time in his life?

A Yes.

0 And were you aware —-— going intQ late 2013, would you .

again have times when you would see him both under the

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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influence of meth and not under the influence of meth?

A‘ Yes.

Q And did you notice changes in his personality?

A Yes.

") Was one of those changes —— well, you described
‘sometimes 1t was -- it would kind of make him happy and get him

up; is that fair?
A Yes.
0 And then sometimes wculd it make him agitated?
MS. DIGIACOMO: Objection, Your Honor. Leading.
BY MS. LEMCKE: , |
Q Ckay. All right. Then you tell me.
THE COURT: Sustained.
BY MS, LEMCKE:

0 How else would it sometimes affect him?

A Depending on the mood he was in —- I'm sofry for
smacking the chair. Depending on the mood he waé in, it
sometimes made him happy, and other times it made him really
mad. Sometimes he was mellow. .

¢ So it coﬁld affect.his mood in different ways?

A Yes.

Q And a lot of the effect that the methamphetamine use
had on him kind of depended on his mood; is that what I
‘understand you to say?

A Yes.

UNCERTIFIED ROQUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.
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Q Okay. Now, during the time that you knew Bobby, vou
" indicated that you guys were very good friends?

A Yes. _

9] Did there come a point where there was something more
than friends geing on?

A Yes.

Q And when was that?

A In —— I believe he got out in August of 2014, August
of the year before it happened.

Q So that would ke, like, maybe August of 20127
A Yeah.

Q Ckay. And what happened that you guys kind of
decided to become more than friends?

A I promised Bobby and his mom that I would help keep
Bebby out of trouble, and Bobby was, per se, usually aiways
happy if I was around, and if I was in a good mood, Bobby was
in a good mood. ‘

Q Did Bobby like having you around? B

A VYes. _‘ |

Q Did he like you rcomantically mere than you liked him?

A Yes.

MS. DIGTACOMO: Objection. Leading.
MS, LEMCKE: T said, Dd he.
THE COURT: All right. Still sustained. You are

leading her.

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT.
KARR Reporting, Inc.
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MS, LEMCKE: Okay.
BY MS. LEMCKE:
Q Well, how would you characterize if -- your
respective feelings for one another?
MS. DIGIACOMO: I'm going. to object as to. speculation
regarding Bobby, how he felt. She can answer how she felt.
THE COURT: All right. Sustained as to calls for
speculation as to him unless you can, you know, ask it in
another way. | |
MS. LEMCKE: Well, we heard testimony earlier that,
you know, Bobby was in love with Amanda, that there was some
feelings and that the§ were boyfriend, girlfriend, and I'd like
to explore with her the accuracy of that infermation.
THE COURT: All right. Well, ask a gquestion, and
we'll take it one —-
~ MS. LEMCKE: Okay.
BY MS. LEMCKE:
O Okay. So, you know, how did Bobby -- how did Bobby
feel about you?
| MS. DIGIACOMO: Objection, Your Honor.
BY MS. LEMCKE: |
Q Okay. Let me ask you this. How did you feel about
Bobby? | |
A Bobby was my best friend.

Q Did you like him? Did you have romanti¢ feelings for

UNCERTIFIED ROUGH- DRAET
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him?

A I loved him, but I didn‘t love him in the way that —-
l'relationship love him. I loved him as a best friend, like -

0 Did you make —— '

A —- like a brother,

Q Ckay. Did you make thét‘clear to him?

A Yes.
" 0 Did you make it clear to him that you -- that you had
feelings for him as a friend but not romantically?

A Yes. o

Q Ckay. Did he have feelings for you that were more
romantic in nature?
- A Yes.
0] Okay. He wanted to have a relationship with you?
" - MS. DIGTACOMO: Objection. Leading.

THE COURT: Sustained. |
BY MS. LEMCRE:
. _Q Did he make it known to you how he felt about you

where a relationship was concerned?

A Yes.

Q Okay. And what was that?

A Bobby -- if Bobby couldn't have me, he didn't want
nobody else to have me.

MS._DIGIACOMO: ~ Objectiorn, Your Hoﬁor. That's

nonresponsiﬁe to the question, and it also calls for hearsay

UNCERTTIEFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporiting, Inc.
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I'm assuming, and I object as to foundation.
THE COURT: All right. She already answered. Do yvou
Ilhave a motion?
| MS. DIGIACOMO: Yes, Your Honor. If you were going
to sustain it, I was going to move to strike,
" ’ THE COURT: 1I'll sustain it. It  was nonresponsive
and grant the motion to strike.
The jury will disregard that answer.
IIBY MS. LEMCKE:
Q Did Bobby indicate to you that he had feelings for
you beyond just being friends?
I A Yes.,
I 0 Okay. Were those romantic feelingé?
A Yes.
“ Q Did you reciprocate --
THE COURT: I need you to keep your voice up because
we can barely hear you.
“ : THE WITNESS: I'm sorry.
BY MS. LEMCKE: _
A 0 Did you reciprocate that? That is, did you feel the
game way 1in return?
J A No.
r 0 ‘Was this an ongoing kind of issue for the two of you?
J _ A I don't understand the gquestion. _
* 0 Well, did it -- was there always -- well, okay. Did
M
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Bobby —- were there times when —- well, let mé ask vou this,
You indicated that there was a point in time when £he
relationship kind'of changed and became a little kit more
romantic?

A Yes. |

Q And that was I believe vou said in, like, Augqust
of 20127 |

A Yes. |

0  And did you and Bobby actually —- without telling me
the substance of the discussions, were there discussicns about
the idea that, All right, maybe.we can be more than friends?

A Yes._

Q And was there kind of an agreement between you in
that regard?

A Yes.

0 And then right arcund that time did you move out of

town?
A Yes.
Q And where did you move?
A Utah,

0 And then what happened to the kind of romantic
relationship, if you will, between you and Bobby after you
moved?

A Bobby came.qut there, and he visited with me, and

then when Bobby left, I sat down and told him that I didn't
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want a long-distance relaticonship. I didﬁJt know if I was
ready for this, and when Bobby left, he —- we were on mutual
agreements that we weren't a couple anymore.

Q Okay. = Sc you would agree between the two of you

after you moved to Utah it just -- the long-distance thing

wasn't working, and you just weren't going to be romantically

involved?
A Yes.
Q And did he seem okay with that at that time?
MS. DIGIACOMO: Objection, Your Honor, Calls for
speculation, how he seemed.
THE COURT: Overruled.
BY MS. LEMCKE:
Q Did he appear to be okay with £hat at that timé?
A Yes. _
Q Okay. And so you were living in Utah, and then Bobby

was living in Las Vegas?

A Yes.

Q Now, after that would you come to Las Vegas to visit
people?' |

A Yes.,

Q Would you viéit, you know, friends and family, that
type of thing?
A Yes.

Q How often would you do that? Because now we're going
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back to August of 2012. How often would you say you would come
to Las Vegas and visit?
A Maybe once a month, maybe once every other month,
Q And would you — how long would you stay usually when
you would visit?
A A few days.
0 QOkay.
MS. DIGIACOMO: I'm sorry. I didn't hear that
answér. _ |
THE COURT: I didn't either.
THE WITNESS: A few days.,
THE COURT: A few days, okay. Thank you.
" BY MS., LEMCEKE:
Q . Okay. BSo you would cecme, like, maybe once or twice a

month from Utah to Vegas and stay for a few days?

A Yes. ,
Q Okay. And when you would come to visit, would you
sometimes come, and would you see —— would Bobby one of the

people that you would see?

A Yes,

Q When —-- would you sometimes stay with him?

A Yes.

0 Now, I want to backtrack just a minute. When you —-

before you moved tc Utah and you were living in Las Vegas, did

you have a place of your own to live?
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A Not the whole time, but sometimes. There's parts

where I didn't,

Q Okay.
your mom?

A I was
place,

g Okay.
with Bobby?

A Yes.

Q- Would
Bobby at any ——

A I was
understand your

Q Okay.

and there's parts where I did.

The parts where you did, would you live with

living with my mom,

and then I had my own

And then are there times when you would stay

you stay with —— were you, like, living with

on a continuous basis at any time?

over there constantly. I'm not sure I-

question exactly.

When I say living,

I mean, you know, staying,

like actually living in his house for long periods of time, or

did you maintain your own place, and you would just hang out at

his place a lot?

A I didn't live there for a long period of time.

Q Okay. You would just stay per%ddically with him?

A Right.

0 Is that a yes?

A Yes.

Q Like. ©Now, was there ——'now,.you indicated that --

well, I asked yocu a little bit about the methamphetamine use.

Did Bobby ever become aggressive with you?
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A Yes.
Q | What would he do?
MS. DIGIACOMO: - Cbjection, four Honor. .Foundation.
It's vague as to'the time. |
THE- COURT: Yes. Let's narrow it cdown to times.
MS. LEMCKE: All right.
BY M5. LEMCEKE:
Q Now, was there & time when Bobby hit you?
Yes.
When was that?
MS. DIGIACOMO: I'm sorry. What was the question?
THE COURT: Was there -a time when Bobby hit you?
MS, DIGIACOMO: Okay. And I'm going to object as to

vague as well if it's more than once. You know, are we talking

‘about the Arizona Charlie's, or is she bringing up other stuff?

THE COURT: Overruled.
You can go ahead and answer.
THE WITNESS: What was the question?
BY MS. LEMCEE:
Q Was there a time when Bobby hit vou during the course
of your friendship?
A Yes.
g When was.that?
A He's smacked me twice.

MS, DIGIACOMO: And, Your Honor, I'm'going to object
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as to relevance. It's —— any other time period regarding —-
well, can we approach?
(Conference at the bench not recorded.)

THE COURT: Objection as to relevance sustained.

You need to lay a better foundation as to timing that
would be relevant.

And is there a motion?

MS. DIGIACOMO: Yes, Your Honor, I would move to
strike this witness's last answer.

THE COURT: All right. So the jury will disregard
the last answer. '

You may ask your next guestion.

M3. LEMCKE: OQOkay. And just for the record, it was
our position that that is relevant and should come in, just so
the record is clear on that.

THE COURT: Correct. And you can make a further
record later.

MS. LEMCKE: Okay.

BY MS. LEMCKE: |
Q Now, I want to take your attention now to the -- hang
on. I've got to figure out where I was. .

So as of —— as of -—- when did you —- take me —- tell
me again, when did you guys say that you kind of had initiated
kind of a romantic relationship?

MS, DIGIACOMC: Objebtion. Asked and answered.
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MS. LEMCKE: I need to establish a time frame to go
back. Because I'm going to ——‘I'm_going to go segue into a
different area.
' THE COURT: All right. I'll allow it.
Say it again., When was your romantic relationship?
THE WITNESS: I want to say in 2012. |
BY MS. LEMCEKE:
| Q Okay. And -- and theﬁ it was after you moved that

then you decided no more long distance. You couldn't make it

work?
A Yes.
0 But you remained friends?
A Yes.
Q Okay. And again Bobby was one of the péople that vou

would visit with when you would come back to Las Vegas?
MS. DIGIACOMO: Objection, Asked and angwered.
MS. LEMCKE: Okay. I'm just.moving on Lo get -- so
that it flows a little bit for the jury timewise.
THE COURT: Sustained. She's testified about that.
BY MS. LEMCKE: |
0 In the summer of -— well, let me ask you this., Did
you ever see Bobby with a qun?
A Yes.
0 And when was that?
MS. DIGIACOMO: 1Is this ever?
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THE WITNESS: Before —-

MS, LEMCKE: I tried tec do it timewise, and I
couldn't. I was —-

MS, DIGIACOMCO: No,. I was just — I was just asking
because I couldn't hear, and I can't hear what she was saying.
That's all.

THE COURT: T think the questicn was, Did you ever
gsee Bobby with a qun? _

MS. DIGIACOMO: Objection. Relevance.

THE COURT: Overruled.

BY MS5. LEMCEKE:

Q Did you ever see Bobby with a gun?
A Yes, |
Q  And when was that?
A Before he went toc jail.
MS. DIGIACOMO: Objection, Your Honor.
THE CCURT: All right. What vear are we talking
about?

THE WITNESS: 2012.

THE COURT: 2012, okay. What month?

THE WITNESS: I want to say before August.

THE CQOURT: Before August. '

THE WITNESS: I can't -— a specific month —- but I
just know it was before it was August.

THE CCOURT: Of 20127
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THE WITNESS: Yes.
" THE COURT: Okay. Next guestion.
BY MS. LEMCKE:

Q Okéy. What was the circumstances where you had
occasion to see this gun?

yiy Bobby picked me up, and when we got to his house he
fl pulled it out of his car. '

Q Where was it in his car?
a Underneath the seat.

! Q_ Was it wrapped in anything?
A Yes.
o) And what was it wrapped in?
A A blue bandanna.

0 And when he pulled it out, did he. intend to show you
Ilthe gun, or did the bandanna kind of come off of it?
MS. DIGIACOMO: Objection. Speculation.
THE COURT: Sustained.
BY MS. LEMCKE:
' What happened when vou saw it?

The bandanna came undone,

Okay. And then you saw that it was a gun?

Q
A
Q
A Yes.
0 Was it —- are you familiar with guns at all?
A A little. |
o] Did it have, like, a reveolver thingy in it?
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i\ {(Unintelligible.)

Q Is that a no?

A Yes.

Q Did it appear to be, like, a semiautomatic weapon?

A Yes, '

Q I'm going to show you what's been marked and admitted

as State's Exhibit No. 28. ‘
MS. DIGIACOMO: And I'm going to cbject as to
leading. She hasn't even asked her to describe the gun, laid a
focundation before she shows a picture of the murder weapon.
| THE COURT: Sustained.
BY MS. LEMCKE:

0 Do yvou remember anything about the color of the

weapon? .
A I believe it was black.
Q Okay. Could it have had some silver on it?

MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.

THE COURT: Sustained.

THE WITNESS: I den't recall,

THE CCURT: Ms. Lemcke, this is your witness. Don't
lead. I think I've sustained-this objection many times. So
please don'£ lead her,

BY MS, LEMCKE:
Q Okay. Other than remembering that it had some —-- all

right. Let me ask you this. You said it was a semiautomatic;
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is that right?

A Yes.
0 . And

A Yes.

admitted as St
MS.
MS.
leading.
MS.
THE
M,
THE
THE
this big. Is
[

MS.
about 3 -- if

THE

MS.

THEHE
bandanna.

MS.

THE

you remembered it being black?

0 Okay. At this point I'd like to show you what's been

ate's Exhibit 28, and I would -—-
LEMCEE: Oh, can I get ——
DIGIACOMO: Objection, Your Honor. Again

LEMCKE: Well, how can I —-

COURT: Sustained,

LEMCKE: I have to show her.

COURT: What did the gun -- how big was it?
WITNESS: It —- the gun was only about, like,
sat in a little blue bandanna maybe that big.
COURT: OQkay. Counsel, she‘S'showing -— could

you agree on what she's —-

DIGIACOMO: It looked about 5 inches across and
—~ she did it at 3 to 4 inches tall.

WITNESS: Like that maybe.

DIGIACOMO: Oh, I'm sorry.

WITNESS: Like that wrapped up inside of a blue'

DIGIACOMO: That looks about 4 inches wide.
COURT: About 4 inches?
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MS. DIGIACOMO: So 4 inches in length.

THE COURT: Okay. Anything else that you can
describe about the gun for us?

THE WITNESS: Not that I can recall,

THE COURT: That's all. It was just — and how --
how much time did you have to observe 1it? .

. THE WITNESS: He pulled it out, and then it slipped
out, and he covered it back up, and then he put in his pocket.
So it was just a quick glance.

THE COURT: Okay.

MS. LEMCKE: And I would ask to be able to show her
what's been admitted as the gun that waé recovered in this case
and see if she recognizes it.

MS, DIGIACOMO:- And, Your Honor, she just described a
gun that's much smaller than the gun at issue in this case, and
she also said it was black. This one's not Jjust black.

THE COURT: All right. I'm going to allow it. Go
ahead.

MS. LEMCKE: Is this on?

BY MS. LEMCEKE:
Q  Will you take a look at that photo and tell me can
you tell whether or not that gun is the gun that Bobby had?
A No, I cannot.
0] Okay. Is it possible that it was?
MS. DIGIACOMO: Obijection, Your Honor. Asked and
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answered. éhe doesn't know,

THE COURT: Well, it calls for speculation. Anything
is possible. So that's sustained.
BY MS. LEMCKE;

Q You can't say one way or the other whether or not it

‘was the gun. you saw that day?

'MS. DIGIACOMO: Objecticn. Asked and answered and
speculation,
THE COURT: Sustained.
BY MS. LEMCKE: |
Q- Okay. So then just to clarify, you're ndt sure one

way or the other whether or not that's the gun?

A Correct.

Q Did you ever see that -- that gun again?
A Yes.

¢ and where was that?

A In Bobby's room.

MS. DIGIACOMO: Objection, Your Honor. What gun? Is
she referring to the exhibit or the gun that she saw in the
bandanna. So vague. ‘

MS. LEMCKE: Well, I'm going to object to that
characterization. There's been no.unequivocai testimony that
they're two separate guns, number one.

MS, DIGIACOMO: No, but ~—
MS. LEMCKE: And number two is that she's going to
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get to the description of what she saw if we can --

MS. DIGIACOMO: No, my objection was to her question,
That gun. T don't know what she's referring to.

MS., LEMCKE: The gun that she saw.

TEE COURT: Sustaiﬁed. I assume you're saying vague.
So I'll sustain it.

And do vou know what gun wé‘re talking about, the
blue bandanna gun?

THE WITNESS: Yes.

THE COURT: Okay.

BY MS. LEMCKE:

Q All right. So that we're clear, the gun that was in
the bandanna that you saw that Qay in the car that you said he
put in-his pocket, that gun, did you ever see that gun again?

A Yes, '

Q And where was that?

A‘ In Bobby‘s room,

Q Okay. About when was that relative tc the time that
you --— that you had first seen it?

A A few weeks or —— it wasn't too long. I can't be
exactly honest. I'm not_positive, but I know I seen it again
afterwards, and it wasn't shortly after.

Q Qkay. And do you recall where in his rooﬁ that you
gsaw that? |

A The closet.
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T 1 Q Okay. And I'm sorry. His closet?
2 A Yeah.
3 _ Q Qkay. Now, I want to take you to arcund December
4 of 2013, okay. Was there a time later that month that you came
5 down to visit Las Vegas?
6 A Yes.
7 | Do you remember about when it was that you got here?
8 A The 18th. _
9 Q All right. So that would be the 18th of December?
10 A Yes. _
11 .0 And did you —— did you let Bebby know that you were
12 in town?
13 A Yes,
14 Q Did you see him? -
15 A Yes.
16 Q And did you hang out with him?
17 A Yes.
18 Q All right. Do you rehember -— I want to take you to

19 December 20th. Had you seen Bobby around that time?
20 A Yes. '

21 0  Now, was he to your knowledge around that time using

22 methamphetamine?

23 M5, DIGIACOMO: Objedtion. Relevance as to the 20th.

24 THE COURT: Overruled.
25 /Y
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BY MS, LEMCKE:
Q Was he arcund that time using methamphetamine?_
A Yes.
h Q Okay. And explain to the jury, like, what was
your —-- starting with that —-- that on the 20th, like, what was
your interaction with him? -
A My ——
0 Well, did you -—--~ were you visiting him at his house,
" Or were you gﬁys hanging out someplace? |
A We met up at Boulder Station.
Q Okay. Now I want to take you to a couple days before
that. Do you —-— '
THE CCURT: A couple days before —-
MS. LEMCKE: Yeah, I -— the 20th.
h THE COURT: Okay.
BY MS, LEMCKE; | ‘
' Q Okay. Because you said you had gone down here on the
18th; is that right? '
A Yes.
o) And did you have occasion to have contact with an

individual by the name of Lorenzo or Luis Pimentel?

A . Yes.
0 And how did that come about?
A I got his number out of Bobby's phone, and I called

him,
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And what did you call him for?
A sack.

A sack of methamphetamine?

L S o

Yes.

0] And did you then méet up with him after that for the
sack of methamphetamine? '

A Yes.

o) And when you guys met up, was there some discussion

about the two of you hanging out?

A Yes,

Q Did you in fact hang out after that?

A Yes.

0 When —-- now, moving forward a couple days, kind of

going back to the 20th, were you aware of -~ well, all right.
You said that you were hanging cut with Bobby at Boulder
Station at some point at the 20th., About what time of day was
this?

A At night.

0 Okay. And was there some discussion between you and
Bobby about Luis or Lorenzo?

M3, DIGIACOMO: Obijection, Your Honor. I don't know
if this is going to be based on hearsay. So I'd object to
foundation because she —— and it's also leading as well.

' THE COURT: All right. What was the —— the question

was, Did she have a discussion?
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T 1 M3, LEMCEKE: Yes.
i 2 MS. DIGIACOMO: With Bobby about Lorenzo.
sg 3 THE COURT: Okay. So that's & yes or a no answer.
4 11 ) THE WITNESS: Yes.
5 || BY Ms. LEMCKE: -
5 0 Okay. And was this discussion about you and Lorenzo
7 hanging out? _
! 8 MS., DIGIACOMC: Obkijection, Your Honor
! 9 THE WITNESS: Yes. | '
10 MS. DIGIACOMO: Again, foundation. She can say what

11 she said, but I don't know if this is based on hearsay from
12 Bobby or what this —-- you know, she's -- and also leading.

13 She's feeding her what this conversation was.

14 MS. LEMCKE: T'11 let her testify to the contents.
15 THE COURT: All right. So leading sustained,
16 Go ahead.’

17 BY MS. LEMCEKE:
18 Q Was there —- was there a point in time around the

19 20th where you were hanging out with Lorenzo or Luis at Arizona

w

20 Charlie's?

21 A Yes,
22 0 And did Bobby beccome aware of this?
23 - MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.,
24 || THE COURT: Overruled. .
25 |/ / /
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BY MS, LEMCEKE:
0 Did he -- did -- did Bobby come and talk to you about

it?

A Yes. _

Q And did you guys have discussions about 1it?

A Yes. .

0 And what did you explain to him?

A ThatlI wasn't his'girlfriend and that I'm allowed o’
be arcund -- I can have friends. I'm not his girlfriend. I

can do whatever I want.

Q And then did Bobby'seem to be okay with that?

A Yes,
Q And then when you were hanging out at Boulder Station
with Bobby, was that -- well, let me ask you this. The Arizona

Charlie's time when you had these discussions with Bobby,
Lorenzo wasn't there for those discussions?

A No. -

0 You were —-—- these interactions you had with Bobby, it
was just you and Bobbj?

"A Yes. | |

0 And then the follewing -- a little bit later, you

were at Boulder Station?
MS. DIGIACQMO: Objection. Leading.

BY MS. LEMCRE: |

Q Okay. When was it then —-—

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc. .

193
2531




W -3 v N ol W N

10
11
12
13
14
15
16
17
18

19

20
21
22
23
24
25

THE CQURT: Sustainéd.
BY MS. LEMCKE:

0 — that you were at Beoulder Station?
A I'm not understaﬁding the question.
Q Relative to the time that you were at Arizona

 Charlie's and there was some discussion between you and Bobby
about you hanging out with Lerenzo, then did you —— were you at
Boulder Station after that? '

A Yes.

Q And did you -~ was there some further conversation
| between you and Bobby about Bobby hanging cut with you?

MS. DIGIACOMO: Again leading, Your Honor.

Objeétion.
BY M5S. LEMCKE:

0] " Okay. Well, let me —— you were at Boulder Station
afterwards, right?

A Right.

Q Did Bobby want to hang out with you?
MS. DIGIACOMO: Objection._ Speculation,
THE WITNESS: Yes,
BY MS5. LEMCKE:
Q Well, did he contact you?
THE COURT: Sustained. All right,
MS, LEMCKE: All right.

YAy
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Q Did

| BY MS. LEMCKE:

Q Did
Station?

A Yes.

o) And

" able to come?
this ——

' : MS,

d . THE

BY MS. LEMCEKE:

you hang out with Bobby ultimately at Boulder
did you give kind of a condition for him to be
pid you say, All right, you can come, but if

DIGIACOMO: Objection. Leading.
COURT: Sustained.

you have any discussions with him about what

needed to happen in order for him to come hang out with you at

IIBoulder.Station?

A Yes.
0] And what was that?
" A T told him he needed to calm down and maintain his
attitude.
\ Q And was he okay with doing that?
A Yes.
Q and did he then come and hang out with you?
P A Yes. _
Q And was he fine when he hung out with you?
A Yes.
ﬂ Q All right. Now, going into the next day --
THE COURT: And what date would this be now?

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.

195

P33




(o B e 0 1 L " A%

10
11
12
13
14
15

16

17
18
19
20
21
22
23
24
25

BY MS. LEMCEKE:
Q | Going into December 21st —— the night of the 20th and
goinq.into the morning of the 21st, where did you stay?
Where did I what?
Where did vcu sleep?

At Luis's apartment.

0o 0

Okay.

MS. DIGIACOMO: I'm sorry. I couldn't hear.
THE WITNESS: At Luis's apartment,

BY MS. LEMCKE:

Q Was his apartment at Siegel Suites?

A Yes.

Q And did you ~- well, all right. When you woke up
fhat next day —- now, we're on the 21st. . About what time do
you remember.getting up and leaving Luis's apaftment?

A I got up sometime around midafternoon. 1 left when
it was nightfall.

Q QOkay. And when ydu left,-where did vou go?

A T went to Boulder S3tation, |

o) Okay. And then from Boulder Station, what did you
do?

‘A I met with Bobby, and we gambled for a little bit. I
know we went to Bobby's house.

Q And how was your‘interactions with Bobby ‘at that

time?
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A
Q
you abouf
A
Q
A

did there
A

- o T N o R,

0
guys do?
A

Fine.

Okay. Was there any discussion between the two of
relationship issues?

No,

Everything was fine between the two of you?

Yes.

And when you were with Bobby then at Boulder Station,
come a time when'you left?

Yes. '

And vyou went to his house?

Yes. _

All right. How did you get to his house?

His mom, .

T'id she come and pick you up?

Yes.

And then when you went to his houée, what did you

We sat in his room. We chilled for about an our or

so, and we smoked, and then I left,

Q

E= R & R

What time was this?

"Midnight or 1ish

When you say you smeoked, what did you smoke?
Speed.
Otherwise known as methamphetamine?

Yes.
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-Q Did you smoke it?

A Yes.

0 Did he smoke 1it?

A Yes.

Q About - after you guys hung out for a while, was

there a time at which you were going to leave?

Yes.

‘At about when was that?

.Before 2 a.m.

And what was —- what were you geing to do?

To go see a client.

o X o B I o R

Now, forgive me to get a little bit private, but
we've heard some testimony about what you were doiﬁg. When you
say a client, was this a client that you would have relations
with —- with for money? '

A Yes,

Q Did‘Bobby understand that that{s what you were doing?

A Yes. '

0 When the time came for you to leave, did you leave
him with ény methamphetamine, or had you guys uséd.it all?

A No, T left some with him.

0 And what did he do it that?

MS. DIGIACOMO: Objection, Your Honor. Speculation.

She said she left it‘with him. She wouldn't know what he did

with it,

UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.

198

2536




AL

10
11
12
13
14

15

16
17
18
19
20
21
22
23
24
25

[ o “A T 52 i~ UV L N

MS. LEMCKE: Before she left. Let me clarify.

|
BY MS. LEMCKE:

Q- Before you left, did you see Bobby do anything with
thelleftover meth?
A Yes.
What did he do with it?

A He was putting it in a syringe.
o) Okay. Did he sometimes inject methamphetamine? -
- A Yes.
Q Do you know whether or not he injected that syringe

that he was preparing that night?
A No, I don't.
0 Then I helieve you said —— well, let me ask you this.
So when it came time for you to leave, who took you where?
A Bobby and his mom dropped me off at the gas station.
0 Did Bobby ask his mom to take you?
A No, he asked his mom for the car, and his mom told
him, WNo, it was too late,
o And so that's why she said, I'll just drive?
A Yes. .
0 And did the three of you go to the Sinélair together?

A Yes,

Q And when you went to the Sinclair together, vou know,
was —- evefything_was okay between you and quby?

A Everything was fine.
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Q

this time?

A

= & R

Q

Now, were you guys boyfriend, girlfriend again at

No. .

You were friends?

Yes.

And it was understood that you guys were friends?
Yes.

And when you got out of the car, did you give Bobby a

hug goodbye?

Q

Yes, I did.

Now, after you —— did you —— aftér you cgot out of the
did you end up meeting up with your client? '
Yes. _

And where did you go to meet with your client?

He picked me up from the gas station.

Qkay. And‘then did you guys go someplace away from

the gas station?

MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.

BY MS., LEMCEKE:

0 B O

Charlie's.

Q

Okay. What happened next? Where did ybu go?

Tc my client's house.

Okay. And then after that, where did vou go?

I had my client drop me back off at Arizona

And why did you go to Arizona Charlie's?
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A
Q

(-
Q
A

A
Q

A

A

|
Charlie's?

Because it was a close walk from Bobby's house,

Were you planning on meeting anybody at Arizona

Charlie's?

Yes.
Who was that?

Luis.

Okay. Did you meet up with Luis at the Arizona

Yes.

21l right. What did you and tuis do when you got to

||the Arizona Charlie's?

Gambled.
Were you at —-— where did you guys gamble in the

Oon the first floor.

And were you at -— were you at gaming tables, or

Flyou at machines?

Machines.

were

And were you at machines right next to one another,

No.
—— apart? Did there come a point at which Bobby

showed up?

Yes.

And whiat happened when Bobby came?
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loud.

A

Q

He came in, and he made a scene.

He started getting

What do you mean vy he made a scene? QOr I'm sorry.

Just the getting loud?

A

He started getting loud. He was yelling, saying

curse words, and security came OvVer.

goes to show his sta

Q

Okay. Who was he yelling at?
Me.

What was he yelling at you about?

MS. DIGTACOMO: Objection, Your Bonor. Hearsay.

MS. LEMCKE: It's not of fered for

THE COURT: Overruled.
Go ahead.

the truth. Tt just

te of mind and what he was doing.

THE WITNESS: He was yelling at me that it's my fault

‘pecause I don't ever do what I say I'm going to do or because I

don't ever want to spend time with him,

BY MS

mean?

Q
A
Q
A
Q

LEMCKE:
Did that surprise you?
No.
Why not?

Because it's how Bobby always is.

90 he was mad.

When you say it's how Bobby always is, what do you

1f Bobby wanted me to come over, and I didn't Want to
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come over, I was a piece of shit for it.

Q
A

Q

be upset?
A
Q

A

Q
A
Q
A
Q
A

Q
IIthe —-— at
. N

Q
A
Q
Fla minute,

happened,

A

Okay. He wanted'you to do what he wanted you to do?
Right.
and if you didn't do what he wanted to do, would he

Yes.

And on this particular night, did he express to you

that he wanted you to'hang out with him?

Yes.

And did you want to do that?

No.

And did you tell him that you didn't want to do that?
Yes. | | |

How many times did‘you tell him?

Several.

Now, is this -- what we're talking about, is this at
the gaming table —- or at the --

The machines.

The machines?

Yes. _

Okay. A2nd I'm going tc have you watch some video in
put I want you to kind of walk through it first, what
with the jury; So at this point when Bobby was

there, was Luis nearby at one of the machines?

Yes.
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Q And was there any intéraction between Bobby and Luis?
A I don't recall.
0  Okay. I'll just -- in fact, you know let's just do
that. I'm going to show you.
THE COURT: And for the record, is this an exhibit —-
MS. LEMCKE: It is. It State's Exhibit —— I think
16. | | o
THE COURT RECORDER: Jusi let mé know when you're
ready. .
MS. LEMCKE: All right. I'm ready.
BY M3. LEMCKE:
Ckay. Do you recognize this?
Yes.

And what is this?

=B o T S &)

This is the casino floor where we were playing at.
THE CCURT: I can't hear you.
THE WITNESS: This is the casino floor where we were
playing at.

THE COURT: Okay.
BY MS., LEMCEKE:

Q I'm going to go to about 55 seconds in, and I want
you to watch that and tell me if you recoqhize anybody on the
screen there.

A Yes.

Q Who is that?
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A That's me and Luis.
0 Is that when you guys met up at the Arizona
Charlie's?

A Yes.

Q- Is this that time when you guys were talking about

that you mentioned that you guys were both sitting at different

gaming machines?
A Yes.

Do you remember what you were playing?

A I think I was playing Buffalo.

¢ All right. And what about Luis?

A He was playing Keno. '

0 Now, moving on to about 13 minutes in. Did there

come a point at some point that evening when security

approached you about the hood that yocu had on?

A Yes,

Q What did'they say?

Yy They asked me if I would take it off.

9] Okay. And did you?

A Yes.

0 Do you have any idea what that was about?
A No,

o} All right. Then at some point after that you
indicated that Bobby came in?
A Yes.
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0 I'm going to show you —— I'm going to move it to

about 18 minutes in. Now, is this -~ this is Luis getting up
here? | '
A Yes,
o) Okay. Who is that that's just come into the picture?
A Bobby . '
Q

Is this the time that you're talking adbout where
Bobby came in and was getting loud? |
A Yes,
Q- All right. When he approached you theﬁ, what did he
initially say to you? |
MS. DIGIACOMO: Objection, Hearsay..
MS, LEMCKE: It goes to his state of mind, Your
Henor.,
THE CQURT: Well, I don't know what the statement is.
S0 Irdon't know if it's hearsay or not. Sb —
BY MS. LEMCKE:
Q Was he —-- was he agitated when he first approached
you? -
A Yes,
He waé mad because you wouldn't hang out with him?
MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.
MS. LEMCKE: Well, she just testified to this.

BY MS. LEMCEKE:

0 Is this the time when he —- when he was upset --
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'THE COURT: Sustained for leading.

Go ahead, next question.

BY MS. LEMCEE:

. Q

A

Q
Ilhim?

A

bR o T I o S e B R @ B S i &

Q
with him?
,J

Is this the time that you were talking about a couple

minutes ago when he was angry?

Yes.

All right. And what were you saying in response to

I was trying to tell Bobby just to calm down and

leave me alone.

What was his response?

He wasn't having no part of what I was saying.
Did you ask —- did you want him to stay?
No.

Did you ask him to leave?

Yes.

How many times?

Over. and over.

Did he do that?

No.

What was his response?

F, me. He can do what he wants to do.

Did his v01ce klnd of escalate as you refused to go

Yes.
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o Did it eventually draw the attention of security
guards? '

| MS. DIGTACOMO: Objection, Your Honor. Leading and
speculation. |

. THE COURT: Sustained as to speculation, and it's
leading, too.
BY MS. LEMCKE:

Q Well, was there a time that security eventually
approached you both? |

A Yes.

BY MS. LEMCEE:

Q I'm going to take you —— let's go to -- okay. Now,
at some point we just saw that Luis had gétten up and left his
machine. Do you know where he went?

A I'm almost positive he went to the room.

MS. DIGIACOMO: Objection. Speculation.
BY MS. LEMCKE: '
Q Was he seated —-
THE COURT: Sustained.
BY MS. LEMCKE:

Q He wasn't seated in the casino with you anymore at
that point?

MS., DIGIACOMO: Your Honor --—
.THE WITNESS: No.
YA
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BY MS. LEMCKE:
Q Qkay. - And then —-—
THE - COURT: OCkay. Wait.
What -- _
MS. DIGIACOMO: T was just — is she just conceding
my objection, or, I mean —— ‘
THE COURT: Well, I had sustained it.
MS. DIGIACOMO: Oh, I'm sorry I didn't hear. Sorry.
MS, LEMCKE: Yes, so I just went on. I just asked
another question.
- MS. DIGIACOMO: _Okay. I apologize,
BY M5. LEMCEKE:
0 So he —-- when he got up, as we saw him do, you don't:
know where he went? |
A No.
Q But he was -~ was he in the casino anymore that you

could see at least?

A No. _
0 Okay. And then at some point he comes back. I'm
going to show you -- now let me back this up for .a second. Do

you remember when Luls came back tc that area whére you were
standing there talking to Bobby?

A Yes. ‘ _

o) And again, at that time was Bobby -- was he still

loud, or had he lowered his voice?
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A He lowered slightly, not much.

Q Okay. When he was gesturing with his arms there, do
you have any idea whaﬁ it was that he was saying? |

A I don't recall that. |

0 Was most of.the conversation just about you and
wanting you to go with him?

A Yes. |

Q Was he hostiie the entire time, or were there times
when he was more gentle?

A No, he was hostile the entire time.

Q Now, when ycou see -- do youlsee Luis coming back

there? Yes?

A Yes.
Q Okay. And there's some conversation that occurs
between it looks like —— or there's some conversgsation between

Luis and maybe Bobby and you. Do you remember what was said
there? '
A No, I do not.
0 Qkay. Did Luis say anything to you about where he
was going? '
MS. DIGIACOMO: ' Objection, Hearsay.
THE COURT: Sustained.
MS. LEMCKE: Well, it's not coffered for the fruth.

It's just offered to show what his state of mind was and what .

he was going to do.
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THE COURT: Well, it's still sustained,
BY MS. LEMCKE: | |
Q@ - Was there —— did Luis get into it with Bobby at that

point?
A No.
Q There was no argument on Luis's part with Bobby?

A No. No.

Q0 . When Bobby said something —- I'm'sorry. When Luis
said something right there where Bobby kind of turned around
and-glared atlhim, do you remember what Luls said?

MS. DIGTACOMO: Objection, Your Honor —-

THE WITNESS: WNo, I don't. |

MS. DIGIACOMO: —— as to her testifying.

THE COURT: All right. 8ustained. You know, you're
leading again, and you are testifying at this pecint. The videc
speaks for itself, is the best evidence of what happened, and
you can ask her if she remembers what was said, but please
don't testify.

MS. LEMCKE: I think I did ask her exactly what -- if
there was —— 1f she remembers what was being said at that-
point, |

THE COURT: And --

BY MS. LEMCKE:
0 Do you remember what was being said at that point?

A No, I don't.
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0 You don't remember the dialogue at all between —-
between Luis and Bobby?
A No.

Q " As you sit here today though, you don't remember Luis

making any kind of threats to Bobby?
| A No.
MS. DIGIACOMO: Objection. ALeading and asked and
answered. She didn't remember.
THE COURT: Sustained.
MS. DIGIACOMO: And move to strike her answer,
THE COURT: Well, it was, No, again.
BY MS. LEMCKE:
Q- At thaﬁ point, when Luis walked off, did you have any

Flidea where he was going?

A Yes.
Q And what was your understanding of where he was
going? |
||. A The room. _
Q Okay. So he was —- S0 you were staying there, but he

was leaving?

A Yes,
Q Did Bobby'continue to hover around you at that pdint?

Il A Yes.
e And what was he saying -- what was the conversation B

like between the two of you at this time?
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|
|
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‘ _

A BAbout why T didn't want to hang out with him and why
I always want to go hang out with somebody else when we're
supposed to be best friends. |
Q Okay. And was he happy about that, or —-
No.
Was he upset?

He was upset.

Yes.

A

Q

A

Q Angry?
A

Q Were you at this point still asking him to leave?
A

Yes.
Q Were you doing that saying it once, or was it this ——
repeated?. ' _
A I repeated it over and over, Bobby, just leave me
alone.
Q And what was his response?
A He just ignored me. '

MS. DIGIACOMO: I'm SOIXy. I can't hear.
THE WITNESS: He ignored me.
BY MS. LEMCKE:

Q Now moving ahead to 24 minutes in. Now do you see o©On
the.video a security officer there kind of hanging around? DO
you recall that? |

A Yes.

0 Aand then pretty soon you see another security officer
gﬁ
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|

come into the picture?
A Yes.
0 Do you recall at this point had Bobby had his voice

raised?
A " Yes,
o Did the security officers express to you any concern

abouﬁ how loud it was getting?

MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.

THE CCURT: Sustained.

‘Okay. Approach.

(Conference at the Dbench not recorded.)

BY MS. LEMCEKE:
o All right. What's happening here?
y:y Security is coming over to make sure there's not too
much of a problem. _

Q Okay. And after security comes cover, do you —- what
do vou guys do? .

A I get up, cash in my wvoucher, and I walk outside with
Bobby.

0 Okay. Okay. I'm going to show -- before we move to
ﬁhat, what happens outside, I'm going to show you another clip,
the second one on State's 16. Is this -- 1is this that same
conversation that we just watched from the other angle?

A Yes. | |

0 And this is the conversation between you and Bobby?
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A Yes,
Q Okay. This isn't anything different. Just so that
the jury understands, this is what we just watched on the prior
clip; is that fair?

A Yes.

Q Okay. Now, you said that at some point after
security came over you and Bbbby left the casino?

A Yes.
And you indicated that you went and cashed a ticket?
Yes.
What was that?
A wvoucher.
What kind of wvoucher was that?
It's what I won from the machiﬁe.

Do vou see you in the video there?

A o R S oI

Yes. _
Q Is that what you are deing there, was cashing that
voucher? '

A Yes.

Q What did you do after you cashed that voucher?

A Walked towards the front of the door to where Bobby
was. | '

Q And then where did yoﬁ go?
Me and Bobby went Qutside.

Ckay. Is that —— do you see yoﬁ now in that video
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there now?.

Yes,

And vou're with Bobby?

I'm walking away from Bobby.

This is after ycu cashed ycur voucher?

Yes.'.

And where did you go?

I walk towards where I believe the room was at.
And when you say room, what do you mean?

Luis's room.

Did you want Bobby to be with yvou at this point?
Ne. |

When vou say you walked toward the room, do vou see

yourself now on this overhead c¢lip?

Yes. .
Where are you?
I'm right here in the corner.

QOkay. If yvou —-- are YOu then —— can you push the —-

if you touch that, you should be able to make a little ——

THE COURT: Circle where you are on the screen,.

BY MS. LEMCKE:

On the screen —-—

MS. LEMCKE: Will it not do it with the wvideo?
THE COURT: It will. Don't you see it?

MS. LEMCKE: Oh, I see. Yes, I didn't see it on
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my -— all right.
BY MS. LEMCKE:
| 0 That light there, what is that?
A That's my cell phone. .
Q " And so that's you walking to what you thought was
“ Luis's hotel rocm?
A Yes(
o Now, explain to the jury why you —- there was some
confusion with you regarding where his hotel room was.
A Because the night before, the room was in a different
spot, .and he changed it.
i Q Okay. Had you been there —— we talked a little bit
about that Arizona Charlie's, when you were there the day
| before. pid he have a hotel room that day?
A Yes. |
Q and did you stay in that —- did you know where the
il hotel roonm was? |
A Yes.
Q When you are back on this date, did you think that
his hotel room was in the same place?
I ‘A Yes. | |
Q So when you walked off that way, is that where you
were headed?
A Yes.
il 0 21l right. Now, what hapﬁens at this point once
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llyou're walking back toward what vou thought was the correct
location cf the hotel room?

A T went into what ~-- in the Arlzona Charlie's parklng
lot of where their rooms are, and Bobby showed up behind me,
and he started yelling at me, and I turned around, and Bobby
il Looked at me, and he smacked me, and his words were, Why do you

make me do this?

Q Why do you make me do this, is what he said to you?
A Yes.
i Q Referring to hitting you?
A Referring tc him hitting me, yes.
Q Okay. And was he —-- what was his demeanor like at
that point? |
A What does demeanor mean?
" 0 Was he angry? '
A Yes,
0 Ckay. Did he raise his voice to you, or was he

talking scoftly?
A He wasn't talking softly.
Q All right. How was he speaking to you?
A He was yelling.
Q And what was he saying?
MS5. DIGIACOMO: Objection. Hearsay.
M8, LEMCKE: It goes to show his state of mind, Your

Honor, It's not offered for the truth.
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Q

vou?

A

THE COURT: Overruled.
Go ahead.

THE WITNESS: He was swearing at me.up and down, left
and right because, again, I make him do this.

BY MS. LEMCEKE:

So and —- what —-— what was your response after he hit

I told him that, Now I'm really pissed, You just need

te go away.

Q
A
e
A
Q
A

Q

A

BY MS.
Q

And did you tell him at that point leave?

Yes.,

Did he do that?

No.

What did he do?

He —- I'm scorry —-- yeah, at.that point security had

came up on us, and that's when Bobby walked away.

Ckay. What happened —- did you c¢ry -- or what was

R vour reaction, like, emotionally after he hit you?

I was Crying.

MS. DIGIACOMO: I'm sorry. I caannot hear her.
THE COURT: She said she was crying.

M3, DIGIACOMO: Oh, thank you.

LEMCKE:

And did you say anything to Bobby in response?
MS. DIGIACOMO: Objection. Asked and answered. She
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already said what she said,
BY MS. LEMCKE:
Q All right. Did you --
. THE COURT: In response to what I guess?
MS, LEMCKE: After he hit her.
MS. DIGIACOMO: And she already testified what she
gaid.
THE CCURT: All right. That's sustained.
BY MS. LEMCKE:
0 Okay. Then after that did you approach security?
A Security approached me.
Q Oh, they actually came to you?
A Yes.
Q And what happened when security came to you?
A Security came up to me. The one that was on the bike
.asked me if everything was okay. '
Q Now, let me ask you, the one that was on the bike,
caﬁ you describe him. .Do you know what his —- you don't know
what his name is, do you? '
A No, I don't.
o} What did he look like?
A 211 I know, he's black. He was bald, and he had a
black jacket on. |
I Q Okay.
A And he was riding on.the bike.
: “ | _ UNCERTIFIED BOUGH DRAF'T
KARR Reporting, Inc.
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there?

A
Q

Ckay. All right} So he was a bike patrol officer?
Yes.
And what did he say to you when he saw you?

He asked me if everything was okay, and then I turned

my head, and he asked me if Bobby hit me.

And what was vyour response?

I said, yes.

And then what did he do? _

He took the bike towards where Bobkby was‘as the other

security guard was taking me back towards the casino.

And then what happened?

The security guard that took me to the casino asked

me for Bobby's information. I gave it to them, and then I

| walked away to go play at a machine.

All right. And did you go back and play machines?
Yes.

Did you see Luis at this point?

Yes.,

And what —-- what transpired between the twc of you

What do you mean?

Well, did he -- did you —— did Luis notice that you

were crying?

MS. DIGIACOMO: Objection. Speculation.
THE COURT: Sustained.
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1 BY MS, LEMCEE;
2 Q Was there any conversatioﬁ between you and Luis about
3 || what had happened outside? |
4 I A Yes.
5 Q and what was that?
6 i I asked Luis 1f my féce was red.
1 0 And what did he say?
8 A No.
9 Q And what —- did he ask you anything in response?
_10 A He asked me --
11 MS. DIGIACCMO: Objection. Hearsay.
12 MS. LEMCKE: 1It's not offered for the truth.
13 THE COURT: Overruled -
14 MS. LEMCKE: Tt's a question.
15 THE COURT: -- 1it's a guestion,
16 Go ahead.
17 THE WITNESS: He asked me if Bobby hit me.

18 BRY MsS. LEMCEE:

And what was your response?

21

19 Q
20 A Yes} but don't worry about it. It's okay.
Q And whét was Luis's response to that?
22 A It's not right for a man to hit a woman.
23 Q Did he say, I'm going to go kick this guy's butt?
24 MS. DIGIACOMO: . Objection.
25 , THE WITNESS: No.
" | UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.
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BY MS. LEMCKE:
0 Did he make any threat --
MS. DIGIACOMO: TIt's -
THE COURT: Wait. Wait.
MS. DIGIACOMO: Objection. It's leading, and it's
also hearsay.
THE COURT: Right. So sustained as to leading, and
she didn't answer. So.
BY MS. LEMCEKE:
Q So he said that it wasn't right for a guy to hit a

woman. Did he say anything else?

A No.

Q Did he seem agitated at that point?

A No.

o} What was his demeanor then?

A He was just like he was when wé were hanging out

earlier. He was fine. _

0 Then after —- how long do you think you guys hung out
then in the casino at that point?

A Maybe -- at max maybe an our or so.

0 and there -- then after that, did you -- well, let me
ask you this. When you were in the casino then, did somebody
come up to you and talk to you. about Bobby?

A Yes,

0 Who was that?
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A

right now.
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There was two people.
All right. Tell me about the first one.

The first one was Tim.

‘And how do you know Tim?

Because he was the one that gave us a ride from

Arizona Charlie's to Siegel Suites.

Had yvou met him before that night?

No.

Can.you describe Tim?

He's average height, kind of chubby, bald, white.
And that's how he loocked at night?

Yes.

When Tim came up to you, what did he say?

He said Bobby wants tc talk to you. You need to go

“ outside and talk to him.

And what was your respoense?

Borby just hit me. I'm not talking to him anymore

Did you want to go out and talk to Bobby?

No.

Did you make that ciear tc Tim?

Yes.

And what was Tim's response?

I don't think he said anything.

Did he stay and try to press the issﬁe,'or did he

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Repcrting, Inc.

224

2362




W o~ o 1ol W N

10
11
12
13
14
15
16
17
18

- 19

20
21
22
23
24
25

|
l

I
|

J

i d—

leave?
A He left.
0 And then abeout the same time that Tim was thefe, dig

another individual approach you?

‘ A Yes.
, ] And who was that?
A Robby's father.
ﬂ 0 Do you know Bobby's father?
A Yes. |
X Q and how do you know him?
, A From Bobby.
Q Qkay. Frbm having hung out with Bobby for a few
Flyears?
A Yes.

Q and when Bobby's dad came up Lo YOu, what did he say?

A Bobby's dad tried to hand me his phone with Bobby on
the line and said, Here, just talk fto him.

o) and did he indicate also that Bobby was wanting to
talk to you?

A Yes,

Q What was your résponse?

A T grabbed his phone. I slammed it shut, and I teld
his dad Bobby just hit me, and I didn't want to talk to him
right now. He needed to let me calm down.

Q and what was —— did you say anything else besides
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that?

A No.

Q What was Bobby's dad's response?

A "Ee didn't really have one.

Q Did he stay and hang out, or did he leave?

A He left. '

Q Did you have any contact with his dad after that at
that time?

A No.

Q No, okay. So then at some point then dec you leave

the casinc?
A Yes.

and did you leave alone or with Luis?

A With Luis.

Q All right. Where did you guys go?

A We started heading towards the room.

Q Okay. And when you say the room, you mean the hotel
Iroom? |

A Yes.

_ Q Were you able —— did you have to walk outside to gb
to your hotel room?

A Yes.

i 0 What happened when you started —- when you went

outside?

a That's when we noticed Bobby was still lurking
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2 | Q And —-
3 MS. LEMCKE: Court's indulgence.
4 || BY MS. LEMCKE: |
5 Q Did you see Bobby when you -- when you walked outside
6 J| and headed toward the hotel room?
7 A Not right away.
8 When did you first notice him?
9 A When he got ¢loser to us.

10 0 And who were you with at that point?

11 iy Luis.

12 0 .When you —-- did you have any interaction with Bobby

13 f| at that point? _

i4 A Other than him yelling at me, until he ran on me, no.
15 0 Okay. When you say he was yelling at you, what was
16 he saying? o

17 A I don't recall. It was a bunch of F-ens [phonetic]

18 and B's and —-

19 |b 0 Okay. Did Luis stay in the area at that point, or

20 did he leave?

21 A He was a little bit more ahead of me,

22 Q And did you stay and hang out and talk to Bobby or

23 no?

24 A We had a brief conversation of how again I told Bobby

25 Ilhe needed to calm down, and he needed to let me calm down.
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Q And what was Bcbby's respohse?
Again he wasn't having it.

Was he -— what was his demeanor like? What was he

A He was irritated. He was mad. He was angry;

¢] What happened then?

A Then —— T believe this is when Luis is almost
éntering the room, and I'm coming to the turn right here where
I believe —- |

Q .Wait. Hang on a seccond. I den't want you to go to
the video yet. What happened after that?

A After what?

0 After you had some initial words with Bobby when ydu
walked outside with Luis, when vou were leaving going back to
the hotel room?

A I'm not understanding what you're saying.

Q Okay. Well, all right. Let me see if I can go
through it with the video here. 1I'll go to this one first.
Okay. You walk out of it -- you walk out of fhe hotel with

-Luis, and you see Bobby standing off in the distance. Was

there a point at which there was another girl that was with
yvou?
A.‘ Yes.
And when did that happen?

She came up rdughly before I got intc the room.
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Q  Okay. And what happened with her? Did you have any
conversations with her about Bobby?
A Yeah, she came over to me and asked me what was wrong
with him, why he was so pissed.
Q And what did you say?
A I said, Because apparently I didn't want to —- 1T
didn't do what he wanted me to do.
Q Okay. And did she —-- was she concerned about your
safety at that point?
MS. DIGIACOMO: Objection. Speculation.
THE COURT: Sustained.
BY MS. LEMCEE:
Q Did she —-—- do vou know if she went up to a security
guard and asked him to stay close by?
MS. DIGTACOMO: Objection. Foundation and
speculaticn,
THE CCURT: Did you see this woman have any
interaction with a security guard?
THE WITNESS: Nc, I didn't.
THE COURT: Okay.
BY MS. LEMCKE:
¢ When -- at some point, did vou notice that security
was kind of hanging by you and Bobby?
A Yes,

0 And did -- let me ask you this. Before security came
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up, were you kind of hiding behind a pillar?
MS, DIGIACOMO: Objection. Leading.
THE COURT: Sustained.

BY MS. LEMCKE:

Q- Okay. Did there come a point when you saw Bobby that

you were afraid? '
MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.
THE WITNESS: Yes,
THE COURT: Sustained.

BY MS. LEMCKE: _

Q All right. When you were walking back to the room
initially with Luis, did you kind of part ways with him? He
headed toward the room, and you kind of come back?

A Yes.

v} And what happened at that point?

A That was when I found out the room had switched
because it wasn't on the inside as I thought it was. It was on
the outside. _

Q Okay. So that's where I needed to clarify.‘ So you
headed in the diréction that the room had been at the night
before? ' '

A Correct.

0] And then did he go off in the direction where the
room that night was? '

A Yas.
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Q 50 you guys were not together at that point?
A No.
Q So there was time then at that peint where you had

interaction with Bobby that Luis wasn't there; is that right?

A Yes.
Q And is that where you ran into the girl?
A Yes.

Q And again what was Bobby doing and saying to you at
this point?

A He was lunging at me like he was going to hit me and
still yelling and Screaming at me.

Q And what was your reaction then when you saw him do
that?

A That he was going to hit me again. _

Q Okay. This area here fhat you're looking at, do you
recognize this?

A Yes.

Q And what is that?

A This is the front side of the rooms for Arizona
Charlie's.
' 0 Okay. Is this the room where you -— where Luis had a

room that night, that is the niglt of the 22nd?
A Yes, '
Q Now, when you're looking at this, do you see Luis in

the video there?
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Yes.

Okéy. And do you see yourself?

H B O i <

No.
Q Is this where he had walked off in the other

direction?
A Yes,
0 Had Luis —— was he talking to some people that were

out, like, in the parking loct area? _
'MS. DIGIACOMO: Cbijection. Foundation. She wasn't

there —

-BY MS. LEMCKE:

Q Well, before you walked off ——
MS. DIGIACOMO: -— speculation.
BY MS. LEMCKE: |
Q Before you guys separated?
A Yes., .
Q Okay. And then you walked in the other direction
thinking that the room was in the other location?
A Yes.
Q All right.
MS. LEMCKE: Court's indulgence. I'm just trying to
operaﬁe the fast —-—
THE COURT: Are you trying to move it forward?
- MS. LEMCKE: Yes, I am. |
THE COURT: Okay. You've got to click and drag
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there, on that klue dot there.
MS. LEMCKE: Well, when I -~
BY M5. LEMCKE:

9] Now, do ycou see yourself at this point in the video?

A Yes.

Q And what happens there?

A Ashley came to show me where the room was. 50 we
started heading back towards the right room, and that was when
Bobby started rushing back towards me. So I ran the opposite '
direction, ' '

Q Qkay. So when you turn arcund here in this ¢lip, you
turned arcund because you saw Bobby, and he started rushing

toward you?

A Yes.
Q Were you afraid of him?
A Yes.

Q Now, back in the background here, is that one of the

bicycle patrol cfficers that was present? '
/A That's security, yeah.

Q Was Bobby saying anything to vou at that point when
he was —-— when he kind of rushed toward you?

A He was still vyelling at me, but I wasn't —-- I didn't
hear the. words. '

Q Okay. So you don't recall what he was saying?

THE CCURT: Would vou like some water?
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THE WITNESS: Sorry.

BY MS. LEMCEE:

Q
A

Q
that c¢lip
a

Q
A
Q
of in the

A
Q

Was he yelling?

Yes, he was.

Now, you see —- do you recognize yourself there in
there? |

Yeah, _

And what are you guys doing there?

Walking towards where the right rocm was.

Okay. Neow is that -- is that after securitj was kind
area where the rcom was?

Yes.

Did you go back at that -- well, why did you feel

okay to go back to the room at that point after you'd turned

and run away”?

A
Q.

Because there was several security guards there.

Okay. So vou thought you might be able to get to the

roomlsafely?

A
- Q
‘A
Q

up Just a

Yes. _

Were you able to get to the room safely?

Yes.

What happened at this pcint? Let me —— let me back

hair. When you're walking kack with security there,

did spméthing happen with Bobby there?

A

When I'm walking kack where?

‘UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.

234

2572




Q When you were walking back —-- hang on. I want to

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25

o -1 s W N

‘|show this again. So again, by the curbing there, do you see

the bike patroi officers? '

A Yes, I do.

Q  And now this is you and the girl that you are with
walking now toward the hotel room?

A Yes.

0 And what happens at that point?

A Bobby threw something at us.

Q Is that why -- now you see on the video that you guys

kind of jumped. Is that because he threw something at you?

A We ducked and, yes.

0 Do you remember what it was?

A I think it was a glass bottle.

Q Okay.. Do you have a recollection cf that
.particularly as you sit here today? Is that a no?

A No. Sorry.

Q .Did it scare you?

A Yes,

Q Did he throw it hard, like he was trying to hit you,
or was it —- |

A Yes.

0 Okay. And that's what made you guys react at that
Jpoint?-

A Yes,
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Then what happenéd after that?

Bbbby tried to rush me,

And what happened when he tried to rush you?
Security pushed them back.

Okay. And was security able to push them back? In

other words, did he have contact with you when he rushed you?

R G T A @ R

Ilafraid

that?

L @]

room.

(oI o R R © B

he

Do

No.

Did it scare you?

Yes.

Why? ‘

Because he had already hit me once before, and I was
was going to do it again.

What was your‘reaction then? What did you do after

I walked in the room, and I went ﬁo the bathroom,
Now, at some poiﬁt you see here Luils comes out of the
you recall that?

Yes.

and do you recall what he was saying at that time?
Just calm down. Just chill out. '

pid he say anything about --

I't's not right.

-— Bobby hitting you?

MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.

THE COURT: Sustained.
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BY MS. LEMCKE:

Q

Did he make any comments about what had happened

between you and Bobby earlier?

MS. DIGIACOMO: Objection. Leading.
THE WITNESS: Yeah.
THE CCURT: Sustained.

BY MS. LEMCKE:

Q

out.?

What else did he say besides, Hey, you know, chill

It's not right for a man-to hit a woman.
Was there anything else that you recall that he said?
MS. DIGIACOMO: Objection. Hearsay.

THE WITNESS: ©No, by then I was already in the

baﬁhroom with the door closed.

BY MS. LEMCKE:

Q

" response?

A
Q
A
Q

answered.

Okay. So did you hear what Bobby was saying in

No, I was in the bathroom.

Ckay. Could you hear Bobby yelling?

Yes. |

Did you hear what he was yelling?

MS. DIGIACOMO: Objection. ILeading and asked and

THE WITNESS: No. ‘
THE COURT: All right. It was asked and answered.
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So that's sustain.
BY MS. LEMCKE:

Q S0 when you got in the room, then you went back
the bathroom?

A Yes.

Q‘ So you heard the initial exchange between Bdbby
Luis, but not after that?

A Yes.

Q Could you hear Bobby's voice after that outside

hotel room?

- A Yes.
Q Could you hear what he was saying?
A No.
Q Was his wvoice —- was —— how was his voice? Was

| elevated? Was it soft? What was his tone of voice like?

A Tt was the way it had been all night.

to

and

the

it

0  Did he appear to be —— well, what did his demeanor

appear to be like at that point?

MS. DIGIACCMO: Obijecticn, Your Honor. Foundation.

She wasn't even there.

M3. LEMCKE: Just at the time that she goes into the

room.

MS. DIGIACOMO: Wait.
BY MS. LEMCKE:

Q What did his demeanor at that point when you went
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into the room appear to be?
THE COURT: When she —-
THE WITNESS: He was mad.
THE COURT: Okay. When you coﬁld still see him?
THE WITNESS: He was mad. He was mad;
BY MS, LEMCKE:
Q Okay. Then when you were in the room, was there some

discussion then about leaving the hotel room?

A Yes.
Q And you guys decided just to go?

A Yes.

Q Did you see Luis put togethef his things to leave?
A Yes.

Q And at some point after that you guys leave?

A Yes.

Q When you walked out, of the hotel room then, were the
bike patrol officers still there?

A Yes,

Q Was there any discussicn between Luis and bike patrol
about whether or not you guys were going to stay?

A Not tec my acknowledgment [phonetic].

0 Ckay. You don't recall any conversation regarding

Luis indicating to the bike'patrol,'Hey, we'll just leave?
MS. DIGIACOMO: Objection. Leading. Asked and

answered.

UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.

238

2577




0K

. oY U e W RO

(X

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23

24

25

MS. LEMCKE: I'm just asking if she remembers it.
"THE CQURT: Okay. Sustained.

BY MS. LEMCKE:

Q

room?
A

Q
A

Do you remember any dialogue that occurred at all

.between yvou guys and the security officers when you left the

No.
Then after you left, where did you guys go?

Towards the front of the casino where the main

entrance is,.

0

A
Q

you?

us.
Q

earlier?

Okay. And when I say you guys, who are you with at

‘this point?

Iuis and —-

And was there anyone else with you or just the two of
I think Ashley was either behind us or in front of

Was Ashley the girl that we saw in the video with you

Yes.

Was there anybody else that you recall was with

Her boyfriend.

Okay. And do you remember his name?

T don't know him.

UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.

240

2578




= T R S & N 7 N S R

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

Q The entire time thét you guys —— when you guys. walked
out of the -- of the room that evening, as you walk to the
casino, did the bike patrol officers stay there when you guys
walked out of the hotel room?

A I don't recall.

Q Then when you guys left, did you and Luis go back to
the main part of the casino?

A When we left from where?

From the hotel room.
Yes.

And where did you specifically go?

o= o B

To where the valet is. ‘

0 Okay. And who did you -- did you meet up with
anybody at wvalet? | |

A Yes.

Q Who was that?

A Tim.

Q Is that Tim that had come up and talked to you
earlier, the bald white guy?

| A Yes,

Q -And did you guys —-- did you guys leave with him at

that point?

A Yes.
0 Who was driving the car?
A Tim.
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o
driving?

A

R R

Q

What kind of car was it, do you remember?
A silver car.

Was there anyone in the car with him?
Yes.

Who was that?

His girlfriend.

And do you remember her name?

Shannon.

Okay. And when you guys —- who got'~— was Tim

Yes.

Who was in the front seat?
Shannon.

Who was in the backseat then?
Me and Luis.

Okay. And was your understanding that Tim was going

to give you guys a ride to Luis's apartment?

Charlie's
Suites?
A
Q

Yes.

Did he do that?

Yes.

When you guys were on the drive from Arizona

to Luis's apartment, is that the apartment at Siegel

Yes.

About how long was that car ride?
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A A minute maybe or so.
9 And was there any conversation between yvou and Luis

about Bobby on that ride back?

I A No, .

1 o] Was Luis -- what was his demeanor like at that point?
A He was still being calm, just like he was earlier

I!that night.

2 Had you said anything to him about all the issues
" with Bobby?
A Yes, I kept apologizing.
i Q What would you say -- when you say you were
apologizing, what would vou say?

MS. DIGIACOMO: Objection. Just as to foundationr
" When is this in the night? It's vague.

MS. LEMCKE: Throughout the course of the night, when
Bobby was agitated and causing a scene.
IIBY MS. LEMCKE:

Q All right. Let me ask then -- let's just go to the

end of the night. You said that you were apologizing to Luis?

A Yes.
o} And what was that for?

A For the drama I bring around because when I come

around and Bobby didn't want me around he was going to be an
I.idiot. |

Q  Okay. And what was Luis's response?
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MS.
THE
MS.,

THE
||BY MS. LEMCKE:
Did
No.
Did
No.
Did
No.
Did

I oI I o B A oI >

No.
THE
MS.
iBY MS. LEMCKE:
I 9 pid

MS,
i THE
THE
liBY MS. LEMCKE:

. Q Was

Luis when you

ri

the ride home?

DIGIACOMO: Objection hearsay.
WITNESS: That it's fine.
LEMCKE: Well, I'm just asking. It just goes to

the state of mind.

COURT: Overruled. And she answered. So.

he seem agitated, Luis?

he seem angry?

he seem hostile?

he make any threats where Bobby was concerned?

COURT RECORDER: Ms. Lemcke --
TEMCKE: Sure. I'm sorry.

he make any threats where Bobby was concerned on

DIGIACOMO: Objection,
WITNESS: No.
COURT: Owverruled.

there any conversation at all between you and

were in the backseat of that car on the way home?
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A No., .
0 All right. When you got to the Siegel Suites, what

happened —- where —- well, do you remember where you guys
parked?
A Yes,

Q Where was that?

A Right in front of his building.

Q. And what happened when you pulled up to the front of
the building? ' '

A Bobby was upstairs on the third floor banging on his
door as me and him went to go get out of the car. We both got
out of the car, and he asked me to get back in the car. A

Q Okay.

A 50 I got back in the car,

0 Ckay. When you got to the Siegel Suites, then did
you notice Bobby anywhere?

A Yes.

Q How —— how did you first -- how did you first noticed

nim?
A Because Bobby was banging on his door very loudly,
Q On whose docr?
A Luis's.
0 And where was Luis's door at the Siegel Suites?
‘A On the third floor.
Q When you say Bobby was banging loudly, was he saying
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H anything?
A
Q

Y

place?
A
Q

A
0

He was yelling and banging at the same time.

Could you hear it when you -— could you hear it from

I heard it when I got oult ¢of the car.

Did it immediately draw your attention to him?
Draw my attention to who?

Bokby.

Yes.

Okay. Did Luis get out of the car, toco, at that

Yes.

And what did Luis do?

inside the car, or did you hear it when you-got out of the éar?

He got out of the car, and he walked slowly towards

the end of the stairs with his hands up trying to make a peace.

And when you say to the end of the stairs, is there,

Yas.

" like, a kind of a zigzag staircase that comes down from Luis's

And when you say that he walked, and -- you say he

had his hands kind of up in the air; is that right?

Yes.

And what was he saying at the time that he approached

the bottom of that stairwell, that is Luis?

A

Just calm down. Chill out. It doesn't have to go
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like this.

N oI N ol B *

Q

And what did Bobby do in response?

He started running down the stairs faster.

How did he run down the stairs?

Two at a time,

Was he -- was Bobby saying anything at this point?
At this peint, I was back in thé car already.
Could yvou hear Bcbby's voice at all?

Yes.

Was he yelling, or was he just kind of talking in a

regular tone?

A

[ @ T

Q

He was velling.

But at this peint you went and got back in the car?
Yes. '

Could you héar what Bobby was saying?

No.

When you got back in the car then, were you -~ did

you get into the driver's side?

A

No, T had first gone back to the passenger —— behind

the driver's side,

Y
side?

A

Q

vehicle?

And where was —- oh, you got behind the driver's

Yes.

Was Shannon still in the passenger side of the
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A

|

——
—

Q
A

' Q

r———
——

———

A

|

'question.

i Suites.

Yes.
And then what happened at that point?
At that point, Tim had came back up to the car and

wasked me if I knew how to drive, and my response was, yes.
Then he asked me if I would get in the driver's seat and drive

around the corner.

Okay. And did you do that?

-Yes,

When you say you drove around the corner, which way

did you drive?

Like, the parking was right here, and I backed up and

went this way.

M5, LEMCKE: May I approach the clerk, Your Honor?
THE COURT: Yes. '
And could you -- I'll have you ask that last

But could you just approach about scheduling.

MS, LEMCKE: Sure. . ' |
(Conference at the bench not recorded. )

THE COURT: Do you know what exhibit the overhead -~

MS. DIGIACOMO: TIt's in the beginning.

MR, BATEMAN: What are we leoking for?

THE COURT: The.ovefhead aerial view of the Siegel

MS5. DIGIACOMO: 4.
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MR. BATEMAN: It's early on.
MS, DIGIACOMO: It's, like, 4, 5, 6, somewhere arcund
there.
THE CCURT: Are they in order?
‘M5, LEMCKE: Let me see if I can do it with a couple
of photos_that I have. |
BY MS, LEMCEKE:
0 i(m going to show you what's been admitted as
Defendant's Exhibit B, Does that lock familiar to you there?
A Yes.
Q And what is that?
A That's the building that Luis stayed at.

9 When you indicated that'you pulled up and you park
there, whére did you park? And you can go ahead and touch on
the touchscreeh and indicate where ycu guys parked roughly.

Okay. And then so when you left, and you pulled out,
which direction did you go?
A Touch it on the screen?
| 0 Yes,
A I went around this way.

Q Ckay. Would that be toward the back of the

buiidings?
A Yes.
0 And so going the opposite direction would take you

out to Boulder Highway; is that right?
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KARR Reporting, Inc.

249

2587




B e & 2 T S O T G

10
11
12
13
14
15
16
17

18

19
20
21

22

23

24

25

A Yes,

o] So when you went to the back of the building, did you
drive all the way around the building, or did you stop at the
back? ' |

A I stopped at the back.

Q And so was this just you and Shannon at this point in
the car? -
” A Yes.

V C And what happened after you guys stopped?
Y What?

*. o} What happened after you guys stopped?

A We were talking. She asked me what got Bobby so

irritated, and then it went guiet for a second, and then she

y said, Did you hear that, and I said, Did I hear what, and then

|

" A I heard two. She heard three,

she said, That gunshot, and then we both went quiet, apd then
we heard it again.

Q Did you hear the —— so if I understand you correctly,

did you hear more than one shot or just one shot?

o) Ckay. Did you -- was there'any discussion between

the two of you afterwards about what vou'd heard?

" Ch, sorry.
A No. _
0 Did you -- did you express -- well, what was your

reaction to hearing the shots?
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A

9
A

Q

L R A o B

I G o - B S

Q

I was scared. I was nervous. I was scared. I

didn't know what was going on.

Okay, what about Shannon, what was her reaction?

She Ajust basically wanted to know —— she was more

making sure I heard it than having any real feelings, to me it

|seemed like.

Okay . Did she appear to be scared, too?
I don't -~ I can't answer that.

Did you know her very well? |

No.

Was there some discussion between the two of you

~about what you guys should do after you heard the shots?

Yes,
What was that?
She said that we should drive out of the parking lot.

Drive out of the parking lot?

Out of the Siegel Suites parking lot.

" And leave?

Yes,

Okay. Did she want to go check to see what was going

on where the shots had been fired?

A

Q
A
Q

No,

Did she say anything to you about wanting to check?
No., ' |

What did you guys do at that point?
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A We drove out of that complex, and right acrcss the
street from that is the Four Mile Bar. We drove into their
complex,

Q QOkay. When vou say right across the street is the
Four Mile Bar, what street are you talking about?

i Boulder Highway.

Q@  So you drove out of the complex across Boulder
Highway and went to the bar right across the ~- right on ﬁhe
other side of Boulde; Highway?

A Yes.

And what happened then?

THE COURT: All right. 1I'm going to ——

M3, LEMCKE: Okay. You want to stdp?

THE COURT: Yes. I just wanted vou to finish that —-

MS. LEMCKE: ©Oh, sorry. I'm sorry.

THE COURT: With the photos.

All right. So, ladies and gentlemen, 1it's now five
after 5. So we're going to recess for the evening. I'm hoping
to be able to start at 1 tomorrow, I do have a criminal
calendar in the morning, but I want to try and stay on schedule
if we can, and so 1 o'clock tomorrow, _

During this overnight recess it is your duty not to
converse among yourselves or with anyone else on any subject
connected with the trial, or Lo read, watch, or listen to any

report of or commentary on the trial by any person coanected
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connected

e—
——

testimony

&Il.

her uncle

with the trial or by any medium of information including
without limitation newspaper, television, radio or Internet,

and you are not to form or express an opinion on any subject

with this case until it's finally submitted to you,.

When you return tomorrow, we'll resume the

examination of this witness.

Ma'am, you are instructed not to discuss your

with anyone overnight, and we'll see you tomorrow at

THE WITNESS: Okay.

THE COURT: Thank you.
(Jury recessed for the evening 5:07 p.m.)
THE WITNESS: Am I gocod to go now?
THE COURT: Just wait.
All right. And the record will reflect that the jﬁry

has departed the courtroom.

And again you'll need to come back at 1 tomorrow.

And just -- do you have an escort for her at all, or

did she just come —-

THE WITNESS: I had -

MS., LEMCEE: I can -~ I'll walk her back, She has
with her.

THE COURT: Okay. Your uncle is waiting for you?
THE WITNESS: Yeah.

THE COURT: Okay. Great.
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THE WITNESS: I'm good to go?

THE COURT: Yes.

THE WITNESS: Okay. Thank you. .

THE COURT: All right. Are there any matters outside
the presence?

MR, BATEMAN: No, Your Honor.

THE COURT: ~All right.

M5. DIGIACOMO: Wasn't there something that happened
at the bench that we were going to make a record about, an
objection that wasn't sustained? |

But you did make a record that you objected, and vou
said why iﬁ was relevant on the record when we came back. So
we're good.

MS. LEMCKE: Yes, I think we did, |

MR. SLIFE: I think it was with regard to the two —-
two hits wversus the one.

MS., LEMCKE: Right. That's right. &and I think T
made it clear on the record. I think we're good,

THE COURT: Okay.

MS., DIGIACOMO: Right. But just for the record/ the
State's position, it wasn't releVaht what happened prior to
that night unless the defendant knew about it for their
self-defense theory.

'THE COURT: OQkay.

MS. LEMCKE: I don't think that got on the record.
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THE

CCURT: Yes, it probably didn't get on the record

if you stand in the dead zone and talk softly.

MS,

MS.,

MS.

THE

MS.
zone,

No.
that happened

DIGIACOMO: ©Oh, did T stand in the —-

LEMCKE: VYes,

DIGIACOMO: The State —- no. TI'm SOrry.

COURT: Go ahead and make your record,
DIGIACOMO: I apologize for standing in the dead

The State's point was with regard to anything

violent between the victim and Amanda it wasn't .

relevant if the defendant didn't know about it for a

self-defense claim because specific acts of violence have to be

known by the defendant for it to be relevant to self-defense,

and there was
Charlie's but
THE

THE
The defendant
Are
MS.
THE
MS.

testimony he knew about the one from Arizona
not anything prior. So.
COURT: All right. Thank you.
(Pause in the proceedings.)
(Cutside the presence of the jury.)
COURT: All right. We're back on the record.
has left the courtroom.
you walving his presence?
LEMCKE: Yes.
COURT: OQOkay. Go ahead,
LEMCKE: And it's a non-250 case.. I believe T

can do that, Your Honor.
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I just want to make a record that the State soucht to
keep us from asking about Bobby's prior -- I think it's just
one incidence of violence with this particular witness. It was
our position that it was relevant to explain why she was so
fearful of him, and to the extent that -- well, it would show
why she was so afraid of him when -- and reacted the way that
she did when she encountered him at the scene, and so -- and
certainly if there were discussions, as she testified to, with -
Mr. Pimentel about the fact that he hit her certainly on that
night, it all goes to show —- explain why she did what she did,
why she reacted the way she did so that the jury doesn't think
that she was just, you know, playing both ends of the spectrum
as the State has kind of suggested at this point. It shows
that she just genuinely didn't want to be around the decedent
and had legitimate reason for not wanting to be around him.

MS., DIGIACCMO: Well, and, Your Honor,.then ——

THE COURT: Microphcne,

MS, DIGIACOMO: -- (Unintelligible.)

THE COURT: Microphone.

MS. DIGIACOMO: I understand that with regard to the
slap at Arizona Charlie's they have that argument, but she was
at the defendant's hcouse, got a ride from his mom. 8o she's
clearly hanging out with him before this happened. So anything
that happered prior to that incident doesn't explain why she's

scared because she's hanging out with him and gives him a hug
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when they leave.

MS. LEMCKE: T think that it explains how she knows
howlhe can flip around. You know, as she testified to, he
exhibits different behavior at different times when he's under
the influence of methamphetamine, and so it certainly explains

her understanding of what he's capable of when he gets worked

up.

M&. DIGIACOMO: And again she did the meth with him.
So she wasn't that scared. _

THE COURT: COkay. You've made your record. Thank
you.

All right. We're in recess.

(Proceedings recessed for the evening 5:13 p.m.)

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
KARR Reporting, Inc.

257

2535




1!

ACKNOWLEDGMENT :

Pursuant to Rule 3C(d) of Nevada Rules of Appellate

Procedure, this is a rough draft transcript expeditiously prepared

r

not proofread, corrected or certified Lo be an accurate transcript.

KIMBERLY LAWSON
TRANSCRIBER

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT

258

2596



i

10/21/2015 02:07:21 PM

" | ' , o Electronically Filed

- DISTRICT COURT
CLARK COUNTY, NEVADA

* kK kK Kk x

THE STATE OF NEVADA,

CASE NO. C296234-1
DEPT NO. V

Plaintiff,

V3.

TRANSCRIPT CF
PROCEEDINGS

LUIS PIMENTEL, AKA,
LUIS GODOFREDO PIMENTEL, III

Defendant.

BEFORE THE HONORABLE CAROLYN ELLSWORTH, DISTRICT COURT JUDGE

JURY TRTATL, — DAY 8§

WEDNESDAY, MAY 20, 2015

APPEARANCES !

For the State: SANDRA K. DIGIACOMO, ESQ.
SAMUEL G. BATEMAN, ESC.
Chief Deputy District Attorneys

NANCY L. LEMCKE, ESQ.
CONCR M. SLIFE, ESQ.
Deputy Public Defenders

For the Defendant:

RECORDED BY LARA CCORCORAN, COURT RECORDER
TRANSCRIBED BY: KARR Reporting, Inc.

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT

2597



I

W ™

10
11

12

13-

14

15

16

17

18

19
20
21
22
23
24

25

II

INDEZX

DEFENSE WITNESSES

h AMANDA LOWE

Continued Direct Examination by Ms. Lemcke:

- Cross-Examination by Ms. DiGiacomo:

LUIS

Redirect Examination by Ms. Lemcke:

Recross-Fxamination by Ms. DiGiacomo:

PIMENTEL
Direct Examination by Mr.Slife:
Cross~Examination by Mr. Bateman:

Redirect Examination by Mr,Slife:

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
P

DAGE

19
82

90

97
131

188

2538



10
11
12

13

14

15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

“ ' (Jury entering 1:03 p.m.)
" And the record will reflect we are back in the presence of the

IMr. Pimentel is present with his counsel, the deputy assistant

district attorneys prosecuting the case are present as are all

alternates.

Will counsel so stipulate?

MR. BATEMAN: Yes, Your Honor.

MS. LEMCKE: Yes, Your Honor.

THE COURT: Thank you. And do we have Ms. Lowe to
put back on the stand? |

MS. LEMCKE: T believe so, Your Honor.

THE COURT: Amanda Lowe. Thaﬁk you,

Ms. Lowe, you're still under cath from yesterday.

THE WITNESS: Yes.

THE COURT: All right. You may proceed.

MS. .LEMCKE: Thank you, Your Honor.

CONTINUED DIRECT EXAMINATION

BY M5. LEMCKE:

left I think that you said that you had left the Siegel Suites
‘and gone to a bar that was right across Boulder Highway from

where the Siegel Suites is; is that right? Just to kind of

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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THE COURT: All right. Tharnk you. Please be seated.

jury in Case No. 296234, State of Nevada versus Luis Pimentel.

i officers of the court, all 12 members of the jury and the three

Q Okay. So, Amanda, just to go back, yesterday when we
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bring you back.
7. Yeah.
0 And again just so the jury is clear, who was in the

car at that time?

A Me and Shanncn.

Q Who was driving?

A Me.

Q Okay. What's the name of.that bar?
A 4 Mile Bar..

o and what happened after you and Shannon got to the 4
Mile Bar? | |

A We went out -— or we got out of the car. We both
went inside and then she got a call from him and told me to ——

0 et me stop you. Who's him?

A Tim.

MS. DI GIACOMO: Objection. Foundation.

THE COURT: All right. Well,.I think we're trying to
lay some. So overruled for now. But don't tell us what
anybody is saying, okay.

MS. DI GIACOMO: ‘I‘m just asking her how she would
know who she got a éall from.

THE COURT: So agaln, go ahead and take her through
it.

BY MS. LEMCKE:

0 So Shannon had a phone with her?

‘UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
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A Yes.

Q And at some point after you got to the 4 Mile Bar did
she receive a telephone call?

A Yes.

Q After that -- after she gotlthat phone calil, was
there any discussion between you aﬁd'her as to who had called
her? |
Yeah,

Did she indicate who that was?

Yes.

LO T &

And who was that?

' MS. DI GIACOMC: Objection. Hearsay.
THE CQURT: Sustained,.

BY MS., LEMCEKE:

Q Okay. Without giving us the contents of that —- did
she say anything about -~ withoqt telling us what was said, did
she say anything about that phone call to you?

A No. She just told me who it was.

0 Okay. And so after that what happened after that
call came in?

A We -— she stayed in the bar. I went out to the car
and went back across the street to go -- was supposed tc go
pick him up énd ended up driving around and didn't see him. 5o
I went back to the bar.

Q Okay. When you say him, who are you talking about?

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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A Tim.
Q Okay. And if I understand you correctly, you were

going to drive around and pick him back up but then you didn't?

A I drove around and I didn't see him.
Q Okay. And so then what happened?
A T went back acrcss the street.
Q To where?
F:\ The 4 Mile Bar.
THE COURT: I think your bracelet is clicking against
the table.

MS., LEMCKE: They just need to be able to hear you in
the microphone.
BY MS. LEMCKE:

Q So you went back across the street to the 4 Mile Bar,

H and who was with you at this point?

A Nobody .
Q Where was Shannon?
A She was supposed to be inside the bar.

o] Okay. So -you had actually left her in the bar to go
try to find Tim? .

A Yes. _

Q Okay. And wheﬁ vou didn't find Tim, that's when you
went back to the 4 Mile Bar again? |

A Yes,.

Q and then what happened after you got back there? Did

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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you see Shannon?

A

Q

A

Q
A

No, I went inside and looked for her.
Was she there?

No.

And then what happened?

I went back to where I parked at; and then Tim came

running across the street,

Q

AR CE el 2 - o B o B "R e T

0
the three

A

Q

Okay. Did vou see Shannon-ét that point?
No.

Did you guys go look for her?

Yes.

And did you find her?

Yes,

Where did you find her?

In the trailer park.

Where is the trailer park?

Next door.

Next door to the 4 Mile Bar?

Yes,

Still on that same side of Boulder Highway?
Yeah.

And then did the three of you —— what happened —-- did
of you get back in the car then?

Yes.

Was there any discussion —-- did Tim say anything

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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about the shots that you guys had heard?

A He sai& Luis.shot Bobby.

Q And what was your reactioh uporn hea;ing that?

A T don't know what I was feeling. I was mad. I was
upset. I was scared, I was a lot of different things at once.

Q Ckay. Did you say anything to the effect of, Fuck

Bobby?
A No.
Q Was there any discussion between you and Tim and

Shannon about going to the police, or did you not have any

discussion?
A No.
0 What was Tim's reaction? What did he start saying to

you after he menticned that there had been a shooting?
A That this is how all the brothers from the hood, he
put it, always end up dying because of a ho.

o And he —— I'm sorry, because of a what?

A 2 ho.
0 and he was —— the ho that he was referring to and so

that you understand, the State elicited some testimony from him
to that effect when he testifiéd.

MS. DT GIACOMO: Objection to testimony.
BY MS. LEMCKE:

Q Was he referring to you?

THE COURT: Okay. That sustained. Please don't talk

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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about cther testimony with her.
BY M3, LEMCKE: |

Q Was he referring to you when he said that?

A I felt that he was.
I Q How did that make you feel?

A It really dcesn't bother me when people talk about
me; it really doesn't because I know what I am.

Q Did you —-- did you want to stay with -- with him and

Shannon at that point?

A No,
Q Did vou ask them to do anything where you were
concerned?

A Yeah, I asked them to drop me off.

Q Aﬁd where did yoﬁ ask them to drop you off?

A Boulder Station. |

0 Why Boulder Station?

A Because it was the first casino closest;

Q I'm sorry. Because it was the closest casino to

where you guys were at that point?

A Yes.

0  And did they do that?

A Yes.

¢ . Okay. Now, did there come a time -- well, let me ask

you this. Did you call police'at that time?

A - No.

UNCERTIFIED RQOUGH DRAFT
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o o Q . Why not?
z A I was scared.
3 | o} Is that because —-
MS. DI GIACOMO: Objection. Leading.
Did there cdme a time thereafter —- or a few hours

4
BY MS. LEMCKE:

Q
later when the police contacted you?

2606

6 "
7
8 A Yes.
9‘1 Q How did they contact you?
10 A By phone.
11 Q Did vou answer the calllwhen they called?
12 A Yes.
13 o] Did you speak with them?
14 A For a brief second._
15 Q Anc what was your —— were you happy about them
16 calling? '
17 A No. |
18 0 Okay. Did wvou kind of make that clear to them?
: 19 | A Yeah. | ' 7
E 20 Q What did you do? What did you say? What did you do?
. _ 21 A I told them I couldn't talk to them right now and I
22 hung up the phone. | | -
23 Q Okay. You hung up- on them?
. a Yeah. |
Okay. Did you shortly after that have a change of

24 ,
25 Q
UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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heart abbut speaking to them?

MS. DI GIACOMC: Objection. Leading.

BY MS. LEMCKE:

0 Okay. What happened after that —

THE CQURT: Sustained,

1BY MS. LEMCEKZ:

come

Q —-— with respect to --

A Later on that day I put my battery back in my phone,

and I turned my phone back on and listened to the voice mails

and I called them.

Q And when you called them did you tell them that you

would speak with them?

A Yes.

2 Did they ask where vou were?

A Yes. |

Q And did you tell them?

A Yes.

o And where were you at that time?

A I was at a friend‘s house .in Henderson,

Q Okay. Did vou make it clear to theﬁ that they could
out and talk to you?

A Yes.

0] Did they do that?

A Yes.

0 Abéut how long after that did they come and speak to

UNCERTLFIED ROUGH DRAFT
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you?

A After I told them where I was?

Q Yes, |

A Maybe like 20 minutes till they were there.

Q Okay. So they came right away?

A Yeah.

0 And did -- was there -- did they call you at all when
they were en route to your place?

A Called me and told me hé was pulling up.

Q And where were you at this point?

A Getting ready to walk outside,

9] To maet them?

A Yes.

Q  And did you do that?

A Yeah, |

Q Did you then have a conversation with them?

A Yes.

0 Did you tell them what you knew about what had
happened leading up to the shooting?

A Yes.

Q Okay. Did they at any point ask you if they could
record your conversation? |

A No.

Q After speaking with homicide detectives, did you have

any occasion to speak with law enforcement again about this

UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
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particular incident?

A Not-until you called me.

Q Okay. Was my office the first dffice to contact you
about this?:

A Other than the detective who called me that night.

Q- Okay. So after the detéctives called ycu, the next
timé you talk to someone about thils regarding this litigation

was when my coffice called you?

A Yes.

Q Do remember about when that was?

A Nc.

Q Was it last vear sometime?

A Yeah.

Q Ckay. And vou haven't spoken to the prosecutors in

this case?

A No.

] They haven't tried to contact you?

A Net to my knowledge.

Q Okay. I want to ask you -— I want to show you —— I
want to go back to —-— now, the surveillance video that we've

looked at already, have you seen that before today?

A No,

Q I'm sorry. The surveillance video at the Arizona
Charlie's — forgive.me‘—— have you seen that before?

A In vour coffice. |

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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'H Q With me, right?

" ‘A Yeah.
Qe And for the record assuming my éomputer works, which
" is debatable.
MS. LEMCKE: Okay. Your Honor, can we approach?
h Wait. Hang on. All right. Can we approaéh?
1 THE COURT: Yes.
q - (Off-record bench conference.)
! THE COURT:. Have you tried, like, rebooting the
computer? 4
MS. LEMCKE: I tried this right before I left my
cffice just to make sure this would not be an issue.
THE COURT: Well, see, that's when it always héppens.
MS. LEMCKE: I know. I just feel bad.
THE COURT: What's happening now?
M5, LEMCKE: I rebooted., Tt just takes a minute to
shut down, and then I have to log back in. '
THE COURT: 1It's not the cone you want where you can
just fast-~forward to where you want to be?
MS. LEMCKE: ©No. If -- because it won't pull up the
—— all three video clips. It only pulls up one, and I'donﬁt_
know why but it woh't —- it simply won't access. Tt will only
access the first c¢lip, and I wanted her to do the third one,

THE COURT: Well, she has seen them 80 maybe she can

just —-—

" UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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MS. LEMCKE: Yeah, I just -- she could. I just

wanted her to narrate for the jury what was happening. Can we

IRapprQach?

Honor.

Q

screen up

A

Q
A
Q
A

Q

THE COURT: Yes.
(Off-record bench conference.)

MS. DI GIACOMO: It's working on our computer, Your

THE COURT: Okay. Let's pull it up on theirs.

IBY M5, LEMCEE:

Okay. Caﬁ you see the video image on your computer
there?

Yes.

All right. And what is that?

What?

What is that -- what are you seeing at this poiﬁt?
Tim pulling up to wherg the room is parked.

Okay. Does that look like the car that you were in

last night or not last night that night?

A

Q

Yes.

And then what do you see —- you see two people

walking there?

A

Q
A
Q

Yesh.
Who is that?
Me and Luis.

Is that at the end of the night when you left the

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
15

2611



= 1
] | 1 casinc area?
| 2 | A Yes.
- 3 O Now, following as you walk, do you guys separate
_7 4 || here? |
| ' 5 " MS. DT GIACOMO: Objection. Leading.
6 BY MS. LEMCKE: |
7 Q Okay. What are you deing there?
8 “ A I went into the room this way where it curves off
9 because that's where I thoughf the réom was and went inside.
10 Q And then what 1s Luis doing at that point? _
11 | )y Keét going straight, |
12 Q S0 that.was the point at which you walked off to
13 where wvou thought the old hotel room was? | |
14 A Yes.
15 0 And then — ;hen do you see somebody walking toward
the area where you turned off? o

16
Yes.

17 A
18 Q And who was that?
A Bobby.
And then was it after that that you had that

o I
20 Q
21 encounter and exchange with him that we watched vesterday --

22 || yeah, yesterday by the hotel room?

Wnhen he threw the glass ball at me?

23 A
Yes.

24 0
A No, that was before.

2b _
UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
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O Okay. What happened after Bobby walked -~ just so
the jury understands éhronologically. What happened after
Bobby walked over to that area where yvou were? What happened?

A He started yelling at me again, |

Q And then what happened?

A And trying to get me to talk to him or to leave with
him or something.

o And what wére you saying in response?

A I told him I did wanf to talk to him,

Q ‘ORay. And what happened after that?

A That's when he kind of like made like he was going'to
hit me. I backed up and then that's when Ashley walks up.

Q. Ckay. And then what happened after Ashley walked up?

A She started telling Bobby to calm down, and then she -
started talking to me and then we —— she walked me back to
where the room.

0 Okay. And is that then the footage that we saw of

you and Ashley yesterday —-

A Yes.

Q e ﬁhere you guys are walking toward the room?

A Yes. |

Q Okay. Moving ahead just a little bit for the record
to 1424. Who is that the gomés into the view now? '

A' . The seéurity guard.

Q Okay. Are those the security guards that you had

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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interaction with that night?.

A One of them possibly could be, but the other one had

" an all klack jacket,

Q Okay. But one ¢f them waé one of the ones that vou
" talked to that night?
A Yes.
Q' Okay. Now fast forwarding to 1740. Okay. What do
" you see there? '
A Bobby walking up towards where we were,
‘ , 0 Ckay. ©Now, is this the ares that we -- he's heading
|toward the area that we saw in the video yesterday that was
L closer to the room?
‘ A Yes,
0 Okay. And what does he do right here?
A He runs at me like he's going to tackle me,
0 Ckay. 1Is that the point where.he charged you that
was con the other wvideo yesterday?
A - Yes.
0 And then what's happening here?
A Security's telling him he has to leave the.property.
Q Ckay. Where are you at this point?
A In Ehe room in the bathroom,

Q Okay. During this entire evening while —- yeah,

you were with Luis, did you ever see him with a qun?

UNCERTIFIED RCUGH DRAFT
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Ol

2
3 ||feel anything that felt like a gun on him?

5

4

Did you eVer -- when you were close to him, did you

Q

No.

Okay.' Did he ever say anything to you about having a

A
Q

guh?
7 A Na,
-
from Arizona Charlie's back to Siegel Suites, did he have to

Did he -- when he got in the car that night to go
maneuver himself when he sat down in a way that would

Objection. Leading.

accommodate for a gun?
MS. DI GIACOMO:

13
Sustained.

12
THE COURT:

13
BY MS. LEMCKE:

14
Q

15
6
17 in his waistband?
18 A No., .
i9 ' MS. LEMCKE: I have ncthing fﬁrther, Your Honor,
20 THE COURT: Cross.
"MS. DI GIACOMO: Yes.
CROSS-EXAMINATICN

21
22
23 [I BY Ms. b1 cracomo:

Did you observe anything when he sat down in the car

to leave that night that would indicate that he had something

Now, throughout your testimony yesterday and today

24

25
UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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A Yeas.

Q Do you see Luis here in the courtroom here today?
A Yes. |

Q Would you point to him and describe an article of

Ilclothing he's wearing.

B A gray Jacket.
Q 'Sitting in the which seat at that table?
A The middle.
MS. DI GIACOMO: Your Honor, would-the record reflect
the idéntification of the Luis —-— or excuse me, the defendant?
.THE COURT: It will.
BY MS, DI GIACOMO:
0 Now, back in December_of 2013, you didn't know the

defendant by the name Luis, did you?

A Nc.

Q Okay. What did you know him as?

A Lorenzo. |

Q When did you learn his real name was Luis?
A When he went to jail.

Q Okay. So even though you referred to him throughout
yvour testimeny as Luis vou never kﬁew by that namé?
| A No.
o] And in fact, when you even talked‘to the police the
date of this murder, you didn't even know his last name

correct?

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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A No. Right.

Q When did you meet Luis; what day?

A I don't know the exact day.

Q Well, in relation to BRobby's death when was it? The

day before? Two days before? A month before?

A I've known him for about six months before all this
1 happened.
Q You knew him for six months?
A About six months, yeah. Bobby introduced me to him a

while ago.

Q. Okay. So Bobby introduced you to him about six
months before®

A Yes.

Q QOkay. How many times.would you say you had ﬁet the
defendant through Bobby or seen him in that six months?

A Bobby had seen him a lot more than I had. I sat in

the car most of the time.

Q Okay. But you at least met him one time?
A Yes.
0 And what other interactions did you have with him in

that six months?
A I called him to get some dope that night.
Q You said, "That night." You testified yesterday it

was two days before his death. Was it the night‘before Bobby

staff?

UNCERTIFIED RQUGH DRAFT
21

2617



1 A Nc., It was two aéyénbéfg;é Bobﬁy;s-aéé££;

2 " C Okay. So you meet six months before, correct?

3 A Correct.

4 "' Q You have no interaction for that six months until you

5 call the Friday before Bobby‘sldeath and ask for some drugs,

6 "'correct? |

7 A No. Bobby had gone over there, and T had been with

8 " him. I had seen him. We_didn't exchange words, but I'd seen

9 | him. | | |

10 Q All right. You'd seen him, but you hadn't had any —-
11 TW you didn't speak to him? |

12 A Cn occasion hi, bye.
13 Q Qkay. That's it. So you did have some interaction
14 || with him?

15 A Right.

16 0 But not a full conversation?

17 A No.

18 Q All right. So the Friday before you get Lorenzo's
i9 number from Bobby's phone?

20 A Yeah.

21 Q So did you say, Hey, Bobby, can I call and get some
22 drugs? 7
23 A Bobby was asleep.

24 Q l Okay. So how did you know where to Qet —-— whose

25 number to look up?

UNCERTIFIED ROUGH DRAPF'T
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Because I knew who he went to go see,

You knew what?

0w

I knew who he would get his stuff from.

Q Okay. So Bobby would buy his drugs from the

defendant?
- A Yes.
Q Okay. ©So Bobby's asleep, correct?
| A Uh-huh.
h Q Is that a yes for thé reccord?
A Yes,
Q You go into his phone, lock up Lorenzo's number and

call Lorenzo?

A Yes.

Q aAnd vou said what?

A I need to.grab something. Can I meet with you
somewhere, or can I come see you.

Q A, right. How much drugs did to ask for?

A 40,

0 And what doeé that mean?

A 540 worth of stuff,

0 Okay. So how much were you expecting to get for 5407

A A half gram.

Q All right. Now, is that rock substance or a crystal
substénce? |

M5. LEMCKE: Well, Your Honor, I'd object at this

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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point to the relevance of in detail of what we're buying. I
brought that out on direct.
THE COURT: So what's the relevance?

M3. DI GIACOMO: I'm testing her memory first of all,

just trying to clarify exactly how much, and also she's now

brought up that Bobby didn't even know she did it. So —— and
II'm trying to establish how the relationship began with the
defendant.,

I THE COURT: I'll allow it.

MS. DI GIACOMO: Thank you.

BY MS. DI GIACOMO:

Q So was it rock form or crystal form?

A Crystal. |

0 All right. ‘So where did you meet up with Lorenzo?
A The Cannery.

Q I'm sorry?

A The Cannery.

o The Cannery, the hotel?

A Yeah.

Q How did you get there?

A I got a ride from a friend.

0 All right. Sc you're at Bobby's house. He's asleep.

You use his phone ——

A No, I didn't use his phone. I got the number ocut of

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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his phone and used my own phone.

Q

Okay. So did you get the number on his phone and

then leave?

A
Q
house?
A

Q

A

Yes.

Okay. 5o you made the call after vou left Bobby's

No.
I'm sorry. Tell me what happened then.

I got the number out of Bobby's phone. I dialed it

!
on my phone. I called, I spoke with him. I called a friend to

get the ride, I left,

Q

A

Q

All right., So Bobby had no idea what you were doing?
No,

And was there a reason why you didn't wake up Bobby

and say, hey, I'm going to do this?

A

Q
A

0

I didn't have to. I wasn't his girlfriend.
Okay. But you were his friend?
Right.

So you didn't think he'd be concerned when he woke up

and you weren't there?

MS, LEMCKE: Well, I'd object to speculation.

MS. DI GIACOMO: Well, I'm asking her state of mind.
THE CCURT: Owverruled.

THE WITNESS: Do you want me to answer it?

THE COURT: Yes,

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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1 THE WLTNESS+—Nor—F reay tHomt
] 2 |{ BY MS. DI GIACOMO:
3 Q All right. So you get -- you then have to call
- 4 another friend to give you a ride?
B 5 x A Yes.
6 L Q To The Cannery. How far is that from Bobby's house?
7 A Maybe a mile, mile and half, if that.
8 Q ALl right. Dces the friend go in with you or drop
9 you off?
10 l A Drops me off.
11 Q Okay. So you know what Lorenzo looks like?
12 A Yes,
13 Q Had you ever been to his apartment before?
14 A Ne.
é 15 0 You never been to his —-
i 16 A I sat down in the car while Bobby went up.
17 Q Okay. So you've been to the outside of his
18 apartment, correct, at Siegel Suites?
19 & A Yes.
20 Q All right. And you knew that he lived on the third
21 ' floor
22 | A Yes.
23 Q. Ckay. But you'd.never been up into that apartment?
24 " A No.
25 -‘Q Okay. 8o you meet Lorenzo ét The Cannery. Where did

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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1 you meet him?
_ 2 A He came downstairs and met me by the elevators;
3 I! Q He came downstairs?
_ 4 A (No audible response. )
- 5 " Q Is that a yes?
6 A Yes.
7 " Q _ Where was he upstairs? Do you mean like from the
8 rooms?
9 hl A In a room.
10 Q Okay. So he had a room at The Cannery?
11 S' A Yesqr
12 0 He comes downstairs and meets you. What happens when
13 'l he meets you?
14 A I walk up there with him,
15 Q Go up to his room?
16 :\ Yes,
17 Q iz anyone else in the room?
18 A No.
19 0 And what happens when you get in the room?
20 A lI give him the $40. I take my package, and I asked
21 him what he was -~ he asked me what I was doing that night, and
22 I said nothing, and thén he asked me if I wanted to get
23 together for a drink or something.
24 0 Okay. So did ?ou leave at that point, or did you
25 ff stay?

" ' UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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B 1 A I left.
R 2 | 0 And where did you go?
44 3 | A Back to Bobby's house.
o 4 ' 0 'So —— and this is what time on Friday?
5 h | A I don't know. It was before the sun went dpwn I'm
6 sure.
] 7 'w Q ‘So mid afternoon?
8 A About that. _
] W Q All right. You go back to Bobby's house. What
| 10 happens then? Do you --
11 A Bobby was awake, and me and Bebhy got high.
12 o) All right, ‘You and Bobby at this point have been
13 friends for seven years?
14 A - Yes,
15 Q And during fhat entire seven years you've always

16 |} gotten high with him?
- 17 A Yes,
18 MS. LEMCKE: Well, I'd object to always.
19 BY MS. DI GIACOMO: |
20 0 Well, I should say during that seven year time period

21 you got high that entire time period at times with him?

22 h _ A Yes.

.23 Q And youlknew how he was when he was on
24 || methamphetamine, correct? -
N

A Yes,

" UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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T O Bnd you still continued to be friends with him,
] 2 correct?. |
; .3 || A Yes.
:: 4 Q- And you still continuved to get high with.him?
5 A Yeah.
6 " Q After you got high with Bobby, what did you do? Did
7 you end up meeting Lorenzo that night?
B 8." A Yes.
9 o} ALl right. Did you tell Bobby, hey, I'm going to
10 meet Lorenzo?
11 IW A No.
12 Q All right. So where did you meet Lorenzo?
13 A I went back to The Cannery.
14 Q At The Cannery?
15 A Yes.
16 Q Now what happened?
17 A_. We hung out for the night,
18 Q Okéy. So where did you hang out?
19 A At The Cannery,
20 Q Were you in a bar? Were you ——
21 A We were downstairs gambling._ We were upstairs in the
22 room.
23 Q All right. And when you were hénging cut with him,
24 |l did you get physical and all with him?
25 A Yes.
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Q All right. So what kind of physical interaction was
there between the two of you?

A We had sex.

Q So that's it? You didn't hold hands or anything just
went right for the sex?

A No. We held hands.. We ~- I had put my legs over
him. We kiséed.

Q All right. See you were acting like a couple as well
as having sex?

A Yeah. -

o S0 did you like him immediately?

A I liked when I met him.

0 When you.met him six months ago?

A Yes, |
] And so now that he's asked you out you were pretty

excited that you got to hang out with him?

A Yes.

Q And you liked being with him?

A Yes.

Q Did you want to see more of him?

A Yes,

Q In fact, you stayved the night with him?

A Yes, "

Q And you said that the next morning you got up and

left in the afternoon?
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i 1 A Yes.,
2 " Q And you stayed at The Cannery?
3 A Yéah, we stayed the night at The Cannery, and then I
4 " got up and left.
5 Q. ‘And you ended up going to Bobby's, right?
.6 " 2N Farlier that day.
7 Q Now, you and Beobby you were friends for seven years.
8 ' Is it fair to say that you trusted him?
9 " A Yeah,
10 o and in fact during that seven year periocd he héd done
11 F a2 lot to help you out; would you agfee?
12 A Yeah.
| 13 J Q Tn fact, helped you with your daughter?
% 14 A When did he help me with my daughter?
1 15 o) Well, I mean —- didn't your déﬁghter go over and play
1 16 with his --— his niece?
1 17 | A My daughter was over there three whole times.
? 18 0 So Bobby helped you out, but he never helped out your
% 1% daughter during your seven-year friendship; is that your
% 20 testimony?
; 21 A I dén't understand my helping out my daughter. He
1 22 | taught her how to ride a bike.
% 23 Q There you go, do things for -- he taught her‘how to
% Zé_A ride a bike?
| 25 A Yeah.
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Would he take her places?

No.

Q
A
Q Would hé buy her gifts?
A Yes. |
Q Would he spend time with her?
A When he spent time with me.

Q All right. .And what were some of the things he did
to help you out? |

A He let me crash at his house when I needed to. He
helped me move into my places when I needed to. He helped me
nove out of my placed when I needed to. If T needed a ride,
he'd help me.

Q Right. Because he had a car up until what a few.

months before —

A He had his mom's car.

o) Okay. But didn't he have his own car as well until
that —— | |

A No.

Q | So he could always use his mom's car.

A Bobby always had his mom's car. He never had his
own. |

0] Okay. and, in fact, didn't Bobby try to help you aget
out of prostitution as well?
A There's nobody can try and help me get out of that,

and I'm not going to until I'm ready.
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Q Okay. But didn't he try and encourage —-

A He tried to influence me to get over it.

Q Okay. And during -—- over the course of that
seven-year time period, did you and Bobby ever sleep'tbgether
or have sex?

A Yes.

Q And when did it happen the first time?

A Two years after we met.

0 all right. And did -- was that the only time it
happened or would it happen often on?

A It happened often on.

0 And in fact the last time you slept with him before

his death was a month or two before?

A Yes.

Q When was it exactly?

A When he was at my house in Utah.

Q  So when was it that he came up to Utah; was it at the

end of November?

A I think it was the end of August beginning of

November.

Q I'm sorry. End of October beginning of November?
You said end of August.

A Whenever =-- I don't know exactly what day Bobby got
out of jail, but whenrhe got out of jail we went to my house

that day.
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In Utah?

Yes.

And had sex?

Yes.

And it was about a month or two before he died?

T+ was whenever he got out of Jjail.

o o® O B O B O

Okay.
MS. DI GIACOMO: Your Honor, 1'd ask her to stop

saying every time he got out of jail,

BY MSL DI GIACOMO:
| Q I'm just asking you when was it, what month?
A I don't exactly recall that.
Q Okay. But it was around a month or so or two months

or so before he died?

A Yeah.
Q. Tt wasn't the same week he died, was it?
i A. No.
{ 0 -How long have you been in'prqstitution?
A Three years.
i 0 So you didn't get into it until after you were

friends with Bobby?
A Right.
. Q Now, you said that when Bcbby smokes meth that he can
get: real happy, real mad,'real meilow; it kind of depends on

his mood at the time he gets high; is that fair to say?
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A Yes.

Q All right. And when you saw him high is it fair to
5ay you are normally high as well?

A Yes,

Q All right. ©Now, you said that you and Bobby started

a more romantic relationship I think ybu said in August of
2012; is that éorrect?
I A " Yes.,
Q And when did that end?

A Shortly, maybe a month, month and a half laﬁer. A
!month, month and a half later.

0  And that's after you had already moved to Utah?

A Yes.‘

Q What changed about your relationship from, you know,
vour friendship and sleeping together to you said a more
romantic relationship? Did you consider him your boyfriend at

the time?

A Yes.

Q And what else changed about your relationship?

A What do you mean? |

Q Well, you're friends and sleeping together; now
you're —— you have him as yvour boyfriend; are you still

sleeping together?
A Yes.

Q What else was different about.when you were boyfriend
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and girlfriend versus when you were friends?

A Nothing.

Q Okay. Now, you said that the -- that Bobby was
always okay with you guys not having a boyfriend-girlfriend
relationship; do you remember that testimony from yesterday?

A Yes.

Qa But it's fair fo say though even though you were
friends even up until after vou broke_up this
boyfriend;éirlfriend relaﬁionship you still continued to sleep
with him, correct?

A Yeah.

Q $till continued to stay at his house?

A Yeah. -

Q Still céntihued to, like, kind of do everything.
together with him?

A Yeah.

0 In fact, you said yesterday that if you guys weren't
sleeping you were pretty much always together?

A Yeah.

Q Okay. Now, you said after you moved to Utah you'd
come down to visit Vegas at least once a month or maybe when
time every other month. .Was that to visit friends, or was that
because you had clients here?

A Both.

Q Did you =-- did you only do prostitution in Las Vegas
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or did you'do it when you lived.in Utah, too?

A Only down here.

0 Okay. And is it fair to say, too since you did spend
a lot of time at Bobby's house down here did you kind of keep

clothes or perscnal items there?

A Tes.

0 And that would've been in his room, the converted
garage?

A Yeah,

Q And when exactly was it you moved to Utah? Was it

the end of August in 20127

A Mid-August.

0 Middle of August?

A Yeah.

0 And when did the relaticnship start with Bobby,rright
before you left?

A Yes.

0 Why did you start a relationship, or a
boyfriend-girlfriend relationship with Bobby if you knew you
were leaving?

A ° Because I thought it would make Bobby happy.

Q So it's fair to say you wanted to make him happy
then?

A Yeah.

Q But it didn't make you happy?
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A Neo. '

Q Now, when you spoke to the police the day that Bobby -
died, you never mentioned to them that Bokbby had had a gun
about a year and a half before, did Ydu?

A No.

Q All right. 1In fact at that point did you even know
that might be relevant?

A No.

0 All right. When did you learn it was relevant?

A When she asked mé that.

M5. LEMCKE: I'm going to object to when —-— well, No.
1, foundation and No. 2, hearsay.
THE COURT: Well, it doesn't call for hearsay, when
did you learn it was relevant. I'm going to allow it. She
seémed to understand the question.
BY MS. DI GIACOMO:
0 What was your response?

A When she asked me,

Q And you said she and you kind of pointed at someone}
are you referring to Ms. Lemcke?

A Yes, |

] Ckay. And so when was it that you met with her and
learned aboﬁt this? Do you remember when you first met with-
her? |

A I don't remember what day or month or --
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Q

Was it a couple months ago,-a week aéo, a year ago?
It was a couple months ago.

Okay. 8o she's the one that brought it up?

Yes.

How many times would you say you've met with

Ms, Lemcke or her investigators?

A

This is my actual first time physically meeting with

her, but I spoke with her several times.

Q

A
Q
A

Over the phone?

Yes.

So you've had long conversations over the phone?

ves.

MS. LEMCKE: Well, I'd object, to long conversations.
THE COURT: Well, how would.you characterize -—-

How much time did you spend on the phone?

THE WITNESS: Some of the phone calls were'éhort,

some of the phone calls were long.

BY M5. DI GIACOMO:

Q

All right. When you say a long phone call, about how

long would it be?

a

Q
A
Q
A

30 minutes.

How many phone calls did you have with her?
I don't regall.

More than five?

Probably.
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Q Ckay. Now{ you never met with the prosecution,
correct?
A No.

Q All right, In fact didn't you state that you would

only meet with the prosecution if Ms, Lemcke could be present?

MS. LEMCKEQ Well, I'm going to cbject to that.

THE COURT: On what giounds? |

MS. LEMCKE: On the grounds that that is misleading
in terms of what actually happened. | |

THE COURT: ALl right. That's not a legal basis so
sit down.,

Approach,

(Off-record bench conference.)
THE COURT: You may proceed..
MS. DI GIACCMO: Thank vou.

BY M5. DI GIACOMO:

0 Do you recall what my question was?
A No.
9 Isn't it true you wouldn't speak with the prosecutors

unless Ms. Lemcke was present?

A No. I told her I would feel moréﬁcomfortable if she

was present while I was speaking to you.

0] Okay. Thank you. All right. So you testified with
me that on December 20, which is the Friday before Bobby's'

death, vou were at The Cannery?
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!
a

Q

time?
BY MS. DI

Bokby?

¢
-

A

Q

A

Right

With Lorenzo?

Right.

Did you ever once you met him —— let me strike that.

You said you'd left, went to Bobby's and went back to

The Cannery and met Lorenzo?

Yes.

All right. When was it that vou went back? What

I want to say —--

THE COURT: Back to The Cannery?

‘MS. DI GIACOMC: Yes. I'm sorry.

GIACOMO:
When did you go back to The Cannery?
I want to say it was around 11.

All right. And in the meantime what did you do with

I.wasn't at Bobby's house the whole time.

Where were you?

I went with Bobby and then I went with somebody else.
Went where?

I went to Bobby's house with him, and then T left

" Bobby's house and went to go see another friend.

Where did you go see that other friend?

At his house,
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|

Okay. Was it a client or a friend?
A friend,

Okay. And then where did you ge?

A B @)

|

Then I went back to Bobby's house, and then I went

5 " and picked up my bag from Bobby's house, and I left Bobby's,

and I went to The Cannery.

Q All right. -So you testified yesterday that you met
Iup with Bobby on that Friday before at Bdulder Station. When
was that?
| A That night.

Q Okay. When was that? You just said you went to
Bobby's house, friend's house back to Bobby's house then The
Cannery. So when was the Boulder Station?

A I'm confused.

Q Ckay. So yesterday you testified that on that

Friday, December 20, you saw Bobby. You used meth, and you

that day? That's all I'm asking.

A Okay. I came into town on the 18th, okay. I met
with Lorenzo on the 18th at The Cannery;

0  You met with Lorenzo on the 18th?

A Right. I was in town for four days.

Q Okay. So it wasn't the Friday before?

A Iidon't know what day it was; I just know it was the

18th.
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Q- Okay. So letfs start over. The 18th you meet with
Lorenzo. That's when you got his number out of Bobby's phoné?

A Bobby's phone.

Q Okay. You meet with Lorenzo on the 18th, spend the

night with him at The Cannery?

a Right.

Q Sleep with him?
CA Yes.

Q You know, get.snugly with him or whatever you were

llsaying, affectionate?

A Yes.

0 Okay. So on the 12th what happens?

A - That morning I woke up; I left. I went to Bobby;s
house.. After I got done seeing Robkby, I went to my friend's
house as I was just saying.

Q Okay. |

A Then I went back to Bobby's house,

Q Okay.

A And then I went and seen Lorenzo again.

Q Lorenzo on -— so on the night of the 19%9th you went
and saw Lorenzo?

A Yes.

0 Okay. Now, ycu didn't tell Bobby you went to see
Lorenzo on the 18th. You didn't tell Bobby yeou went to:see

Lorenzo on the 19th either, correct?
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Q

Cannery?

A

= & =0

Right;
Okay. Where did you go see Lorenzo on the 19th?
The Cannery.

So he still_had his roocm —-- the same rocm at The

Yes.
Did you spend the night again with him again?
No. |

Okay. What happened?

I went to where my grandpa was staying because that's

who brought me in town.

Q

Okay. So how long did you hang out with Lorenzo at

The Cannery?

A.
Q

him?

TR ORI S

Q

A few hours.

All right. Did you —-— would you affectionate with

" Yes.

Did you sleep with him?
Nof

I'm sorry?

No.

Okay. And then at about what time did you go to your

grandfather's house?

a

Q

It was about (uninteiligible) or say‘around seven,

211 right. And then what did you do the rest of the
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I spent the night at my grandpa's house.

And never went anywhere else?

= &R

i No.
W Q Okay. So now we're on the morning of the 20th. What
“ happened that morning?

A The 20th was the first time that he had got the room

g8 " at Arizona Charlie's.

Q Who is he?
Lorenzo,

All right. So the defendant?

L ol S e

Yes.
S0 he got -- he got a room the morning of the 20th?
I don't know exactly when he got the room. I talked
te him on the 20th, and I knew he had a room at Arizona
Charlie's.

Q Okay. So you knew he had a room on the 20th?

A Yes. |

Q All right. Now, if Bobby's death was on a Sunday
morning, that would make -- on the 22nd -- that would make the
20th the Friday, correct?

A Right.

phone,'find out he has a room at Arizona Charlie's that

morning, correct?
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A
Q
then?

A

Right.

What do you do the rest of the day? What happens

I think I seen Bobby that day, and I think I seen my

daughter's uncles, and I seen a few other people, and then I

seen Lorenzo again.

Q

L o @

Q

All right. And where did you see Lorenzo?
Arizona Charlie's.

At his room?

Yes,

Did you hang.out with him.in his room?

For a while.

All right. And did you spend the night with him in

his room?

A
the night

Q

A

Q

A

Q

That night I believe it was the nicht that we spent
at the Siegel,

‘At where?

The Siegel.

The Siegel Sﬁites?

The Siegel Suites.

Okay. So he had a room at Arizona Charlie's, but

then you didn't stay the night there?

_A
0

Charlie's

Right.
So what time did you meet up with Lorenzo at Arizona

on that Friday?
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It was nighttime,-
A1l right., 8o dark?
" Yeah.

How leng did you stay there?

CE S E S &

We were there for a few hours, and then we went to
Ilthe Siegel's.

Q Okay. Were vou there a few hours in his room or in
the casino?
h A Both.

Q Why didn't you just stay in the rcoom? Why did you go
to the Siegel's?

A - Because we didn't want to.

Q Why didn't. you want to?

A He wanted to go back té his place s¢ I went with him,

Q About what time is it when you go back to the Siegel

A I don't know.

A1l right. So did you go up to his apartment?

Q
A Did I go up to his apartment?
Q Yes.,

A

Yes,

0 All right. So did you stay the night in his

apartment?
A Yes.
Q ~ Okay. So earlier when I was asking you if you'd ever
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been up to kis apartment, you stated you never had, but you did

that Friday night, correct?

A

Q

Yes.,

Okay. So you'd never been to his apartment before;

is that what you meant?

A
Q
A
Q
A

table,
Q
A
Q
Charlie's
A

Q

Yes,

So describe what hisrapartment looked like.
They're furnished weekly; they all look the same.
Which is?

A couch, a TV, a bedroom, a bathroom, a round kitchen

Okay. And were you guys affectionate that night?
Yes. |

Were you affectionate when you are at the Arizona
earlier?

Yes.

Like you were talking about you put your legs on him?

Do you hold hands?

Yes.
Kiss?
Yes,.

All right. And then did you have sex with him that

At his house?

Yes,
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T h ry No-
2 ¢  All right. Did you have sex earlier at the Arizona
3 Charlie's?
4 x A No.
5 0 All right. 'So you didn't sleep with him at all that
6 Friday night? |
7 A (No audible response.)
8 I Q Is that a no?
9 A No.
10 h Q Okay.‘ So what happens the‘next morning?
11 A He got up and left, and he was -- he got up from the
12 stiegel Suites and he left. I stayed.there to take a shower
13 {unintelligible) and that's when I left and walked tc Boulder
14 Station, and I met -- I was plaYing at Boulder Station and
15 thatfs when me and Bobby met up. Then I went to Bobby's house
16 with him, and we got high, and his mom dropped me off.
17 0 Okay. So let's back up. TLorenzo leaves you in his
13 apartment that morning of the 21st?
19 A Yes.
20 0 How long do you stay in his apartment before you
2L || Leave?
22 A A couple heours,
23 o] I thought yesterday vou stated'that you slept in and
24 left in the late afternoon?
25 A Right.
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Q Ckay. -SQ you stayed at Lorenzo's apartment all day
without him?

A We didn't get up until mid afterncon. We went Lo bed
late that night; we got up midafternoon,

Q ‘Okay. So what time was it that you left from there
and went to your next location?

A The sun was 7just .going down so about sixish.

Q A1l right. And where did you go?

A Boulder Station.

0 All right. And What was the-purpose of going to
Boulder Station?

A To gamble.

Q With whom?

A I was there by myself.

Q Okay. So you went by yourself. Did you meet up with

anyone there?

Yes.

Who?

Bobby.

How did Bobby know you were there?
He called me,

So you told him where you were? .

= o R N T

Yezah,

Q All right. So how long do'you hang out at Boulder

Station?

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
50

2646



Aol

10
11
12
13
14

15

16
17

18

- 19
20

21
22
23

24

25

Mayke about an hour or so?
And then YOu leave and go back to Bobby's house?

Yes.

LG R S  E. 4

All right. And you stayed there until you had to go
meet your client? |

A Yes.

0 At 1:30ish in the morning; is that about right?

A Yes,

Q All right. WNow, when you are with Bobby on the night
of the 21st you nevef told me with Lorenzo, correct?

A Right.

Q Okay. Did -— when you left the Arizona Cﬁarlie's an
that Friday night and went to the Siegel Suites to stay at
Luis's apartment —— excuse me, Lbrenzo's apartment, did he
check out of the Arizona Charlie's?

I think so.

Were you with him?

O .

Yeah. We walked up to the front.

Q And how did you get from Arizcona Charlie's back to
his apariment?

A A cab.

Q And you said that everythihg was fine that night when
you left to go meet your client between you and Bobby, correct?

A Yes.

0 When you left to gét dropped off, you'told Bokby that
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it would take about an hour and a half with your client?

Sinciair,
A
Q
A
- Q

house?

c o oo

honestly.
Q

relevance
we're way

enough.

Yeah.

And then did he expect you to go back to his house

He expected me to get a hbld of him when I was done.
Okay. Now, you said you met the client at the

and you went to the client's house; where was that?
On Tropicana and Boulder Highway.

So not far from where the Sinclair is?

Right.

All right. And how long were you at the client's

30 minutes maybe.

Is it -a regular client?

Yes.

and how much did you get paid?

T don't see how that's -- it's my perscnal business

How much did you get paid from your client --
MS. LEMCKE: Your Honor, I'm going to object to
of how much she's getting paid. I mean, T think

far afield. I think I've kind of let this go on long

THE COURT: How is it relevant?

MS. DI GIACOMO: Well, Your Honor, I think it goes to
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1 her credibilify and-her ability to—renember—tiatrnigirts ?lus-
2 my follow-up question was if that was the money she was using -
3 to gamble at Arizona Charlie's. T just wanted to know much
4 | money she had when she went in there.
5 | - M5. LEMCKE: How is that relevant to anything?_
6 THE COURT: Sustained.
7 | | MS. DI GIACOMO: Okay.
8 BY MS. DI GIACOMO:
9 h Q All right. So what time was it when vou got done
10 h with your client?
11 A About a half hour after T got there,
12 Q0  So 2 o'clock-ish? |
13 A About.,
14 0 And then you said the client dropped you back off at
15 || the Sinclair?
16 A Right.
17 Q You did get paid -- |
18° A No. No. I said the client dropped me off at Arizong
19 || Charlie's. | | | |
20 9] Oh, the client dropped you off at Arizona Charlie's,
21 okay. .
5 22 A Right. |
i 23 “ o Okay. Did you —— let me ask you this. When you were
% 24 L done did you call Bobby and let him know where you were?
i_ 25 1 A .No.,
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T 9, Wiy did-you get dropped off at the Arizona Charlie's?
T 2 A Because I wanted to gamble.
o 3 ll Q 50 you wanted to gamble?
- 4 A Yes.
5 Q Had no intention of meeting anyone there?
6 " A I knew Luis was there if that's what you're asking,
- 7 0 fou said Luis; was it Lorenzo?
8 A It's the same person.
9 Q Okay. But back then vou didn't know him as Luis?
10 A Right.
. 11 Q So did you go to meet Luis or the person you knew as
é 12 Lorenzo? | | |
% 13 MS5. LEMCEKE: Well, I'm gding to object to this is
} 14 argumentative. She said it's the same person.
15 MS. DI GIACOMO: Well, she didn't know him by Luis
16 || back then, but that's fine I'11 move on.
17 BY MS5. DI GIACOMO:
18 . Q So you went to meet the defendant —-- excuse me. You
i9 didn't go to meet the defendant at Arizona Charlie's, correct?
20 | A Correct.
21 Q You just wenﬁ to gamble?
22 A Right.
23 Q When was the last time you had talked to the
24‘ defendant before you got to Arizona Charlie's?
25 A Probably maybe an hour or so, maybe ﬁwo hours before
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IRhim?

h 0
wCharlie‘s,
A :
Q
Charlie's?
A
Q
A

Q

A

Q
A

Q
A

Q

Okay. S0 you knew where he was gbing to be, correct?
Yeah, |

Yoﬁ krnew he had a room thére, correct?

Yeah.

But you didn't go to the Arizona Charlie's to meet

No.

When was it that you first saw him at the Arizona
the defendant?

What? |

When did you first see the defendant at Arizoha
What were you doing?

Gambling.

Where was he?

I think he walked in, and T was in there gambling.

Okay. So when you got the Arizona Charlie's, did you

call the defendant and tell him you were there?

I texted him and told him I was on the machines.
Okay. So he knew to come look for you, correct?

He knew I was in the casino. If he wanted to come

see me that was up to him,

Okay. But you wanted him to come see you, correct?
Yes,

S0 really you're there bescause you wanted to meet up
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with him again, correct?
A If that's what vou call it.

Q 'Well, you told us earlier that you really liked him,

correct?
A Right.
Q You wanted toc spend more time with him, correct?
A . Right.
Q S50 you went to the Arizona Charlie's hoping to see

him again, correct?

A Hoping to see him égain.

9] And that's why you texted him when you got there,
correct? |

A Right.,

0 | You didn't tell Bobby or text Bobby or call Bobby,

correct?
A Right.
Q And then when he -- how long was it after you texted

him that the defendant came and found you at the machine?
A I was gambling for at least a good 15, 20 minutes,
.Q Okay. Were you affectionate in the casino?
y:\ We-hugged when he walked up to me.
Q All right. Any cther affection shoﬁn what you are
gambling in the casinb?
A . Yeah.

Q What did vou do?
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He kissed me. We heid hands.

Did you also sit with your legs across him?

= o T

Yes.

Q Now, you said that Bobby then shows up and he's mad
at you?

A Right.

0 Okay. And you said that he's mad because you dQn't
do what YOu say you're going to do, and you never want to hang

out with him, correct?

A Right.

0 30 he's really upset at you 'cause you lied to him,
correct?

A Yeah,

MS, LEMCKE: Well} I'd object to speculation.
THE COURT: Sustained unless you cén-lay a better
foundation about how she would know.
BY MS. DI GIACOMO:
Q Well, you were supposed to call Bobby when you got
i done with ybur client, correct? g
A Correct. |
Q  And you didn't do that?
A No.
Q And now he finds you at the Arizona Charlie's
gambling when you ﬁere sﬁpposed to have already called him,

correct?
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“ A Right

Q All right. So he's mad at you for not doing what you
said you were going to do, correct?

A Right .

Q And -- well, let me ask you this. Did you have any
Iintention of calling Bebby when you got done with your trick?

A Yeah, I did.

0 Okay. But you just didn't -- you chose not to do it?

A I decided I was going to hang out With Lorenzo for a
little bit longer and then I was going to get Beobby a call.

0 All right. But now —- yoﬁ told.Bobby it would 5n1y
be about an hour and a half? |

| A Yes.

Q All right. Tn fact, when -- when his mom dropped you

off at the Sinclair station you gave Bobby a hug and kiss

goodbye, correct?

A I gave him a hug.
0 Not a kiss?
A No.

Q. And vou actualiy asked him to get out of the car and
gilive you a hug goodbye?

A Yeah.

Q 3o he shows up and he's upset with you because you're
doing something different than you told him you were going to

do?
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M5. LEMCKE: Well, I'd object to speculation.

- THE COURT: Well, do vyou know why he was upset with

THE WITNESS: Yeah. Yes, I do.

THE COURT: Why was that?

THE WITNESS: What?

THE COURT: Why was he upset?

THE WITNESS: Because I told him I was going to call
him and I didn't.

THE CCURT: Next guestion.

BY M5. DI GIACOMO:

Q A1l right, And he wés upset too because you didn't
want to hang out with him?

A I felt he was upset because he knew I had a crush on
somebody that wasn't him.

0 Ckay. But you said that when he got there he told
you he was upset because you don' t do -- you don't follow
through with what you say you're going to do, correct?

A Right.

Q And vou also said ——

MS5. LEMCKE: I just want to object to the extent that
yesterday‘I tried with great desperaticn to elicit information
regarding the nature of his anger, and I was repeatedly
objected to, and those objections were repeatedly sustained.

And now she's going to elicit that same information. 1I'd just
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like the record to reflect that.

MS. DI GIACOMO: Actually —-

THE COURT: Wait a minute, When_yoﬁ make an
cbjection, I'd like yoﬁ to state a legal objection not that
you're upset with the Court's prior ruling.

S0 what's vour objection‘today?

MS. LEMCKE: OCbjection, again speculation, and now
we're getting into, I guess, hearsay information that I wanted
to cover yestérday.

M5, DI GIACOMO: I am going through what she brought
out of this witness yesterday. I wroté down the quote from
what she said Bobby told her when he approached her, and it did
ceme 1in because it was fof the state of mind of the listener.
| THE COURT: Overruled.

M5. DI GIACOMO: Thank vyou,

BY MS. DI GIACOMO:

0 . All right. So you said the other thing Bobby was
upset about was because he told you that you never want to hang
out with him? |

a Correct,

0 All right. And you said now that he also was upset
because you were with Lorenzo?

A Yes.

0 "All right. He had no idea you and Lorenzo were an

item until he got to —
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1 A We weren't an item.
- 2 Q Well, let me réphrase. He had no idea there was any
3 i sort of sexval relationship or romantic relationship going on
gi 4 Wbetween you and Lorenzo until he got to the Arizona Charlie's,
] 5 correct?
6 | MS. LEMCKE: Objection. Speculation.
_ 7 THE COURT: Overruled. Go ahead. You can answer.
8 BY MS. DI GIACOMO:
. 9 Q Correct?
| 10 A Correct.
11 Q So that's parﬁ of the reason why he's upset?
12 A Right. |
13 Q And-isn't it fair to say as well that you were
14 geltting kind of agitated or upset with Bobby because he
15 wouldn't leave you alone?
16 A Yes.
17 Q All right. 8o when security is there when Bobby's in
i8 there, you said yelling, I think yesterday?
19 A Yes.
20 Q all fight. Did security ask you guys tq leave?
2l A No.,
J 22 Q You just decided to take it outside?
| 23 A Yes.
| 24 Q And then you go outside and you talk to Bobby?
25 A Yes,
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1 Q All right. And you said that he yelled at you and he
] 2 slapped vou, correct? .
_ 3 A Yes.
%E 4 I Q All right. Where did he slap you?
5 A On the face.
6,' o) Where on the face?
N 7 A Right here.
8 h 0 With an open hand?
S A Yes,
10 H 0] 50 he slapped you.
11 THE COURT: The record will reflect that she's Jjust
12 indicated her right cheek.
13 M5. DI GIACOMO: Thank you. I was going to do that.
14 |l BY ¥s. DI GIacomo:
15 Q And that you put your hand up with an open hand
16 against it?
17 A Yes.
18 Q And what -- did you say anything to him before he
19 slapped you, or did he just walk up and slap vou?
20 A We were yelling and arguing with each other.
21 0 All right. So the two of you kind of in a heated
22 argument?
23 A Yeah,
24 0] Over the fact he wants to know why you don't'want to.
25 be with him and you just want him fo ieave you alone, correct?
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A Correct.

Q All right. So at what point was it that he slapped
yvou? What was being said? |

A I cdon't recall.

Q So he just slapped you?

A No. There was an argument and something was said and
he slapped me.

Q Did you say something to him and then he slapped you?
Yeah, I think I did.
Do you recall what-you said?
Probably something about me and Lorenzo.

All right.

S O N S & B

T don't recall the exact words.
Q That's fine. But he slapped you the one time_and
then that was it?
A No, he slapped me twice. He slapped me twice in the
whole time that we've known each other.
- Q No, that's not what I'm asking you.
A That night once, yes.

MS., DI GIACOMO: Your Honor, I'd ask that that be
stficken. That's nonresponsivé. I'm asking about the Arizona
Charlie's.

THE CQURT: Just respond to the questions that you're
being asked. |

BY M3, DI GIACCMO:
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1 Q He slapped you the one time aﬁd stopped; correct?
2 A Yes. |
3 Q Now, did you still yell at each other at this point
4 §| or did you walk away?
5 A Security camé upon us and he started walking that
6 way —— |
1 Q oo that's what broke it up --
3 x A __ and I started walking to security.
% 9 ! o} T'm SOrry.
i 10 )y and I started walking toward security.
% 11 Q All :ight. And he started walking towards going off
\ 12 property? |
? 13 H A Yes.
% 14 Q All right. You said yesterday that after he hit you
% _15 you said, Now, I'm really pissed. g0 after he hit you that
i 16 really pissed you off, correct?
| 17 A Yes.
% 18 o 5o it made you more angry. You weren't séared,
i 19 correct?
% 20 A I was mad that he hit me.
? 21 Q All right. But you weren't like freaking out scared
i 25 || at the time; you were more mad he hit you? |
3 23 A Yes. _
i 24 0 You said that whole night too that -- that after this
| 25 happened —- let me strike that. So after this happens.when was
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it that you next see Lorenzo after the slap?

A

of that.

BY MS. DI

Q

A

Q

A couple minutes later inside the casino.

THE COURT: I'm sorry. I couldn't understand a word.
1'm sorry.

THE WITNESS: A few minutes later inside the casino.
THE CQURT: Inside the casino, okay.

MS. DI GIACOMO: Inside the casino, all right.
GIACOMO:

And you told him what happened?

Yes.

All right. But he didn't seem upset; he was still

pretty calm?

A

Q

Yes.

All right. And then you said it was at this point

that Bobby's dad came up to you and Tim came up to you?

A

Q

Yes.

And you said thatfslthe first time you ever met Tim

was that night?

A

20 w0

Q

Yes.

You've never seen him before?

Nc.

Didn't even know he was a friend of Bobby's?

No.

S0 how —- when Tim was coming through the casino, was’

he stopping everyone and asking them, Are you Amanda?
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No.

Ckay. So did he walk straight up té you?
Yeah.

S0 ‘he knew you?

Yes.

But you'd never seen him before?

= OB A S &

Not to my'acknowledgment. T don't recall seeing him.
0 ‘Al right. At a time that Tim came up to vou vyou are

sitting next to Lorenzo, correct?

A Yes,
Q And you had your legs across Lorenzo?
A Yes.

i 0 All right. And vou were being affectionate with
Lorenzo, correct?

A Yes.

0 When you go back outside and Bobby is still there,
he's still upset?

A Yes.

Q And it's fair to say that his anger or hostiiity is

directed towards you?

A Yes.

0 It's not directed towards Lorenzo at all?

A Right.

Q When —— as we saw in the video vesterday of inside

before vyou left, you weren't'sitting-next to Lorenzo when Bobby
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came up to you,lCOrrect?

)Y Right.

Q@ ° All right. And in fact, when Bobby walked up,
Lorenzo left, correct? |
A 'Right.
Q When -- you end up going to the room and ydu said
Lorenzo was yelling at Bobby and Bobby was yelling at Lorenzo;
do you remember that part towards the end?

A Yes.

Q You didn't hear what was said between the two of them
because you were in the bathroom, correct?

A Right. | .

0 .You said you could hear yelling. Did you hear béth
men yelling ¢or just Bobby or just Lorenzo?

A Both.

0 All right. Who -set up the ride tc get from Arizona

Charlie's back to Siegel Suites? Who arranged that?

A I believe it was Lorenzo.

0 Well, did you know Tim to go ask him for a ride?
A No. |

Q So you were told by Lorenzo, Hey, we've got a ride;

Tim's taking us?
A Yes.

Q You said that there was no conversation at all in the

car ride?
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:ﬁ 2 9] SQ you —— were'you énd Lorenzc whispering in the
1 3 backseat?
E 4 A Nobody whispered anyfhing.
5 Q Ckay. So vou sat there the entire two-minute ride
6 not saying one word?
E 7 A I looked at him and I apclogized once more, and he
8 said, Don't worry about it, and then we didn't say anything
9 else after that.
10 Q Now, was that in a whisper or was that loud?
11 A I said it just the normal way I said it to you.
12 o} All right. Now, that night when you were at Arizona
13 Charlie's, you said that you were affectionate with Lorenzo.
14 After he checks out of the room and you go tco the car and you
15 get in, what were the two of you doing, holding hands?
16 A -No — yes. Yes. Sorry.
17 Q So you held hands. Anything else that you did from
18 the time he checked out the room until you got.to the Siegel
19 Suites? |
20 A He stand behind me and held me.
21 Q .So he put -— like had his arm --
22 A Like hugged me from behind.
23l Q I'm sorry.
24 A Huggéd me like this from behind.
25 Q Okay. And so for the record you took both of your
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{f hands out in front of you and crossed them in front of you as
if you were holding:a person in front of you?

A Yes.. |

O ALl right. Anything else?

A~ I don't believe so.

Q All right. So you held hands, and he put his arms
arcund you, cérrect?

A We kissed.

Q And kissed. ©No other affection, you're not having
sex or anything like that, or taking your clothes off?

A Nc.

for being affectionate and touching each other?
| A Yes.
Q A1l right. So when you get to the Siegel Suites you
said you saw Bobby banging on Lorenzo's door, correct?

A Correct.

slept there the night —-- or two nights before?
A Yes.
Q You got out of the car and you said that you heard
some yelling from Bobby. Did you hear Lorenzo yelling back?
A No. |
Q Did you hear anythiﬁg about Lorenzo saying -— or

Bobby saying, You're not going to fuck her?
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1 A No. I didn't hear what anybody said after that.

2 ¢ All right. But while you're outside the car you
i 3 || didn't heéar what anyone said?
B 4 A No. Bobby just came down tﬁe stairs yelling and
5 screaming, and.then I was asked to get back in the car.
B 6 0 All right. Was Bobby yelling and screaming at you?
7 A Probably. There's a good chance he was. |
8 0 All right. Because his anger was directed at you

9 that night? _

10 A Yes.

11 Q Okay. But then ydu said that Lorenzo was like, you
12 | xnow, chill out; it doesn't have to be like this?

13 A Yes,

14 Q And that's when you.get back in the car and vou don't

15 hear anything else?

16 A Yes.

17 Q And you. said Lorenzc is the one that told you to get

18 back in the car?

19 A Yes.
20 || Q All right. So you go around the corner, correct?
‘21 A Yes.
22 Q How long after it is it that you go arcund the corner

23 and you hear a gunshot?
24 A I did hear the first one; Shannon did.

25 0 Ckay. So the gunshot happens and she says to you,
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A Yeah, and tﬂen I heard the next one.

Q You heard the second oﬁe?

A Yes,

Q What were you doing at the time right before she
asked you did you hear that?

A Explaiﬁing to her why Bobby was —-- explaining to her

why I made Bobby sc¢ mad.

0 So you're talking, and you miss it because you're
talking?
A Yes,.

Q All right. You said after you heard the two gunshots
you were -- vesterday you said vou were Scared and nervous
because you didn't know what was going on, correct?

A Yes.

Q All right. So how do you act when you're scared and
nervous? How were you acting that night?

A Sketchy, I guess you could say.'

Q_ Sketchy?

A I guess.

9 _ S0 how were you acting?

A I just wanted to be dropped cff. I didn't want to be
around anybody. I didn't Want to try and fhink about what
happened.

0 Ckay. So when you're scared and nervous you just
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want to be left alohe?

A Yes,

Q And do you appear pretty calm from the outside? Or, -

you know, are you visibly like; bh, my gosh?
A Pretty calm.
. Q All right. After the shots did you drive back by
Lorenzo}s apartment?
A Yes.
. Q Now, yesterday you said you drove straight to the 4
Mile Bar which —-
A | Yes, I drove back arocund.
Q Okay. So you drove back around by the scene and then
want the 4 Mile Bar? |
A Yes.
Did you stop?
No.
Why not?

Because I was scared.

Q
A
Q
A
Q Well, what did you see when you drove back by?
A Nothing.

0 You didn't see Bobby laying on fhe ground?

A Ne, I didn't. |

Q All right. Do recall telling the police that.you saw
Bobby lyving on the ground but you didn't see Lorenzo?

A I might have told them. It's been a long time since
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] 1 T talked to them. I don't even remember word for word what T
! 2 said.
3 0 Okay. But you admit you talked to them closer in
4 time to when this happened, correct?
5 A Yeah.
& Q Talked to them the same day Bobby died?
7 A Yes. |
i 8 Q All right. So hours after this if you told the
1, 9 detectives you drove by and you saw Bobby lying on the ground,
% 10 is that more accurate what happened?
% 11 A Yes.
% 12 Q But you don't remember it as you sit here thay?
? 13 A Tt's also been a year and a half 1ater}'I'm trying
| 14 not to remember thié.
3 15 Q Okay. S0 aé you sit here today you don't remember
? 16 seeing Bobby lying on the ground?
{ 17 A‘ Yes, I do.
{ 18 - Q vou do remember seeing him 1yihg on the ground?
é 19 A Yes.
? 20 Q And what was happening when he was lying on the
i 21 grouﬁd?
{ 22 A T don't know.
% 23 0 Did you see anyone else around him?
i 24 A Nc.
25 Q

You just saw him lying on the ground as you drove
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through?
A Yes.
e Why didn't you stop?
A Because I was mad at Bobby.
0 So you didn't care that he was hurt and --
A I cared. |
Q But you didn't care enough to stop?
A No.
Q ‘Because you were more mad at him, correct?
A Yes.
Q Now, éfter this héppened what was Shannon's reaction?

What was her_demeanor as you're in the car heading o?er to the
4 Mite Bar? _

A She Qas kind of —-— she wanted to know what happened,

Q | In fact, when you heard the gunshots where you were
parked, didn't she say she was going ﬁo get out and go check?

A Nof that I recall. |

Q Okay. So you don't recall her getting out and
checking and coming back to the car?

A No.

Q Was she crying.in the car as you drove cover to the 4'

Mile Bar?

A No.,
Q She was just sitting there calm?
A Yes.
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A

Q

Not to my acknowledgment.

So. after this happened you sent a text to Lorenzo

‘that you had his back, correct?

A

Q

A

Q

Yes.
When was that?
Right after it happened.

Was that before you got to the 4 Mile Bar or after

vyou got to the 4 Mile Bar? When is right after?

A :

It was —— he ran or I got told to drive out. I went

to the 4 Mile Bar the first time and then pulled back in to get

Tim, and I sat there, and as I was waiting for Tim I was

texting Lorenzo,

Q
A
Q
A
Q
correct?
A

Q

A

Q

All right. So vou texted him you had his back?
Yes.

What did vou mean by that?

That I didn't want him to get in trouble.

So you're not -+ you're not mad that he shot Bobby,

Yes, I am mad.
But you have his back, correct?
Yeah.

When Tim.told you that Bebby got shot you said your

response was not, Fuck‘Bobby?

A

That's not what I said.
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Did you say, I don't give a fuck about Bobby?
T didn't say anything.
You didn't say one word?

No.

0 o o0 O

o) you'donlt recall telling Tim, I don't give a fuck
about Bobby, correct?
A No.

Q And you don't recall saying to Tim, I have to find my

baby.
A No.
0 All right. Did you call Lorenzo baby at that time?
A Yes. |
Q Alil right. And in fact when they asked you who
Lorenzo was, didn't you.say ——rex¢use me -— who béby was,

didn't you say Lorenzo?

A Who asked me?

Q Shannon or Tim?

A. They never asked me.

Q pDid you tell Shannon, If Lorenzo doesn't take care of
Bobby tonight, my uncle will take care of him tomorrow?

A No. |

Q So at this point in time, the morning Bobby dies,
you're in love with Lorenzo, correct?

A No.

Q When did you fall in love with Lorenzo?
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i MS., IEMCKE: Well, objection. Foundation., She never
— 2 || established that she was in love with Lorenzo. |
;_ 3 THE COURT: All right. I guess that would be
= 4. assuming facts not in evidence. I'll sustain that.
B 5 BY MS. DI GIACOMO:
6 Q All right. Well, were you in love with Lorenzo after
— 7 || Bobby was kilied? |
8 A No.
9 Q Never?
lOr A I don't think I know what love is, to be in love with
; i1 somebody .
12 Q Did you ever say -—
13 A Yes, I said it.
14 0 All right. Where did you say it?
15 A On Facebook.
16 0 A1l right. So ycu posted on Facebook, T love you
17 Lorenzo, correct?
18 A Yeah.
19 Q all right. When was itlthat you think you were in
20 love with Lorenzo? It wasn't the morning Bobby was killed,
21 || correct?
é 22 A No.
% 23 o When was it?
§ 24 A Lorenzo was in jail.
% 25 Q Okay. So it was after Bobby was killed?
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A Yes.

Q And when did —- do you.still love Lorenzo today? -

A No.

Q You said yvou posted on Facebock that you loved him,
correct?

. Right.

Q 'Did you also post on Facebook other things about what
happened that morning? |

:§ No.

Q Did you —- do you recall specifically posting a
response to Bobby's dad?

MS, LEMCKE: Well, Your Honor, I'm going to object.
Do you want me to approach?
THE COﬁRT: :If ycou want to.
- (0ff-record bench conference.)
BY MS. DI GIACOMO:

Q All right. Ms. Lowe, you post thaﬁ you just stated
that you éaid, I love you, Lorenzo,ron your Facebook accbunt,
do you recall the date of that? |

A | No.

0 If 1 was to appreoach and show you would that refresh
your recollection as to the date?

A Yes.

MS. DI GIACOMO: May I‘approach, Your Honor?

THE CQOURT: Yes.
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1 BY MS, DT GIACOMO:
— 2 i Q All right. Ms. Lowe, do you recognize —— I think
3 w it's a six-page document —- do you recognize what this is?
— 4 A My Facebook page.
o 5 “ e All right. TIs this like a screen shot or printout of
6 what was on yourIFaceboqk page?
- T " A Yeah, that's what it looks like.
8 Q I'm directing you to this post right here and at the
9. end it has the, i loveryou, Lorenzo, on it, correct?
10 " A Correct.
11 Q And what was the date of that post?
12 i A January 13.
13 I 0 January 13, 20147
14 A Yes.
15 ' 0 Now, did you also put a comment on that same day
16 talking about or responding to one —- a pbst from Bokby's dad?
17 A I responded from a post from Bobby's dad; I don't
18 J know what day it was.
; 19 0 Okay. Wellr would it refresh your recollection if I
J 20 show it to you?
1 21 A . Okay.
22 Q I'm geing to show you again page 1 and 2 of this
23 six-page document. So if you can just read the bottom and into
24 the next page.
25 A Out loﬁd?
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BY M5. DI

Q
A

Q
II

love you,

A

0

BY MS. DI

malil from

letter?

No, read it to yourself. Thank you.

MS. LEMCEKE:
approach again?

THE COURT:

Yes.

Your Honor, while she's reading can we

(Off record bench conference,)

GIACOMO:
All right.
Yes.

All right,

Lorenzo,

Yes,

Did you get a

The post that

that led to kind
comments, you were excited that day

||Lorenzo to vou that day, correct?

chance to read that post?

-- where you wrote the, I
of all these other

because a letter came from

How did he get your address?

MS. LEMCKE:

GIACOMO:

I'm going to

object to speculation.

Did you givé'him your address?

No.

All right.

So do you know ——- but you did receive

the defendant after the shooting occurred?

Yes.

And it excited you?

Yes.

Did he talk about what happened with Bobby in that
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BY MS. DI

Q

Huh-uh.

THE COURT RECORDER: Could you speak up, please.
THE COURT: We need you to speak up.

THE WITNESS: Sorry.

GIACOMO:

In that post that I showed you there's kind of some

information about what happened between Lorenzo and Bobby at

the time of the shooting, correct?

A

oo o0 B0

were more

A

BY MS. DI

Q

you still

Right.

Where did you learn that information?

Where did I learn that information from?

Correct.

Tt was said on somebody else's Facebook page.

So you were looking on Facebook?

Yes.

Ts it fair to say, though, after this happened you
concerned about Lorenzo then what happened to Bobby?
Yes,

MS. DI GIACOMO: Court's indulgence.

GIACOMO:

When did you communicate —- let me ask you this. Are
communicating with Lorenzo? |

Huh—uh.

,No?

No.
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the phone
Q

Q

A

Q

come?

I ever tell

A

Q

When did it stop?
A couple months ago.

Because he stopped_communicating with you?

No.

You stopped communicating with him?
He hung up on me and pissed me off so I didn't answer
from him anymore.

Okay.

'MS. DT GIACOMO: Pass the witness.

THE COURT: Redirect.

REDIRECT EXAMINATION

BY MS. LEMCKE:

The last time that we talked before court, did you

want to come down and testify?

No.

Did you make it clear to me that you didn't want to

" Yes.

At any point during the conversations we had did I
you what to say?

No.

Did I ever suggest to you what to say?

No.

When I asked you about a gun, did I provide you with

some photographs of the gun?
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.Yes.

Or of a gun?

Yes.

Was it the same photograph that I showed to the Sury?

Yes.

L@ T~ & B R & B

And when I asked you about whether or not you'd seen
that, was your response to me at thaﬁ time -
MS., DI GIACOMO: Objection. Leading.
THE COURT: Sustained.
BY MS. LEMCKE::
' Q  What did you tell me when I provided you that picture
and asked you to look at ﬁhat gun? Did you tell me -- what did
you tell me about whether or not that was the gun you'd seen
with Bobby?
A T told you I couldn't be positive, but there's a
chance it could be; there's a chance couldn't be.
Q But you didn't know?
A Right.
Q and is that the same thing that you told the jury
yesterday?
A Yes.
Q With respect to this idea that you would only talk to
the prosecutors with me there, did you — were you willing to
talk to'the prosecutors?

A Yes.
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1 0 And in fact, did I encourage vou tospeak—with—them?
! 2 l MS. DI GIACOMO: 'Objection. She's testifying and
3 || it's leading. | '
;i 4 “ THE COURT: Sustained. Leading. Don't testify just
B 5 ask a question.
6 u BY MS. LEMCKE:
_ 7 C What was my position as I communicated to you about
8 " you talking to the prosecutors?
.9 " MS. DI GIACOMO: Objection, Hearsay.
10 |f THE COURT: Sustained.
11 IIBY MS. LEMCKE: | | |
12 Q Are you aware that I ultimately gave Mr. Bateman's
13 || number at his reguest so that he could contact you directly
14 without me there?
15 A Yes.
16 ' MS. DI GIACOMO: Objection.
17 THE COURT: Sustained. You're not allowed to
18 testify.
| 19 BY MS. LEMCKE:
| 20 e Are you aware that I gave Mr. Bateman your phone
21 number ?
; 22 MS. DI GIACOMO: Objection, Yocur Honor. Again, it's
j 23 leading.
: 24 THE COURT: Same objection. Sustained.
% 25 BY MS., LEMCKE:
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Q Did I communicate to you that Mr. Bateman wanted your
phone number?
MS. DI QIACOMO: Objection, Your Honor. It's
leading, and she's testifying.
MS., LEMCKE: I'm asking her if she kncws.
BY MS, LEMCKE:
C Did T havé to have a conversation with you to let you

know that I was going tc give your phone number to Mr. Bateman?

A Yes.

Q Did Mr. Bateman call you after that?

: No.

Q Would you have spoken to him if he dia?

A Yes.

Q Now, you were asked just a ton of questions about
your relationship with Bobby. Can you_kind of —— over the

course of the five years that you were together, were there

times when you were sexually intimate?

A Yes.

Q On and off?

A Yes.

0 At the same time that you were having this sexual

intimacy, -was there any understanding between you and Bobby as
to whether or not yvou were boyfriend, girlfriend?
A Yes.

0] And what was that?
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A

Q

Q
A
i 0
Shanﬁon‘s

A

Q

Q
A

Q

That we were not together.
Why were you having sex with him?
Because I was a ho and Bobby paid me.

You were asked questicns also about the gun, the

" photo of the gun I showed you and whether or not you had ever
mentioned to police that Bobby had a gun. Did the police ever

" ask you whether or not Bobky had a gun?

No.

If they had asked you that, would you have told them

what you told these ladies and gentlemen?

Yes,

Is that the truth?

- Yes.

Did you also tell police -- did you give them Tim and
name?
Yes.

Did you explain to them that you were with them also

that night?

MS., DI GIACOMO: Objection. Leading.

THE COURT: Sustained.

BY MS, LEMCKE:

What did you tell the police about Tim and Shannon?

That they dropped me off at Boulder Station.

Okay. Did you tell them that they had been with you

earlier in the evening?
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de—yet—mean?

Q Well, I mean, did you tell them that they were around
at the time that the shooting happened?

A No. I told them who gave us a ride which was Tim and
Shannon.

0 Ckay. Let me‘unpéck this for just a second. So you
explained to them that you and Lorenzo had been at Arizona
Charlie's earlier, vyes?

A i don't think we —— I don’'t think it went into
earlier,

0 Did you just talk to them about the time right before
the shooting?

A Right.

Q And then right after the shooting?

A Right. .

Q And so did you tell them that Tim aﬁd Shanneon were
with you in the time just before the shooting?

MS. DI GIACOMC: Objection. Leading.

THE COURT: Sustained. Think about it. Stop leading
her. If you'd just ask her what did you tell them T think she
can tell you.

MS. LEMCKE: Okay. And for the record my position is

that saying did you do some thing is not leading.

THE COURT: But I make the decision; I sustained it.

It's leading.
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|
.I MS. LEMCKE: I understaﬁd;
BY M5. LEMCEE:

Q What did you tell them about when Tim.and Shannon
were involved in this? |
ll A That they gaﬁe us a ride.

Q And they gave you a ride when —— that they gave —-

VWhat did you tell them about the ride, I'm sdrry, relative to
the time of the shooting?
" )y I don't understand the gquestion.
Q Did you tell them that Tim and Shannon had given you
i é ride just before the shooting occurred?
I A Yes.

Q Okay. And did you call Tim -— did vou tell the
officefs ~— did you give them the name Tim?
| A Yes.

Q Did you know Tim's last name at that time?

A No.

Q Did you know Shannon's last name?

A No.
Q Okay. Now, you indiéated_that, you Xnow, that-you
loved Lorenzo?
Yes,.
And that you had strong feelings for him?

Yes.

O =R o

And just so that everybody is clear, the majority of
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[ vour contact, if I understand you correctly, was that in the,

like, four days or sc preceding the shooting?

A Yes.

Q. Ihat would've'been that time that you came down in
December?

A Yes.

Q And again before that four days, where had you been
living?

A Utah.

0 And you had just come down to visit?

A Yes.

0 And tﬁis was when you were having your, yoﬁ know, in
the few months before the shoeting where you were -- well, let

me go back. Again, when did you say that you had moved up to

Utah?

A o B B -

Q
from that

A

August .

August before the shecoting?

Yes,

So that would've been 20137

Yes.

And so you were —- when you would come down to Vegas
time until December it was just on random visits?
Yes,

MS., LEMCEE: Court‘e indulgence.

I have nothing‘further; Your Honor.
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I THE COURT: Any recross?
E 2 MS. DI GIACOMO: Yes.
— 3 _RECROSS—EXAMINATION
E: 4 BY MS. DI GIACOMO:
5 Q I'm sorry, I just_need to clarify. You had
5 testified previously that it was August of.2012 when you and
- 7 ||Bobby had decided to have a relationship but then you moved to
g || Utah., But vou just said now it was August of 2013 right beforer
9 the shooting; which was it?
10 A I moved out to Utah. I've been cut there almost two
11 lIyears I think., I just know it was in August. My unclé behind
12 vou would be able to tell yvou the exact year. I'm not
13 positive. _
14 Q Okay. So when was it that you had the relationship
15 with Bobby, bhefore you moved to Utah when you were boyfriend
16 and girlf:iend? | |
17 A Yes.
18 Q All right. So it's either August of 2012 or it's
19 August of 2013, correct?
20 A Right.
21 Q So do you recall, though, "if you moved to Utah for a
22 vear before the shooting or a few months before the shooting?
23 A I think I was there longer than a few months.
24 0 And then when you -- when you saw Bobby with the gun
25 it was the summer of 2012 that you gsaw him with it in the

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
90

2686



I pandanna, correct?

] 2 " A I don't knpw what year it was; I just know I seen him
] 3 with it.
;Z 4 " o} Now defense counsel just said that you Were'together

5 with Bobby or friends for five years. Okay. You said that vou

6 met him when you were 187 |
B 7 h A Right.

3] Q And vyvou're how old nqw?

9 A 25,

10 " O  Okay. So it's —-—

11 .A 50 it's seven years.

12 o It's seven years?

13 ﬂ A Right.

14 Q Seven years. since you met him?

15 A Right.

16 Q But it's been a year and arhalf; so it's five to six

17 years that you had a relationship with him -- or I mean

18 friendship, excuse me? |

19 A Yes.

20 0 Now, you said that vou had been a prdstitute for

21 three years, correct?

22 A Right.

23 Q- Was that three years up.untii Bobby died or three

24 vears as you sit here today?

25 A That was three years that Robby knew about,
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Q

Ckay. But you said that —- so for the first couple

of years you weren't a.prostitute but then you were for the

last —-
A
know,
Q
A
Q
the first
A
Q
years off

A

Q

No, the first couple years I was but Bobby didn't

Okay. So Bobby only knew the last three years?

Right.

Okay. But you said that you slept with him within

year you met him, correct?

Right. |

Qkay. So ydu were sleeping with him the entire five
and on?

Yes.

But Bobby didn't know you were a prostitute until

vears three through five, correct?

A

Q

Right..

Now, you said that the reason you slept with Bobby is

because you were a ho and he paid you for sex, correct?

A

because I

Q

T didn't say the reason I first slept with Bobby was

was a ho.

Okay. So that's what —— that's my point I'm getting

‘at. For the first —- I mean, when was it that he actually paid

you for sex during the course of this five-year relationship?

A

Q

After he found out I was a ho.

So for the last three years he had to pay you to
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Sleep with you?

o T I o T T @

money?

testimeny.

hallway?

afternoon

Yes.

Even though you were such good friends?
Yes.

How often did he pay you to sleep with you?
Every few months.

Did he pay you with meth, or did he pay you with

Money.
MS. DI GIACOMO: Pass the witness.
THE COURT: Anything as a result?

MS. LEMCKE: No, I have nothing further.

THE COURT: All right. May this witness be excused?

MS. LEMCXE: Yes, Your Honor,
THE COQURT: Okay. She's released from her subpoena?
MS. DI GIACOMO: Correct.
THE COURT: All right. Thank you very much for yoﬁr
It looks like a time for our afternoon break.
Do you have a witness waiting or --

MS. LEMCKE: I should. Can I just check out in the

THE COQURT: Sure.
MS. LEMCKE: Yeah, Ruben Garcia.
THE COURT: Okay. BSo we'll take a 15 minute

break so everyone can use the restroom because it's
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10 minutes to 3 —- ¢ minutes to 3 here. So let's -— by the
time we get you out of here and I read you the admonition -- so
let‘s_take it until 10 minutes after 3. _So, ladies and
gentlemen, we're going to take a 15 minute recess.

During this recess it is your duty not to converse
among yourselves or with anyone else on any subject connected
with this trial or to read, watch or listen to any report of or
commentary on the trial by any person connected with the trial

or by any medium of information including without limitation

newspaper, television, radio or Internet, and you are not to

form or express an opinion on any subject connected with this

case until it is finally submitted to you.

We'll be in recess until 3:10 p.m,
(Jury recessed 2:55 p.m.)
THE CGURT: All right. The jury has departed the
courtroom, We'll be in recess until 10 after 3. Thank you.
(Recess taken from 2:55 p.m. to 3:12 p.m.)
(Jury entering 3:12 p.m.)
THE COURT:. . Thank you. Please be seated. Aand the
record will reflect we are back in the presence of all 12_
members of fhe jury és well.as the three alternates. The
defendant is.present with his counsel, the deputy distriét
attorneys prosecuting the case are present as are all officers
of the court.

And you may call your next witness.
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MR. SLIFE: Thank you, Your donor. Defense calls
Luls Pimentel. _ |

THE COURT: ‘Counsel approaéh.

(0ff-record bench conference.f

THE .COURT: 8o, ladies and gentlemen, I'm sorry, I'l1
have to ask you to leave the courtrcom for about fivé minutes.
Don't go far. ‘Aqain don't talk to each other about the case}
it's a véry short recess for you.

{(Jury recessed 3:14 p.m. )

THE COURT: All right. 8o the jury has departed the
courtroom. So the reason obviously is I hadn't admonished him
about his rights yet, and so I need to do that. |

So, Mr. ?imentel.

THE DEFENDANT: Yes, ma'am.

the Constitution of the United States and under the

Constitution of the state of Nevada, you cannct be compelled to
testify in this case. Do you understand that?

THE DEFENDANT: Yes, ma'am.

THE COQURT: Now, you may, of course, at your Own
request, as it appears obVLous that you want to testlfy, give
up this right and take the witness stand and testlfy. Now, if
you do, I need you to understand that you will be subject to
cross—examination by the diStrict_attorney'and anything.that

you may say either on direct examination or cross—examination
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1 can be the subject of comment by the District Attorney in their
o 2 closing'érguments to the jury. Dc you understand that?
.3-‘ THE DEFENDANT: Yes, ma'am.
E 4 THE COURT: Now, if you choose not to testify, the
B 5 Coﬁrt would not permit the district attorney to comment on that
6 | fact because ycu chose not to and exercised your right. Do you
] 7 underStand that as well?
8 THE DEFENDANT: Yes, ma'am;
9 " THE COURT: And if ydu chose ndt to testify, then the
10 Court would if you and your lawyer asked me to do so, I would
11 Ilinstruct the jury that in fact the law doesn't compel a
12 defendant to testify in a criminal case and take the stand and
13 that they could not draw any consumption ¢r inference from that
14 fact by jour failure to testify. So do you understand that?
15 THE DEFENDANT: Yes, ma'am.
16 THE COURT: And you'wve decided that you do want to
17 || testify?
18 | THE DEFENDANT: Yes, ma'am.
19 THE COURT: And is that after consultation with your
20 lawyer?
21 THE DEFENDANT: Yes, ma'am.
; 22 THE COURT: All right. Fine. COkay. Let's bring
j 23 them back in.
| 24 (Cury entering 3:17 p.m.)
i 25 THE COURT: All right. Thank you. And the jury and
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everyone else may be seated.
Mr. Pimentel, you're going to be sworn.
(Defense witness, Luis Pimentel sworn.)
THE CLERK: Please be seated and please state and
épell your first and last name.
THE WITNESS: Luis, L-U-TI-§, Pimentel,
P-I-M-E-N-T-E-L.
THE CQURT: You may proceed,
MR. SLIFE: Thank yvou, Your Honor.
DIRECT EXAMINATICN
BY MR. SLIFE:

Q Luis, just a.few guick gquestions about your
background, Where are you from originally?

A I was born in Bronx, New York. I lived in Ohio
shortly. I moved there when I was 5, and then approximately
1990 I was about, 11, 12 moved to Las Vegas, lived here ever
since I —— until I Jjoined the military.

Q Okay. And you've heard other people refer to you as
Lorenzo. Can you explain that?

A Yes. Back ' in the eighth grade -~ that was my first
year out here -~- I saw these low-rider cars on Lorenzo_rims.
was, like, man; I want those and the big friends, excuse.me,
used to just say all right Renny, Lorenzo, and it stuck.

0 36 it was a nickname from junior high?

A Yes.
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Is—there any reason why your hrother wouldn't have

ever called you Lorenzo?

A

Yes. We had a strict household and anything and

everything that happened in the street stayed in the streets,

and at home it was pretty much studying and just chores.

Q

=N T T =

Q

Okay._ Imuis, where you cufrently live?

CCcDhC, sir.

How long has it been since you had a haircut?
About 7, 8 months.-

Is that by choice?

Unfortunately, no.

We've seen some pictures of you. You looked a little

more skinny. Have you gained some welght?

and eat.

0

stand you

Yes, sir.
Why is that?

Well, there's nothing much to do here except sleep

Okay. We also noticed that when you walked to the
kind of walked wiﬁh a little bit of the limp?

Yes.,

Could vou explain why that ig?

ves. I had an injury in Afghanistan to my back and |

When?

This was 2008, July. I messed up my back, and my leg
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:l feels like it's going toc sleep, and TeTarty om—the putside, you
5> | know, you have your chysical therapy. 1'd go to acupuncture as
3 well as going to the VA, You don't necessarily have those
4 things here unfortunatély. |
5 Q Are you able to treat your back problems in jail®
6 A Treat would be kind of nonexistent -— no.
i 0 Okay. Let's talk a little bit about your military
8 service. | '
9 A Yes sir.
| 10 Q  When did you first ﬁoin the military?
¥ 11 A I joined the military aApril 1, 2003.
\ 12 Q Why did you. join the military?
| 13 A We had just declared war on lrad, and I‘just felt I
% 14 || had to.
% 15 0 Okay. What unit did you serve in?
% 16 A I served in the second and iive oh third and.-
% 17 (unintelligible)-airborne, part of the 173rd brigade airborne
% 13 in Vincenza, Italy.
} 19 Q Were you ever deployed to combat?
% 20 A Yes, I.was. {'yve done two combat deployments, sir,
1 21 Q Where was that?
E 22 A Both in Afghanistan.
% 23 Q Let's talk a 1ittle bit about the second deployment.
1 24 || was that 20077 |
| 25 A Yes.
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Q And let me ask you tﬁis. We heard some testimony
from Sergeant Ortiz. Could you -- could you —— could you
describe for the ladies and gentlemen of the jury was.that a
bad deployment? |

A They were both bad but this one sticks with you a
little more.

Q Why?

A The losses,

Q What losses?

A Soldiers; We had if I'm not mistaken, 22 KIA's in

our unit, gquite a few purple hearts, multiple, multiple bad

days.

Q Did someone actually get the medal of honor?
A Yes. That would be two people actually, Sal Junta
{(phonetic) most notably and recently about eight, nine months

ago Cal G. Thomas.

0 Did yOu.know Mr. Junta personally?

A Yes, I did. I was the senior line medic to battle
compény —

Q Are you aware what the'lasf time somebody's been

awarded the medal of honor?

A Not since ﬁhe Vietnam war.

Q Okay. These people that you lost, how would you
describe your reiationship with them?

A With the majority of them you're familiar with who
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1 || they are becanse they're close-knit upits., We are at airborse
- -2 [Fpride in all things. It's a light-infantry unit so it's not
3 that sizable. You're pretty much familiar with everybody,'and
= 4 two of my soldiers unfortunately direct under me as you've
- 5 heard Restreppo {phonetic) and Mendo:za.
6 0 Let me ask you about Restreppo; is that pri#ate
— 7 Restreppo?
8 A PFC Restreppo at the time of death, sir.
9 Q What happened with PFC Restreppo for the ladies and
10 gentlemen of the jury?
11 yiy He was —- excuse me, Restreppo was on patrol with
12 his platoon and they took sniper fire, and Restreppo was shot
13 in the throat} the neck.
14 Q What was your role after that, after he was shot?
15 A Prétty much I was told about it at the Korangal
j 16 || Cutpost, our aid station, and I wanted them to bring him back
; 17 hell or high water. I mean, they've had combat -- we assigned
% 18 guys —— |
! 19 Q Let me ask you this. Did you have any persohal
é 20 interaction with PFC Restreppo after he was brought back?
E 21 A Unfortunately, yes. Me énd our PA were there —-
g 22 Q What was that interaction? |
;. 23 A Just trying to limit the breathing, I mean, pretty
3 24 much when the casualty comes in you go through the ABCs,
25

airways, breeding, circulation, and at that point the big one
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was the bleeding, and we could not --
Q  What ultimately happened to private Restreppo?
He passed away on July 22, 2007.
How dces that make you feel?
Ashamed, It's a hard -

Ashamed of what?

R - O

He was my soldier. 1T trained him, and I couldn't
bring him home.

You didn't shoot him though, right?

No, sir.

What are you ashamed about?

T R e

you want to bring your man home. You want to be there with
them, and you want to say, ail right, you have a great weekend;
Don't drink and drive, and I'll see you guys on Moﬁday. There
was no Mcnday. |

Q  Could you describe the conditions at that outpest in
Afghanistan for the ladies and gentlemen of the jury?

A Yes. If you'll excuse me,

o) Take your time.

A So Korangal Qutpost is set up on.top of a hill, and
it's the —-- excuse me —- the compény OP tours we'haﬁe our first
second and third platcons out at other plages and wé're kind
the main one as far as getting them supplies. .So everything is

air dropped or very rarely convoyed into us.
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Q Let me ask you this. Could you describe the level of
fire that yoﬁ tock on a daily basis?

A Some days it was just a pop shot just to let us know
they were there, and other days it was, quite frankly, the Wild
West.

0 Was there ever any warning a shot was going to come
in?

A No. No., I mean, sometimes especially with our

‘second platoon element it was pretty much if we were going out

and passed a grid line, a certain area, then it was guaranteed
pretty much., We —- as sick as it may sound —-- used tc make
jokes that you don't want to go past the 4-2 grid.line._

Why?

Because you're going to get shot.

Were there ever days when there wasn't any sthting?

Q

A

Q

A There was. There was.
Q What was that like?

A

For me as a senior line medic it's a resel day, but
it's also a day where you're expecting it. You know it's
coming.'

O What is'that like to expect something and not have it

come’?
A Isa godsend for one and also it throws you off your

game; T said it's a blessing and curse because you know the

next time it's geing to be worse.

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
103

2693




1SS

<

10
11
12
13
14

15

16

17
18
19
20

21

22

23

24

25

Let me ask you a little bit about your training.

Q

A Yes, sir.

o} Specifically training with firearms?

A Yes, sir.

Q What specific training were you given with firearms?

A We were given gquite extensive traihing with the M4
rifle —-

Q0 ©  What was vyour primary weapon?

A Pretty much in infantry unit your primary weapon 1is

your M4, The .9mm is your sidearm, but you still have to be

proficient with it,

0 Were you proficient with your . 9mm?

A Well, I gqualified expert.

0 And as & medic were you just sitting in the back with
the gear or you were you up with everybody else? " Could vyou
describe that to the ladies and gentlemen of the jury.

A Okay. Usually in theory with platoon medics they
will be somewhere in the middle so in case something happens.

This is a theoretical. It is mountaintops so being that some

things were happening in front a lot of our medics stood at the

front. Now, with me being a senior line medic, I was with the
BEQ element which 1s way sméller. So you're in that first line.

C Ckay. When Restreppo. passed away did that have an
effect on you?

A Yes, it did.
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Q0  What was that it —- what did that do to you?

A It rattled me, and T know I shouldn't be rattled this
was my second deployment, but it stuck with me. T mean --

Qe At some point did it affect your ability to do your
job?
I'didn't realize it but, yés, it did,

You didn't realize it at the time?

H- ® B

No.

Q When you look back, how did it affect your ability to
do your job?

A Like reports to the aid station, they wanted them at
a certain time or status checks for the guys, instead of
relaying those messages I would actually be more apprehensive
and actually try to get out there with the guys more. ©So I
kind of overcompensated and wasn't there as much.

Q All right. Were you taken off the line at some

point?
A Yesg, I was,.
Q Did you want to be taken off the line?
A No, sir.
Q Why not?
A Because those are the guys you train with, you sweat

with, you ery with. I mean, those are your brothers. You've
been out -there drinking with them. Back in Italy you've —-

you've been there; they're your brothers.
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(B

So—vou dn't want to leave your brothers behind?

A | Hell no.

.0 All right. At some peint were yoﬁ shipped back to
Italy?

A Yes. After our deployment was over we headed back to
Italy; that was our duty station.

Q and when you got to Italy, did you have -- did you
have aﬁy problems?

A Yes..

Q What problems did you have?

A I didn't want to go out anymore, and anybody who
knows I was notorious for that. I didn't stay a weekend there.
We tréveled to Gerhany.  We'd go to Rome.. We'd go to Florence,
I mean, we were in Italy.

0 Did you have any problems sleeping?

A Yes.

Q What specifically what problems did you have?

A I didn't want to have nightmares so I figured if I
didn't sleep those wouldn‘t happen.,

Q What kind of nightmares would you have? Can you
described to the ladies énd gentlemen of the‘jury what a
nightmare_was like?

A It's replaying very, very, very vividly everything

| that happened out there. It's your mind telling you. you're not

goihg to forget this no matter how much‘you want fo, and it's
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sTary, It imtense.

Q Did you want to go to sleep when ydu knew that was
going to meet you?

A After a certain point no.

Q : What about —- you've heard the term flashbacks, did
you ever have anything ——

A I was having those, yes.

Q Could you describe what that was like to the jury,
please?

A Pretty much when your senses just play a trick on
vou. You can smell; you can see; you can hear exactly what it
was you were golng through out there. Sometimes they're
provcked or sometimes you're just sitting there, énd you're
just watching TV, and the next thing you know you're staring
off into space for 5, 10 minutes at a time.

o) Did yocu like having nightmares and flashbacks?

Not the least, sir.

Did you ever do anything to try to make them stbp?
Yes.

What did you do?

I tried to kill myself, sir.

Why?

Because I was sick of the nightmares.

How did you try to kill yourself?

- o B o T T o S I & T

I took all my sleeping medication and I swallowed
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them.
Q Okay. Let me ask you a few guestions about when you

got back to the States, okay?

A Yes, sir.

Q | At some point you were shipped out from Italy to
where? |

A Ilwent to Walter Reed Medical Centér, and that was at

thertime in DC.
Q What were you doing at Walter Reed? -
A Rehabilitating, trying to get back to Italy, trying
to get back intb focus and ——
0 " So your plan was to try to go back?.
That was my plan, sir.
'Did that ever happen?
No.
Did you meet anybody while you were at Walter Reed?
Yes.
Who was that?
That is my wife Graée.
And she was in court yesterday.
Yes, sir,
What happened with Grace? Did you guys get married?
Yas, we did.

How long were you married in total?

A O O A S S SR © B A O

Well, technically we're still married, but I'd say we
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" were married from July 24, 2009, till about July of 2012 when I

made the move out here,

Q Did you and Grace have some difficulties in your
marriage?
A Yes.
0 Could you describe those?
"_ A I don't know if you can sense froﬁ talking to her

vesterday, but she's a great woman. My problems were on her
very, very, visibly, and as I said she's a great woman she -
didn't deserve that.

Q Let me ask you this, Luis. She had said something
about having rules for when she entered tc nct startle you; can
vou describe that a little bit?

A Yes? I was very defensive and our place was —- our
apartment was rather huge in Virginia, and she's z fast walker
and would just come out of nowhere sometimeé, and it would just
scare me, and I saw the lock on her face. So to eliminate that
I would just ask her if she would announce herself.

Q Were you embarrassed that yoﬁ had to do that?

A Yeah, what kind of husband has teo ask his wife that?

Q Okay. She had made mention cof some infidelity?

A Yes. Like I said, she's a devoted wife, and the only
way I was going to push her away in my eyes was if she hated
me.

Q Why did you want to push her away?
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A Because she didn't deserve going through what she
went through with me.  We couldn't go out anywhere, I saw the
look, and as I said, she's devoted, and she wasn't going.to
stop being that. WNo, she deserves —-— she deserves someone who

is not going to startle every time he hears pop. I méan, how

‘many times is she going to get woken up screaming before she

calls it gquits. So I just didn't want to go through that. I

‘made it easy for her,

Q- All right. At some point you guys separated?

A Yes, sir.

Q And where did you go then?

A I came back over hefe to Las Vegsas.

Q Who did you live with in Las Vegas when you first got
here?

A I stayed a couple weeks with my mother, and after

that me and my brother we got our apartment, and, yeah, it was
our bachelor pad.

0 Aand why did you leave your brother's apartment?

A At the time, like I said, it —- the timing of it we
were late on sbme bills, and I didn't know he was engaged. It
seemed like he wanted to move on, and I just -— I felt shunned.

Q Did you like the fact that you had to move from your
brother?

A I don't like change so much so it kind of hurt, but

I'm a grown man so I —-— yeah.
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Q Were you comfortable living with your brother?

A Yes, very. 7

Q Did you ever confide in him though about, you know,
some of the problems that you had described with Grace?

A - No. |

Q Why not?

A- Because I saw the toll it took on Grace; I didn't
want to do that to the rest of my family. I've yet to talk to
my family about anything.

Q0 . Is it embarrassing?

A In a sense, ves, and alsoc I just ~— my mother's a
sensitive woman. I don't know how to explain to her half the
shit that happered —-- excuse me. So sorry. And I said, my
brother he —— I just didn't want to deal with that after I was
goihg through what I went through with Grace.

0 Okay. Let's jump to December 21, December 22, 2013,

okay?
A Yeg, sir.
9 And specifically in Arizona Charlie's?
A Yes.
o] Do you remember being at Arizona Charlie's the late

evening, early-morning of December Z2lst, 22nd?
A Yés, sir.
Q Qkay. Do you remember being with Amanda?

A Yes, I do.
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Q Let me ask you, Amanda, Bobby, Tim Hildebrand,
Bobby's father, what was the reaéon that you knewlall these
people? -

A Know, I was a meth dealer, and so those are small
circies, and it's not hard for scomebody toc get your number,'but
did I hang out with these people? No, not in particularly, but
I knew of them, vyes. ' |

Q Are you proud of being a mefh dealer?

A Absolﬁtely not. |

0 Did you have anything to do with meth before vou went
to the military? |

A Nc, sir.

Q- Did you have anything to do with meth when you got
back and vou lived with your brother for a year?

A .No. I had experimented once when I was living with,
my brother and -- well, I had experimented for a little bit
like —- “

0 What would your brother know if -- if you had
anything to do with drugs? |

A Just like I said, we had a very stricflhousehold
éoming up so.

o} What would he do though? I think he used the term
yvesterday he'd put his foot up your ass?

A Yeah, he would.

Q Did you ever have any conversations with him about
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I any of that?
A No, I didn't.
i Q Okay. Let's go béck to that night. . At some poiﬁt do
I you remember Bobby coming'in the casino?
A Yes, sir,

" Q Did you -- did you want any trouble with Bobby that

ll A Ne, I didn't,
Q When Bobby came in and we've seen video where you're
sitting at the slot machine and we see Bobby walk up to Amanda;

do you remember that video?

_A Yes, I do.
| 0 Do you remember that being the case?
W A Yes. He was -— pretty much I had got up and I saw
him coming towards Amanda. I went to the restroom ——
Q Let me ask you this. When he -~ when he walked into
the picture what did you think?
A I didn't know what to think. It was one of those
oh-boy situations.
0 Oh, bby, why?
A Are we goilng to have some drama; is this just a
chance encounter,
0 Why did you think there may be drama?
A I had heard about Amanda and Bobby's past.

Q .What did you ~- what had you heard physically?
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A That they might have been on and off again, that one
might have felt a certain way, I.mean -

Q Had anything happened the pfior night?

A Yes. Him and Amanda had a few words, and I wasn't,
there. Like I said, it happened without me being there. So
that pretty much put a wrap on the night, and I just wanted to
get Amanda 6ut of there. I could tell she was kind of
bothered.

Q When you saw Bobbj, did you want to engage him in
troukle?

A No. No. No,

Q Okay. In fact, we saw in the videc that there was a
point when you got up and left?

A Yes.

0 Where did you -—- Qhere did you go?

A The first time or after talking to Amanda and Bobby?
Q Yeah. The first time when Bobby walks up I think you
stand up and put on your jacket and you leave. Where did you
go at that point? |

A I went to the réstfoom at that point.

Q And then I think there's a point when you come back
on and you have some words with —— who did you have words with?
What was that interaction if you can tell the jury?

i\ Yes. It was —— it was actually with the both of

them, and I prefty much just let it seem as like T didn't know
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what's gcling on, I don't want to kndﬁ what's going on, but if
this is going to be the tone, I mean, can we just did this some
other time, and then I told Amanda it was, like, look, if yéu
want tc stay in deal with thié_that's on you. If you want to
join me I will be ét the bar waiting on you., I pretty much
just put the ball in her court.to sort of say.

0 If Amanda would have left with Bobby, how would that

have made you feel?

A on tc_the next one, sir,

Q Did you have -- did you threaten Bobby at that point?
A ANo, sir.

0 At some point did you see Amanda after that?

A Yes. Yes,

Q What did you learn from her that had happened?

A I learned that she was slapped.

Q What did you think about that?

A I thought that was kind of iow.

Q0 Why? |

A Because like I said, I was raised by a single mother.

T have three sisters, and you should not put your hands on a

woman; that's how I was raised.

Q Okay. And at some point this Tim Hildebrand perscn
comes into the picture. Did you -- did you speak with him?

A Yes. | |

Q What was that conversation about?
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] T K He had came over talking cto Amanda and ONce agdain
N 2 seeing the court —- the way ﬁhe night was going I pretfy much
— 3 just said, Lock, Dude, I will give you whatéver yvou want in gas
g% 4 money; can you just give us a ride.
5 Q Why did you want a ride?
6 A I said —- T could tell with the escalation and now
- 7 today she's getting slapped that it would probably be best just
8 to get her away from that.
9 Q Did vour have plans to confront Bobby?
10 A Ne. |
11 e What was your plan at that'point when you spoke to
12 Tim?
13 A Just get Amanda away from there; try to be comforting
14 || and go on with the rest of ocur night.
15 Q Okay. Ahd then part of the video clip on the outside
16 when it first begins, we see you and Amanda walking down the
17 gidewalk; do vou remember that?
18 A Yes.
19 0 And there's a part where she sort of goes to the left
20 and you go out to the parking lot; do remember that?
21 A Yes. |
% 22 Q What was -— what was the conversatiocn in the road
; 23 there?
| 24 A Really -- between me and Amanda or me selling someéne
1 25

in the car?
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1 Q No. This is -- this is amanda walked towards the
2 rooms. You sbrt of walk out into the street and talk to
3 somebody and then go back to the room?
4 A Okay. Yeabh. Really, me anc amanda weren't too much
5 conversating; I was just trying to comfort her. I actually
) wanted her to go back to'the casino because 1 thought I'd just
7 be five minutes to get my bags. |
5‘ 8 Q What was your conversation with the people in the
i 9 street though?
i 10 A Tt was, like, you can jﬁst meet us in front of valet.
1 11 I've just got to go get my bags real quidk.
1 12 _Q Okay. So +his was to Tim?
1 13 A Yes.
% 14 Q And this was to tell him where to meet you? -
1 15 A Yes, sir.
i 16 Q And you're going to geﬁ your bags?
1 17 A Yes, sir.
i 18 Q Okay. And then where did you go, fo your room?
i 19 A ves, I went to my roofm.
i .20 Q What's the next £hing you remember about -— I mean,
% 21 you're in your room, Do you remember something happening while
1 22 you were 1in the room?
1 23 A Yes.
é 24 Q What happened?
2 25 A I heard the girl scream.
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Q What did you do?

A I.put my bag down and I went outside.

Q ‘pid anyone tell you what had happened?

A Didn't need to. I had just assumed with that scream
that he had_probably.smacked Amanda and or attempted to again.

o} Okay.r When you came out do you remember what you

said? 2And T think the video you were standing sort of next to

a pillar?
A Yes.

Q Do you remember what you were saying?

A fes. I was like, All right, you know what, that's
enough,lDude. I mean, seriously, you want to hit Aman —— I
mean, you want to hit a woman why don't you just come and hit a
man then. |

Q Who were you talking to?

A I was talking to Bobby.

Q And was anybody standing in front of him?

A Yes, security guards were there at the time,

Q Okay. Do you remember what Bobby told you when he
was in the parking lot?

A Yeah. Fuck ycu. Where's Amanda? Fuck‘you. Where's
Amanda? .

Q. Did fou guys go back and forth a little bit?

A Yes, fhérelwas a littie give and take. Liké I éaid,

I was —— and then it was pretty much, all right. We'll see
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T [ what kind of dude you are, Dude. It TS wWhat it is.
B 2 Q Did he ever threatén you?
] 3 A Yes.
= 4 Q What did he say to you?
5 A You know what, fuck you, fuck her, I'll fucking kill
6 you if I see you. | '
B 7 Q How many times did he say something to that effect?
8 A About once or twice.
9 0 Okay. What ié your response to that?
10 A I was like, Ali right. You want to kill me you know
11 where I be. - | |
12 0 “You'know where I be'?
13 A You know where I be,
j 14 Q What did you mean by that?
% 15 A I mean, we know a bunch of the same people, We even
% 16 like tonight wind up at some of the same spots. I'm not that
é 17 hard to find. You want to be a big kilier, okay.
g 18 0] Was that an invitation to come back to your
? 19 apartment?_
20 ‘A No, sir.
21 0 Did it mean that ybu ware challenging him to.a fight
22 at your apartment?
23 A ﬁo; sir.
24 Q Did you ever specifically say, Meet me at my house in
25 || 30 minutes? |
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No, sir.

Did you say that three times?
No. |

Did you say that 10 times?

I didn't say it once.

LO R T A G R

All right. Let's talk a little about the ride over.

First before we do that let's talk a little bit about guns.

——

A Yes, sir.

Q Did you have a gun that night?

A No, I did not.

Q Since you've been cut of the military have you ever
had a gun?

A No, I have not.

Q Why not?

A Well, sir, I tried to kill myself twice with pills, I
fret to happen if I had a gun around.

Q So you'd be —— you're afraid that if you had a gun it

might be too easy of a2 way to commit suicide.

A Yes.

0 Did you have a gun in your bag that night?

A No, I did not.

Q Did you put a gun in your waistbangd?

A No, sir,

0 Okay. During this ride over to your apartment, were

you angry?
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No.

Was there any mention of Bobby whatsoever?

[ & B

No. No.

0 Did you -- did you expect him to be at vyour
apartment? |

A I was not.

-Q ‘What were your feelings with regard to Bobby when you
got that short ride from Tim to your apartment?

A I wasn't thinking about Bobby. i was just trying to
comfort Amanda, and like I said, make the best of the bad
situation. |

Q What was your plan when you asked him for a ride and
got one? What.was'your plan for the rest of the night?

A Go home. Throw on the Netflix and maybe some
personal stuff.

o) - Okay. When you got home and you got out the car what
happened?

A~ I saw Bobby standing in front of my door.

Q What was he doing?

A He was knocking aggressively and asking where Amanda
was.,

Q What happened?

IA I got out of the car and I was, like, once again
seriously, and I made my way to the front of the stairs to try

o calm it down.
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3 1 Q What did he do?
2 A He came down the stairs.asking where Amanda was,
; 3 asking to see Amanda, where's Amanda.
E 4 Q Let me ask you this. If you saw him, why didn't you
5 get back in the car and drive away?
R 6 " A I thought it was my place why should I have to run.
1 1 J Q What did you think was going to happen when you
8 F approached Bobby?
i 9 ﬁ A I thought maybe I could calm him down.
] 10 { Q What was your plan as you walked up to the stairs?
11 A Calm this dude down.
12 0 Did you —-— did you want to fight him at that point?
13 A No, never want a fight.
% 14 Q‘ What did you want to do at that point?
j 15 A Continue with the rest of my ﬁight.
W 16 Q Okay. What happens when he comes down the stairs?
] 17 A He's yeliing, Where's Amanda, and I am Sayiﬁg, Dude,
E 18 seriously just calm i, down a little pit. Just try and bring
i 12 the voice down. I mean, I told him the neighbdrs were
1 20 sleeping, and he was like fuck that; where's Amanda. Fuck you
| 21 and ——
i 22 - Q Did you ever raisé your hands or anything?
% 23 A once I was like, Dude, really, I mean, you may not
1 o4 || tell £from how but I do talk with my hands. |
? 25 M Q Were you able to calm Bobby down?
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Unfortunately, no.
What do he do if anything?
Kept on raising his voice, and this was just ——

What did he do?

He said, You know what, fuck this. Let's finish this

and punched me.

Q

b= o B - © R

Q

What did you do?

I punched him back.

Then what happened?

Then he pulls a gun out on me.

What did you do? |

I reacted. I took the éun from him.

Let me ask you this. When he pulls his gun, what are

you feeling?

A

Holy shit. Also, this 15 a little too familiar. I'm

feeling a bunch of things that moment sir.

to

Q

A
Q
A
Q

Were you scared?

Yes.

What did you -— what did you do?
T ——

Let me ask you this. What did ycu think he was going

do when he pulled a gun?

A

Q

I thought I was dead.

* What did you do?

I reacted. I slapped bhis hand in a downward motion
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he.

back?

Q

A
Q
A

Q
A
Q
A

-

PO P o » O » O P O

and punched it. We got into a grapple. I tried to remove the

gunn from him,

Were you able to remove the gun?
Yes,
What happened after that?

He came towards me, and I don't know if it was to

punch me or to get the gun.

What happened?
I fired a shot.
When he came towards you how did you feel?

I felt like this isn't -- he's not going to stop, is
What did you think he would do if he got that gun

I knew I was dead.

All right. Was there a second shot?

Yes, there was.

Do you remember that shot?

I remember comingAto after that shot.

Do you know why that second shot went off?

No, sir.

Did you fire that second shot in anger?

No, sir.

Were you trying to kili Bobby with the second shot?

No, I was not.
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_training with firearms; if you wanted to kill Bobby, what would

.gun out of his hand.

0 You're someone with a lot of experience in combat and

you have done? And i'm referring to the second shot.

F:} It's referred to as a double tap and that 1is when you
take a shot to the back of someone's head.

Q Okay. 1'd like to have you demonstrate to the ladies

and gentlemen of the jury what it looked like when ybu took the

MR. SLIFE: May I apprbach, Your Honoxr?
THE COURT: All right.
BY MR. SLIFE:

Q All right, Lou, don't stand up. For the réccrd, I'm
poihting my right hand at yéu like I have a qun.. What did you
do -- what did you do in full speed?.

A | Demonstrating.

Q 2ll right. For the record, let's go through this
slowly. | | ' |

MS. DI GIACOMO: Could you make a record about what
his client just did first?

MR. SLIFE: Well, for the récord, Judge.

THE COURT: He jﬁst -— well, punched him --

MR, SLIFE: Very gquickly, he slapped my right hand
with his left hand, and then he‘punched the £op.of my right
hand.with the knuckles of his right hand. |

BY MR. SLIFE:
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Q Let's go through it real slow, Luis. And again, I'm
putting my right hand at you like I have a gun. Very slowly

what did you do?

A ~ Demonstrating.

Q 7 Slower. Slower. $So now your left hand is on —-—
pause —- your left hand is on my right hand?

A Yes.

Q And then what did you do?

A Demonstrating.

0 "Hold on. Go back. Pause. Do it again. All right.
Come down with your fist and pause. So for the record your
right hand is hitting the top of my right hand; is that right?

A Yes, sir? |

o Ana then what?

MR. BATEMAN: I can't hear him.

THE COURT: We can't hear.

MR. SLIFE: For the record he said he's going for a
grapple here. )
BY MR. SLIFE:

0 Do it again.'

A I'm trying to keep his hand down because i1f it comes
up the gun is pointed at me. I'm keeping his hand down, and
I'm just trying to get away from him. Trying to get it away
from him. '

Q Do you know if it any time Bcokby had his hand on a
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car?

A I wasn't paying .attention to his hand —- his other
hand.

Q Was this in between cars?

A Pretty much at the front., We're going back and forth
in between a car, yes. |

0 Okéy. What happened then?

A Well, like I said after the -- after the grapple?

)] Yes, sir. _

A Oh, after the grapple, like I said, I removed the gun
and I had it, and that's when he just wouldn't quit going
towards me and I — I shoot.

Q What happened after the shooting?

A I looked to my left and there's another gentleman
with what appeared to have a —- what appeared to be a gun and I
fi ~
Q Did you know who that gentlemén was at the time?
Ii A At the time, no.
0 pid you know later who he was?
|| A Yeé.
Q Who was that?
| A His father.
' 0 What was going through your mind at that moment?
A I don't want ‘any more violence so I lowered the gun.

“ I showed him, but he kept on coming so I had to get the hell
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1 out of there.
2 Q Where.did you go?
3 A T went towards the street, and to my left there was a
4 bus there and that was pretty much the only safe place.
*] 5 Q Okay. How did you feel at that £ime?
1 6 A 1In shock. In denial,
i 7 Q .rLet me ask you this. We saw a video of you running
1 8 up to the bus?
% 9 A Yes.
i 10 Q Was your limp not affecting you at that time or how
\ 11 does that work? Can you explain that to the ladies and
\ 12 || gentlemen of the jury?
{ 13 A Yes. It's a neuropath?. My leg always feels like
% 14 it's going to sleep; and now that I haven't heen doing physical
L 15 therapy or_anything it's —— it's worse. 1I'm not in pain; it's
[ 16 || just my leg always feels like it's going to sleep. And at that
% 17 time I was actually going through the VA and getting the right
[ 18 treatment.
i 19 Q Before you were in jail, though, 1 pelieve your wife
1 50 || testified that you nad had —- it would come and go, and
i 21 sometimes you could even stand up is that —
1 22 A Unfortunately, yves. I said it came and went, and as
1 23 I said, there would be days like I —- I had a job as a walter
é 24 || and you're on your feet, and some days-I céuldn't —— I couldn't
25

get out of the bed.
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0
A
Q
A

Okay. Let's go back to that bus.
Yes, sir.
When you get on the bus what are you thinking?

A million thoughts. I'm basically wondering if what

happened happened, if this is going to continue to happen, if

this was just —— there was a lot of thoughts going through my

head at that time, sir.

C

Let me ask you this. At some point we saw the video

the police get on the bus?

A
Q
A
Q
A

shooting.

Yes.

What was in your head at that point?
Like T said, there was a shooting so.
Did you know why they were there?

Yes, I pretty much figured out it was because of the
You heard from the officer you didn't say anything to
No.

Why not?

T knew why they were there; so I didn't want to come

i off of hostile or uncooperative.

Qkay. At some point were you handcuffed?

Yes.

And what happened then? Where were you taken if you
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A

Q

A

Q
A
Q
A
Q
A

Q

A

Q

A
Q
A

Honoxr?

Nowhere for a while. I stood there handcuffed, and

then T came —— went down to headquarters office. I didn't know

the place at the time.

How did you feel -- were you handcuffed when you were

in headguarters?

Yes. At that timé I —

How did you feel as you sat there?
Nervous. Scared. Tired as hell.

Did a detective at some point come in?
Yes, sir. .

And we heard the recording; you would agree you

didn't tell the detective the whcle story?

No, sir, I didn't.
Why is that?

Pretty much he came in there and just started off

evasive with me, and unfortunately I was stupid and was evasive

back with him.

At some point you asked for an attorney though?

Yes.

Did you want somebody that was on your side?

Yes.

MR. SLIFE: May I have Court's indulgence, Your

THE CQOURT: Yes.

BY MR. SLIFE:
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No, sir.

Have you ever been in trouble at all?

A o &

No.
MR, BATEMAN: Objection. Relevance, Your Honor.
THE COURT: Overruled. He's already answered.
MR. SLIFE: Nothing'further. Thank you, Your Honor.
THE -CQURT: Cross.
CROSS-EXAMINATICN

BY MR, BATEMAN:

Q Sir, I think you said that you had —= your side arm

with a .9mm; is that correct?

A Yes, sir.

Q And_you're‘aware that it.was a .Qmm used in this
case’?

A At the time I wasn't too familiar what gun'it was,

but now I find out.
Q It was an unfortunate coincidence?
MR, SLIFE: And, Judge, ocbjection. Argumentative.
THE COURT: Well, it's not argumentative with the
ﬁitness. It's‘just an improper comment, So please don't do
that.
BY MR. BATEMAN;:
Q You had é chaﬁce in thié'particular case prior to

your testimony today to talk to a number of people; is that

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
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correct?

A Yes.

Q The day in guestion you had an opportunity to talk to
the detectives; is that right? |

A Yes. |

¢  And we heard the video of you talking to Detective
Williams and Jensen; is that right?

A Yes, sir.
i Q And on that pérticular —— you've also -~ well, on
that particular day you admit that shortly after what you
testified to is having a gun pulled on you; you chose nolt to

tell the detectives what happened?

A Yes, sizr.
Q And you specifically didn't just tell them not what
llhappened; you lied about where you were coming from; isn't that
true?

MR. SLIFE: And, Judge, I'm going to cbject to the
" characterization as to whether he lied. The jury can have the
full recording to look at the context..

THE COURT: Overruled.
|| BY MR, BATEMAN:

Q You specifically —- they asked vou where you got on

Ilthe bus;: is that right?
A Yes.'

: ‘ Q = You said that you got on the bus at Boulder Statien;
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4
5
6

is that right?

A Yes, I was evasive.

Q Xou.would characterize that as evasive?
A Yes.

Q You wouldn't characterize that as a lie?
A Did they?

MR, BATEMAN: Your Honcr, if I can have him answer
the question.
THE COURT: The way it works is he gets to ask the
guestions. The lawyers get to ask you and you have to answer.
THE WITNESS: Yes.
BY MR, BATEMAN:
Q So that‘was a lie to the detectives about where vou
ware coming from?
A Yes, sir.
0 And you lied to the detectives about where it is you
were going on that bus; 1is that correct?
A Yes, sir.
0 You lied to the detectives about .not being with.

anybody earlier in the evening at Arizona Charlie's; is that

right?
A Yes, sir.
0 You had an opportunity to talk te your mother and to

Grace on a teiephone that were recorded calls; is that correct?

A Yes, sir.

- UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
133

2723



10
11
12
13
14

15

16

17
18
19
20
21
22
23
24

25

Q And you also had an dpportunity to talk to a Dr.
Boyd; is that right?

A Boyd, I‘m.really bad with names can you ——

] He's someone that talked to you about your PTS3D; is

that right?

a  And when was this?

0 vour defense team hired an individual by the name of
Dr. Boyd —— |

iy Okay. I was not familiar with the last name, sir.

Yes.

Q and you talked to her about the facts in this case;
is that right?

A Yes, Sir.

Q And vyou also talked to an individual by the name of
Dr. Melissa Piasecki, someone that you were —- the Court
ordered you to talk to; is that correct?

iy Yes, sir. |

0 ~That =-- when you talked to Melissa Piasecki, that was
in March of this year; is that right?

A That's about right, yes, sifJ

Q And you gave a description of the events that

occurred to her; is that right?

A Yes, sir.
Q would YOU say your testimony today is consistent with
—— in terms of the facts -— what it is you told Dr. Piasecki in
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March?

A Not as in depth, but, yes.

MR. SLIFE: Objection, Judge. I mean that —-
objection. I mean, we don't have anything. I mean,
specifically it's vagué, consistent with what?

THE COURT: With what he told I think. I don't think
the question is vague. |

Is your objection that it's vague?

MR. SLIFE} Correct, Ycur Honor.

THE COURT: Overruled.

MR. SLIFE: I mean -- well, my objection is what he
told the doctor abput what specifiéally? Just in general, I
mean, everything they talked about? I'm guess I'm not sure.

THE COURT: All right. Well, it's overruled at this
point. Go ahead.

| MR. BATEMAN: I don't know if he answered.

THE COURT: What was the gquestion you stated?
BRY MR, BATEMAN:

Q Was your version of the facts that you've givén here
in court today consistent with the version of the facts that
you gave Dr, Piasecki just a few months ago?

A Not as in detail, but, yes.

MR. BATEMAN: And, Judge, again, I would just ask —-
object to vague. What faéts are we talking about?

THE COURT: Well, you can ask him if yvou'd like to on
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‘redirect.
| MR. SLIFE: Well, I don't know what to ask bhecause
I'm not sure what facts we're referring to.
THE COURT: Okay. Counsel, that's not an objecticn,
" okay. So it was overruled. Tt's still overruled,
MR. SLIFE: Thank you, Your Honor.
P ' THE COURT: You're welcome.

BY MR, BATEMAN:

—
=

Q0 You talked a little bit about, and we'll talk about
the facts of this caSe, you talked that you had gained a little
bit of weight between now and back in December of 2013; is that
correct?

A Yes, sir.

Q And you also introduced a photo of how you locked at
what time previoﬁsly?

A I believe thét photo was 2011.

Q You'd agree with me that you are much, much thinner
in 2000 —— December of 2013 then in 2011 and then here today?

A Yes.

o) All right. Ana that's because you were not only
dealing in methamphetamine but you were using methamphetamine?
N A At the time I was not using. It's not a good idea to

use what you're dealing with, sir, $0 nO.

Q At the time you were not using methamphetamine?

A No. T had tried it but that was —- like I said, a

e ————————
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week stretch and I was done with it..

O | Ybu also at the time -- for some period of time not
gone to the VA to get treatment; isn't that what you told
Dr, Piasecki?

A Yes, that was very true.

) And how long had you not been getting treatment for
your issues that have been testified to in this case?

A Well, T have not gone to the VA for PTSD treatment in
a while. As far as my back goes, yes, I have gone.

0 Back in December of 2013 you had stopped going to the
VA for some period of time; is that correct, regarding your
PTSD?

A  Regarding my PTSD, yes, sir.

O = And, in fact, you .also had stated to Dr. Piasecki
that you Stopped‘taking y5ur medications for some time prior to
December of 2013; is that correct?

A Yes, my PTSD'medications.

Q And what were they?

A let's see. I was on Lexapro. I was on Klonopin for
anxiety, trazodone for sleép and antidepressant called Reméron.

Q And you had stopped taking all of those medications
for some mdnths'prior to December 20137 |

A Yes, sir,

Q. And those medications were there to control some of

your behavior; is that fair to say?
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A Yes.

0 How is it that you decided and when did you decide to
become an methamphetamine dealer?

A Saw some of the friends, when? I can't really think
of the exact date but I said some friends were involved in 1it,
and like I said, I had tried it and it wasn't for me. But like
I said, I was dumb and saw an easy dollar. |

Q And you started this when ybu are living with vour
brother Ray? |

A No, it was shortly after.

Q0 You moved out of Ray's house and into the Siegel
Suites?
A Yes, sir.

Q Was that approximately October of 20137
A It's about that time yes, sir.

0 and it's about that time you started dealing the

methamphetamine?
A Yes, sir.
0 You made a comment that you didn't hang out with any

of the individuals that were related to this particular case,.
Do you remember making that statement?

A Yes, i do.

Q How do you account for that considering that both —-
it appears that Bobby Holland's parents both seem to know you?

A You mean the ones who couldn't describe the kind of
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car I drove?
THE COURT: Sir,
THE WITNESS: T cannot account to whaf his parents
testified.
BY MR, BATEMAN:
o How d@ you account for the fact that Bobby Holland
had your phone number in his phone?
A Like I said, I was a dealer and in certain circles
it's not that hard to get.
Q So your testimony here today is that you didn't have

any relationship at all with Bobby Holland? You weren't

friends?
A No.
Q0 . So his parents are Jjust mistaken about that?
MS. LEMCKE: I'd object to that, Your Honor. That's

improper.
‘MR. BATEMAN: Improper how?

MR, SLIFE: Judge, it's not a gquestion. It's a
conclusion.  Objection. It's not a proper question. It's
argumentative.

THE COURT: Overruled.

BY MR, BATEMAN:
They're just mistaken about knowing you?
A Yes.

Q You first met Amanda when?
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A I had seen her about two, three months prior to. But
as far as meeting her that was a few nights before.

Q You heard Amanda testify that -— that she knew Bobby

‘had gone over to your house a number of times at Siegel Suites?

A Yes.

o} Is she iﬁcorrect about that?

A Actually, ves.

Q 9o Bmanda is incorrect about Bobby going to your
house at the Siegel Suites?

A Yes.

0 And you decided to begin a relationship with Amanda

just a few days prior to December 22; is that correct?

A  Not necessarily a relationship, but, yes.

0 She called you after she got the number. from Bobby's

A Yes.
Q And what was the purpose of you meeting her?.
A she had called me to pick up something and ckay.
) Picked up what?
A‘ VI don't remember the exact amount, but she picked up
a sack of speed.
Q  And she -- but she picked up -— you heard her testifﬁ

that she was receiving methamphetamine from Bobby; ig that

correckt?

A Yes.
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Q - But she called you to pick up methamphetamine?

A Yes, | |

Q- You wouldn't characterize Amanda as someone you were
dating; is that correct?

A At the time no.

Q Just seeing?

A We hung out that night. We had sex, and we hung out
a couple nights, no labels.

Q And I believe you said that if she didn‘t want to
| stay with you you were on to the nextlone; is that correct?

A Yes.

Q Yourtold -- with regard to Bobby Holland -- you told
Dr., Piaéecki that you kﬁew him to be her boyfriend and
ex-boyfriend; is that correct?

A That is what was told to me, ves. .

0 Where did you get that information?

A From Amanda.

Q When did she provide you that information?

A When we were hanging out. . |

0 What did she say? |

A She —— I had asked her about the guy she was with,
and that's when she mentioned it was her ex-boyfriend.

o] You asked her about the guy she was with; how did you
know she was with a guy if you didn't know Bobby? |

Y I didn't know him, but we had seen each other, sif.
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Q | Who had seen each other?

A. Me and Bobby; we had seén each other. Like I said, I
didn't say I've never seen him; I wasn't familiar with him. T
" did hot hang out with him. That is my words.

Q Where had you seen him?

A I had seen him arocund one of my clients hanging
around. OCther than that Boulder Highway is kind of a small
||strip so in passing.

Q A small strip for people inﬁolved in methamphetamine?

A Unfortunately, yes.

Q S50 she tells you —— you also reported to your mother
that you knew Bbbby to be her boyfriend or ex-boyfriend,
correct?

A That's, ves. .

0 Did she give you any additional details about their
current situation? |

A I didn't ask.

0 But you knew she had a boyfriend and/or ex-boyfriend?

A I knew she had an ex—boyfriend,

Q Based on what she‘told you?

A Yes.

Q Did yoﬁ know —— you said you didn't know Bobby's dad;
is that correct?

A No, I did not.

Q So when Bobby's dad came up here and said that he had

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT

142

2738



11
12
13

14

15

16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

met you he was

A Yes,

A Yes,

A Yes.

no, I did not.

small circles.

you mean?

vou saw Tim in

A Didn'

0] Well,

mistaken, correct?

sir,

Q0 - But you said that night that the dad had come over to

the Arizona Charlie's; is that right?

to talk to Amanda.

Q You told Dr..Piasecki that, in fact, his dad had came

over that night to the Arizona Charlie's; is that right?

o So you knew it was his dad?
A I knew at the time that it was his dad. Did I know
—— T mean excuse me, and I told Ms, Piasecki that it was his

dad, 3did I know it was his dad when he came and talked to us,

o How did you know Tim and Shannon?

t really know them too well. Once again, same

0 when you say you didn't know them too well,. what do

A I mean I didn't hang. out with them,

you saw the video in this particular case and

your room for some period of time; is that

correct, the night at Arizona Charlie's?

A " Yes.

out with them?

0 You said you don't hang out with them or you do hang
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A I do not.

MR. SLIFE: Judge, I think this is asked and answered

at fhis point.
THE CQURT: Overruled.
BY MR, BATEMAN:

Q You djust hung out with them on that particular night?

A Tt wasn't necessarily hanging out. I had asked him
for a ride, and I asked him to wait. He came inside. What am
I goiﬁg to do, say not come in to the guy who's giving me a
ride?

0 When you said that you asked him for a ride, do you
remember what you told Dr. Piasecki about how you ended up with
a ride with him?

A (No audible response.)

Q Isn't it true, sir, that you told Dr. Piasecki that
Amanda set up the ride with Tim?

A Tt's possible.

0 Well, is it? What happened?

A  Yes, it's very —— I —— I could've swore I asked him,

but Amanda probably put the bug in his head.

Q0  You heard Amanda say she had never met Tim before?
A Yes.
Q So when you told Dr. Piasecki that it was Amanda who

set up the ride, that would be inborrect?

A Well, I thought that's who had brought him over here.

UNCERTIFIED ROUGH DRAFT
144

2740



s W N

[ )|

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

That is not incorrect.

Q And you actually -- so you that night you had Tim in

your room, and you got a ride with Tim; is that correct?

A That is correct.
0 You stated that you were at the Arizona Charlie's --
you told Dr. Piasecki -- let me ask you this. You were at the

Arizona Charlie's for cone night or two nights?

A I Was there for two nights.

Q Did you. tell Dr. Piasecki that you were therexfor one
night or two nights?

A I don't remember.

Q CIf you told her you were at the Arizona Charlie's
because you waﬁted to get away from things; is that correct?

A That is true.

Q _What were you getting away from?

A Just a staycation.

Q You were trying get away from your home?

A Yes, I wasn't really liking staying there; so, yes,
I got hotels to Qet away.

0 You didn't like staying at where?

A At the Siegel Suites.

Q Why didn't you like staying at the Siegel Suites?

A It just was not starting to be my vibe. I was pretty
much coming tp Ky senses,

0 T don't know what that means, sir?
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A That means realizing I should look for other places
to llve, better communities.

Q ; o when we heard Amanda say the 18th and 19th you
were at. The Cannery not at the Siegel Suites; was that accurate
or inaccurate?

A That is accurate. 7

Q Then you went back‘to the Siegel Suites; is that
right? |
| A Yes, after Arizona Charlie's,

Q And you had two days instead of one day like you tocld
Dr. Piasecki at the Arizona Charlie's; is that right?

| A Yes. We had left the other day so I didn't count
that.

Q The first day you were at Arizona Charlie's, but you
also left and went mack to the Siegel Suites with Amanda; 1is
that correbt? |

A Yes.

Q So when you say you were.doing a staycation, you
weren't actually staying at the Arizona Charlie's overnight?.

A unfortunately, no.

Q And that was nelther the night of the 21lst or the
night of the 22nd?

. That's correct.

¢} g0 it's not much of'a staycation if you're not

staying overnight there, is it.
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A Unfortunately things happened.

o] Well, what happened on the 21st that caused you TO
leave Arizona Charlie‘sé

A Like I said, amanda and Bebby had some words, and she

1ooked disturbed so I got her away from there.

Q T'm asking about the night before the incident?
A That was also the night before the incident, sir.
Q 5o wait a second. S0 you were at the Arizona

Charlie's for two nights?

A Yes.

Q The nigﬁt of the 21st and —- well, the night of the
»0th into the 21st, and the second night would be'the 21st into
the 2Znd; correct? '

A I'm not remenbering the dates but, yes, correct.

Q 5o you said you had an encounter with Amanda and
Bobby thé déy before?

A No. Amanda had an encounter with Robby, and I wanted
to get her away from there.

Q amanda had an encounter with Bobby at the Arizona

Charlie's”?

A Yes.

0 And you wanted to get her away from there?

A Yes.

Q 8o you knew On the 21st that Amanda was having

encounters with. Bobby; is that right? Or I'm sOorry, the 20th
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to the 21st, the night before?

MS. LEMCKE: Object to that characterization he
was ——- she was having encounters. |

MR. BATEMAN: He used the term encounter.

MR.

Your Honor -——

THE
it works, one
MR,
THE

who it is but

Lemcke.
THE
obijecticn and
MS.

He pluraliéed

SLIFE: Well, T think the testimony on direct,

COURT: Wait. Wait. Wait. Okay. Here's how
lawyer gets to cbject.

SLIFE: Understood.

COURT: You get to pick who it is. I don't care
just one.

SLIFRE: Thank you; Your Honor, we'll go with Ms.

COURT: Okay. Ms,. Lemcke, did you have an-
I didn't hear?
LEMCKE: It just mischaracterizes what he said.

encounters — he testified to and encounter that

||Amanda had had that she had mentioned the day before with

Bobby. And then when Mr. Bateman asked the question he said,

S0 yOu knew she was having encounters at Arizona Charlie's. So

I objected to

'lhis testimony.

THE

MR.

THE

the extent that that question mischaracterized.

COURT: Well --—
BATEMAN: I éan restate encounter,

COURT: You can restate it.
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BY MR. BATEMAN:
| Q So not the night of the 21st into the 22nd but the

night of the 20th into the 21st, you said you're at Arizona
Charlie's w1th Amanda where she has a neqatlve encounter with
Bobby; is that right?

A Yes.

Q So you knew 24 hours that there was some sort of
issue between Amanda and Bobby, is that r1ght°

A Yes, not the extent but, yes.

Q Now, we've heard some testimony you believe -— you
believe you have PTSD; is that correct?

A | I believe I have unfortunately, ves.

Q Ahd you said that you have symptoms as & result of —-
you have symptoms as a result of your combat and what you

experienced; is that right?

A . Yes.

Q You said you have nightmares; is that right?

A Yes.

o) And you also as a result of some of the symptoms, did

you not tell Dr. Pizsecki that you often tried to avoid

problems?
A Yes.

Q And do you believe you avoided issues in this

particular case?

A I tried to.
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Q Okay. 8o what does the term avoid or avoidance mean
to you?
MS. LEMCKE: Objéction.
- MR. SLIFE: And, Judge, I'm going to object —- well,
go ahead. Sorry, Your Honor.
MS. LEMCKE: Objection. That's a medical term that
relates to PTSD and to ask him what avéidance, which is a
medical term, means to him he's not a medical expert.
MR. BATEMAN: I'm just asking the term, the word,
THE COURT: That's not --— T don't think he's using in
the medical sense.
-Are you.meaning it in the medical sense, Counsel?
MR. BATEMAN: No, I'm not a doctor.
THE COURT: All right. So in the common sense the
word avoid.

BY MR, BATEMAN:

Q What does avoid mean?

A Getting her away from there, going home, a safe
place.

Q You said getting her away from thére; what are you

referring to?
A Amanda.
Q The person you referred to.on to the next one?
A Uh-huh. | |

THE COQURT: Is that a yes?
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THE WITNESS; Yes.
BY MR, BATEMAN:

Q So I'm going to ask you some questions about
avoiding. As a meth dealer do you find yourself involved in
situations with questionable people?

A Yes.

People with guns?

I try to stay small so that's not a problem.

I'm sorry?

I try to stay small so it doesn't get to that point.

What does that mean?

L S L "

That means kind of be familiar who you're dealing
with, don't take on people, or don't put yourself in those
situations. I mean, somebody wants what.I have bad enocugh alil
right, fine. |
Q You would agree with having PTSD ybu wouldn't want to
put yourself in situations that would cause the symptoms; 1is

that correct?‘

A Yes.

9] Violent encounters?

Ar There wasn't any at the time,

0] While I'm asking, you'd want to try to avoid violent

encounters, correct?
A Yes.

Q and as a meth dealer that's probably something that
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comes with the territory, isn't it?

A It depends on who you're dealing with or how big you
get.
| Q How about dating or hocking up with somebody 's
ex-girlfriend who they are currently just a day before having
issues with; is that avoiding a situation that might cause you
problems?

A Where am I avoiding —— where am I not avoiding if I'm
trying to take her home run away from it?

0  You learned —— you had started dating Amanda, you
said, and I believe the testimony was justi a few days prior to
the 21st and into fhe 22nd; 1s that right?

A Yes, sir.

Q And you had learned from her that she had an
|1ex—b0yfriend?

A Yes.

Q . And you talked about it?

A Yes.

Q You talked about the problems she claimed to have

been having with him; is that right?

A Yes.

0 She told you that he was possessive?

A Yes.

o In fact, you_told your mom on the very same day,'

December 22, that he was, quote, Super fucking possessive; is
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that right?

A Yes,

Q That's what you told your mom on the phone?

A Yes.

o] And you said that on the day of the -- the night of
the 22nd, the morning‘of, he was going off.like a madman.
That's what you told Dr. Piasecki; is that right?

A Yes.

o And you Jjust testifiéd that you knew that there was
an encounter between Amanda and Bobby the day before at the
Arizona Charlie's?

A Yes.

Q | And so my guestion to you is, given all this ahd the
fact that you have the feeling about Amanda that you're fine
with being on to the next one and you have PTSD, wouldn't this
be exactly the type of situation that-you would avoid?

A Well, if I wasn't a mama's boy and didn't care about
women probably, but excuse me, I kind of get Superman complex
and want tc get somebody dut of someplace.

Q 50 you learned before you.ever goet to the point where

—— well, let me ask you this. When did you —-- where were you

‘when vou find out about all these problems with Amanda and 7

Bobby?
A All the.problems, I wouldn't say all the problems. I

know what she had told me, and we were, if I'm not mistaken, at
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Arizona Charlie's. She might have told me at my place, but I'm

pretty sure it was Arizéna Charlie's.
0 And Bobby wasn't there?
A No.
Q- S0 you took it upon yourself going forward to save

her from Bobby; is that what you're saying with your Superman

complex?
A ‘Well, she was'bothered and we were in a casino.
Q You think that's consistent with someone who has
PTSD? |

~MR. SLIFE: Judge, cbjection. That's a conclusion:
for an expert.

THE COURT: Okay. I know you're very excited, but

|1 Ms. Lemcke I that we had decided is going to be able to make

fhe objections, but at this time all right. But I thought I
heard you. | 7
' Did I hear you making objection Ms. Lemcke?

MS. LEMCKE: Yeah, I did except now I just don't
remember what the question was.

MR, SLIFE: I'll bite my tongue, Your Honof. My
apologies. |

MR. BATEMAN: All withdraw it, Judge.

THE COURT: I was going to sustain it so whatever
was. It was impioper. i think it was argumentative. is that

where you were going? He kind of overrode you?
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